
Paul  Gallagher  om
nedsmeltningen  af
finanssystemet.
Den  13  marts.  Lyt  til  EIR’s  økonomiske  redaktør  Poul
Gallaghers  17  minutter  lange  orientering  om  systemets
nedsmeltning, den amerikanske centralbanks gale pengepumpende
reaktion, og hvordan Lyndon LaRouches fire love er det eneste
fornuftige modsvar.

Man gennemlever nu enden på et system, hvilket viser sig ved
udbruddet af coronavirusset og det medfølgende sammenfald af
den mere end et tusind billioner dollar store spekulative
boble. Da dette system blev skabt i 1971, advarede Lyndon
LaRouche om at det var dødsdømt, ved i stigende grad at have
overdraget  verdensøkonomien  til  London  og  Wall  Streets
finansielle  elite.  Og  fra  det  tidspunkt  fremsatte  han  de
nødvendige  løsninger  til  regeringer  og  befolkninger.
Viderebring denne besked til dine lokalvalgte politikere:

1. Vi har brug for et nyt system, ikke en løskøbelse af det
gamle.

2. LaRouches “fire love for økonomisk genopretning” og hans
opfordring  til  et  Nyt  Bretton  Woods-valutasystem,  begge
baseret på princippet om at beskytte og fremme den fysiske
økonomi, må der handles på NU!
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Helga Zepp-LaRouche opfordrer
til  aflysning  af  NATO’s
”Defender  Europe-2020”-
militærøvelse
Den 12. marts (EIRNS) – ”Vi bliver nødt til at stoppe de
nuværende NATO-øvelser i Østeuropa, Defender Europe-2020, der
omfatter  40.000  tropper”,  udtalte  Schiller  Instituttets
grundlægger, Helga Zepp-LaRouche i onsdags i sin ugentlige
internationale webcast. ”Selvfølgelig lader virusset sig ikke
stoppe af militæret. Og at gennemføre disse ting, samtidig med
at der er en umiddelbar sundhedstrussel mod befolkningen, er
virkelig noget der ikke giver nogen mening. Så denne NATO-
manøvre burde stoppe”.

I stedet for sådanne provokerende og hensynsløse geopolitiske
handlinger, tilføjede Zepp-LaRouche, “burde vi gå i retning af
at mobilisere for et topmøde mellem de fire stormagter, som
Lyndon  LaRouche  specificerede”,  for  at  tackle  de
eksistentielle  kriser,  som  planeten  står  overfor.  ”Nogle
gange, når man er i en reel krise, kan man kun med en helt ny
tankegang, nemlig tanken om at alle de store lande i verden –
USA, Rusland, Kina og Indien som et minimum, og så kan andre
lande mødes med disse lande – kun hvis man ændrer tankegangen
og niveauet for fremgangsmåden, kan der findes en løsning”.

”Man kan ikke bare fortsætte med den politik, der har vist sig
at fejle; det må absolut høre op. Jeg ser ikke tegn på, at det
europæiske  etablissement  er  i  stand  til  at  gøre  det  på
nuværende tidspunkt. Det betyder bare, at der er brug for en
mobilisering  af  befolkningen,  fordi  dette  bliver  til  en
alvorlig eksistentiel krise for os alle, og man er nødt til at
tage ansvar for at bringe et nyt paradigme til verden – et
paradigme for samarbejde, og så vil man kunne løse de fleste
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problemer.  I  det  mindste  vil  man  over  tid  kunne  finde
løsninger på sådanne problemer som coronavirus. Vi er nødt til
at  ændre  indstillingen  hos  magthaverne  i  Europa  og  USA  i
forhold  til  Kina  og  Rusland;  og  hele  denne  idé  om,  at
regimeskifte  er  tilladeligt  under  påskud  af  at  sprede
‘demokrati  og  menneskerettigheder’,  er  en  af  disse
imperialistiske, kolonialistiske ideer, der må opgives.”

Zepp-LaRouche konkluderede: ”Vi har brug for at tænke helt
nyt: Vi befinder os i en mørk tidsalder; denne mørke tidsalder
er absolut sammenlignelig med det 14. århundrede, da den sorte
død dræbte en tredjedel af den europæiske befolkning, og folk
blev skøre!  Der er tegn på lignende sindssyge allerede nu, og
vi har derfor brug for en helt anden tilgang, som det skete i
det 15. århundrede med den gyldne renæssance i Italien. Folk
må erkende, at vi befinder os i en mørk tidsalder, og vi må
afvise alle de antagelser, der har ført til den nuværende
situation”.

Englands  centralbank  går  i
panik;  Wall  Street
eksploderer: Vil Trump lytte
til  Lyndon  LaRouches  vise
ord?
Den 12. marts (EIRNS) – Præsident Trump talte til nationen
onsdag aften, efter at denne rapport var færdiggjort. Om han
valgte at bruge præsidentskabets beføjelser, som udtænkt af
Amerikas grundlæggere, og indeholdt i efterkrigstidens Lov for
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Forsvarsproduktion (Defense Production Act) eller ej, for at
kunne omgå den korrupte og impotente Kongres og erklære en
national undtagelsestilstand, til at igangsætte en politik for
en massiv udvidelse af infrastruktur og industri, kunne være
afgørende for landets og verdens skæbne. De sidste 50 års
ødelæggelse af det offentlige sundhedssystem, både i USA og i
Europa, er nu blotlagt for hele verden, efter som Vestens
førende nationer, derunder Tyskland, Italien, Frankrig og USA,
ingen  kapacitet  har  til  at  imødegå  de  ekstraordinære
sundhedskrav,  til  det  der  langt  om  længe  er  blevet
klassificeret som en pandemi af Verdenssundhedsorganisationen
(WHO).

Og det er nu overmådeligt klart for alle undtagen de blinde,
at  hele  den  industrielle  kapacitet  –  specielt  den
grundlæggende  infrastruktur  som  opretholder  denne  –  er  så
faldefærdig,  at  selv  en  genopbygning  af  den  industrielle
kapacitet vil kræve en umådelig indgriben fra staten, i samme
størrelsesorden som da Franklin Roosevelt greb ind i 1933. Til
at begynde med kan det panikslagne kollaps af ”markederne –
Dow Jones faldt mere end 5% i dag, og 20% i hele ugen – kun
løses på en måde: den øjeblikkelige genindførelse af Glass-
Steagall  (bankopdeling)  for  at  gøre  en  ende  på
spekulationshysteriet. Dernæst må præsidenten insistere på sin
magt som præsident og frifinde Lyndon LaRouche, således at den
fulde vægt af hans Fire Love kan gennemføres.

Med  dette  må  lederne  af  verdens  største  nationer  –  som
nødvendigvis inkluderer Rusland, Kina, Indien og USA – slutte
sig sammen for at oprette et Nyt Bretton Woods-system baseret
på  disse  Fire  Love,  for  at  befri  hele  verden  fra  det
bankerotte  britiske  imperiale  monetaristiske  system,
kontrolleret  af  Wall  Street  og  City  of  London.

I dag appellerede Helga Zepp-LaRouche til præsident Trump og
NATO  om  at  stoppe  de  vanvittige  militærøvelser,  Europe-
Defender 2020 – de største NATO-øvelser siden Den kolde Krig,
hvor store antal af tropper og udstyr åbent bevæges hen til



den russiske grænse. Udover vanviddet, set fra et strategisk
standpunkt  –  at  true  med  krig  mellem  verdens  to  største
atommagter – er det ligeså afsindigt at bevæge store antal af
soldater  gennem  Europa,  imens  coronavirusset  truer  med
massedød, hvis den ikke inddæmmes.

Det er et vigtigt historisk øjeblik. Til vores fordel, som
mennesker,  erkender  befolkningen  i  stigende  grad,  at  de
”gængse regler” ikke længere gælder. Mange ser tilbage og
spørger:  ”Hvem  har  fortalt  sandheden  alle  disse  år,  mens
regeringerne og medierne og Wall Street løj for os?” Hvis de
institutionelle ledere fortsætter med at være blinde over for
nødvendigheden  af  en  revolutionær  forandring,  for  en
tilbagevenden  til  det  ”Amerikanske  Systems”  tiltag  med
øremærkede kreditter, og for at lade præsident Trump udføre
hans intention om at genoprette fredelige forhold til Rusland
og Kina, så må vi mobilisere borgerne til at kræve præcis
denne politik.

Vil  de  igangværende  chok
fremprovokere  en  ny  slags
tænkning,
der  er  nødvendig  for  at
overvinde  en  ny  mørk
tidsalder?
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Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp-LaRouche  d.  11.  marts
2020
Helga  gentager  de  seriøse  advarsler  fra  ledende  tyske
eksperter indenfor smitsomme sygdomme og ser på Wuhan-modellen
for at bryde smittevejene i begyndelsen. Helga beder lande om
at koordinere deres indsats for at besejre denne pandemi,
inklusiv at dæmme op for de økonomiske indvirkninger på den
globale økonomi, men det betyder ikke at redde Wall Street!
(Se hendes opdaterede underskriftsbegæring)

Helga og Harley diskuterer svindelen med her-og- nu-økonomien,
og påminder folk om Lyndon LaRouches advarsel, at hvis vi
fortsatte ned ad vejen mod nulvækst, ville Vesten ikke længere
være i stand til at opretholde sig selv og ville sprænges
indad. Hun kræver en ende på geopolitik, og at alle kræfter må
være fokuserede på at løse den fælles virus- og finanskrise.
Pas på dig selv, og tak for at du følger vores arbejde.

Afskrift på engelsk:

HARLEY  SCHLANGER:  Hello,  I’m  Harley  Schlanger  from  the
Schiller Institute, welcome to our webcast with our founder
and President Helga Zepp-LaRouche. It’s March 11, 2020. And
now we’re very deep into a process which has been unfolding
rapidly with the coronavirus, the emergence of a pandemic
worldwide. And Helga, this is something that people in the
West have been trying to wish away, but it’s something that’s
going  to  be  wished  away:  It  requires  a  total  change  in
thinking. Why don’t you start with your thoughts on that,
because you have been very out front in the need for an
emergency call to reject this old paradigm, and move to the
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new.

HELGA  ZEPP-LAROUCHE:  Yes.  I  think  the  situation  is  very
serious. It probably will not be possible without a lot of
casualties, but nevertheless, if there are decisive measures
now, and a complete change in the attitude, the damage can be
minimized. Otherwise, it will be catastrophic.

Now, I think it is useful to listen to the experts from
Germany who are making regular podcasts, Christian Drosten,
the virologist from Berlin Charité hospital, and Professor
Lothar Wieler from the Robert Koch Institute, and they put out
very drastic warnings. What Drosten said is that there will be
no  lessening  of  the  increasing  in  the  spring  and  summer
period, which some people temporarily assumed, because we will
face a virus wave, and naturally, in the summer period, the
virus will continue to spread to the summer hemisphere, where
it will be winter, and then in all likelihood return even
more, and with possible mutations in the fall, and a vaccine,
as of now, cannot be expected before a year or so.

So,  Merkel  announced  what  is  now  commonplace  among  many
leaders of countries, that the infection rate probably will
infect  70%  of  the  population,  and  unfortunately,  it  is
absolutely not true what our Health Minister Jens Spahn still
thought in January, which is really incredible, where he said
that the coronavirus does not represent a danger for Germany,
and that the mortality rate of the coronavirus would be lower
than of the common flu — that’s what he said in January.

Now, obviously, that that was not the case was clear, already
if people looked to China, which in the month of January was
waging an incredible battle, and by closing down the entire
city of Wuhan and Hubei province, effecting a lockdown for 60
million people, implementing it and also enforcing it and
having a population which was very cooperative in doing so,
according to the World Health Organization, China has set a
new standard in dealing with such pandemics. And the West



could have taken that as an example, but people in the West
are  just  too  arrogant,  too  Euro-centric,  or  too  Western-
centric, so they thought they could ignore, or even think
“this is affecting China and not coming to Europe or the
United States”; so they lost three valuable months, maybe not
entirely, but obviously, a completely different attitude would
have been necessary.

And now, it is spreading and changing by the hour, so people
are completely aware of the fact that this is out of control.
And I do not want to add to any panic, but it is very clear
that  the  numbers  which  are  announced  right  now  are  not
accurate. I talked to my colleagues in France, today, and
there are only a little bit more than 1,000 tests which have
been made in France so far! That is not a representative
figure which comes out, then. And we have some cases where
people clearly have symptoms, and they try to get tests, and
they were told, there are no tests in France right now, France
doesn’t have the production capability and all the tests have
been bought up and there simply are no tests. So, obviously,
the fact that in Germany, there are only two deaths so far, as
of  this  webcast  [midday  in  Germany  March  11  —  ed],  they
attribute that to the very well testing — now, we have to see.

I think the lesson from Wuhan, and now that all of Italy is
basically a red zone, after some very irrational behavior on
the side of some citizens, after the north was locked down,
you have quite an advanced situation; but I think the lesson
to be learned from all of that is that is that we have to
learn from China. We have to get rid of our Western arrogance,
and simply look at the way how China effectively dealt with
it, and then the only conclusion is, that you have to enforce
these measures before you have a mass of cases. That means
that if you have anywhere, a region, like some cities or areas
in North Rhine-Westphalia, one should apply the Wuhan model
immediately.  It  should  be  closed  down,  there  should  be  a
quarantine for a certain number of weeks, and these measures



must be taken early on, because everything which counts in
this is the speed, to take preemptive measures before the
virus spreads completely out of control.

So I think we are in a very serious situation, but it’s not
some moment where you can completely panic, but there are
clear ways, and I think the Chinese efficiency with which they
dealt with this, should be a lesson for everybody.

SCHLANGER: When you speak of the arrogance, I think you’re
referring,  in  particular,  to  the  continued  adherence  to
geopolitics, to the neo-liberal model, the whole idea that the
West is superior, the West has solved all the problems. Isn’t
this what hampers the thinking of people at the European Union
and many of the people in the U.S. Congress, and think tanks
in the United States?

ZEPP-LAROUCHE: I think the reaction so far by the leading
politicians, for example, the European finance ministers — the
so-called Eurogroup — they have a meeting on March 16, and on
their agenda is first, the European Stability Mechanism, and
then something else, and then only third, the coronavirus
attack, and it is very clear that the reason why the reaction
was so late, and why they didn’t use the word “pandemic,”
because they were more concerned about the stock market, the
efficiency and the profits coming from the so-called “pandemic
bond” — which is an absurdity all by itself, that you would
try to finance the cost of pandemics with bonds from which
people can make a profit, but only if you have the maturity of
the  bond.  So,  I  think  the  thinking  is  still  very  much
dominated by the geopolitical idea: For example, yesterday, I
was listening — and one should actually stop doing that! — I
was listening to the ZDF news and this moderator reported
about the coronavirus crisis, but then, instead of praising
what the Chinese accomplished in Wuhan, he took the occasion
to blast China and attack it, or to continue to attack Russia,
China, that has to stop! Because if you look at it, the only
way how humanity will get out of the crisis, is international



cooperation. Wang Yi, the Chinese Foreign Minister, has just
telephoned the Italian Foreign Minister Luigi Di Maio, and the
Chinese offered share their experience, to send their experts;
they’re donating masks, protective suits, and tests to Italy.
This is a completely different approach. And I think the West
has much to learn how to respond to challenges which all of
humanity is facing. And this whole geopolitical thinking is
really one of troglodytes and should be eliminated completely.

SCHLANGER: We see people like U.S. Secretary of State Mike
Pompeo continuing to attack China; he calls coronavirus the
“Wuhan virus” — you have this kind of attitude, when in fact,
what we’re seeing is a significant drop of cases in China. And
you mentioned earlier the importance of President Xi Jinping
going to Wuhan to talk to the people who are on the front
lines. I think it’s important to report this, Helga, because
it’s not going out in the Western press.

ZEPP-LAROUCHE:  I  have  proposed  something,  which  may  look
impossible to some people, but I dare the prediction that the
situation will — because of this ineffectiveness of Western
response — that the situation will soon come to the point
where  more  and  more  people  are  recognizing  that  what  I’m
saying is the only way to address this problem. What I have
reiterated  is  my  call  to  have  an  emergency  summit  by  Xi
Jinping, Putin, Trump, Modi, as a minimum combination, to
address all these problems. Because it’s very clear that we
need an international cooperation concerning the coronavirus
pandemic.  This  is  already  threatening  the  international
financial system: We saw, in the last several weeks, several
plunges, absolutely of the same dimension as after the 2008
systemic collapse, or after the September 11, 2001 attack; and
only because the central banks have now decided to flood the
markets,  to  lower  the  interest  rates  —  like  the  Bank  of
England lowered the interest rate by a half-percent, 50 basis
points, today — as if the simple pushing of liquidity would
remedy any of the real, physical causes for why the system is



collapsing.  So,  I  want  to  have  a  mobilization  of  the
population to demand that the leaders of the most important
governments — of the United States, Russia, China, and India —
need to discuss the Four Points which were proposed by my late
husband Lyndon LaRouche, in June 2014, because you need to
have  an  immediate  end  of  the  global  casino  economy,  by
implementing a Glass-Steagall system; we have discussed this
many times on this program, but it is the only combination of
measures which would address the problem. Then, you need a
national bank in every country; in Germany, we could extend
the functions of the Kreditanstalt für Wiederaufbau; have a
national bank in every other country; have an international
cooperation  among  these  national  banks,  reinstate  fixed
exchange  rates,  and  then  have  agreements  about  industrial
development  projects,  like  the  industrial  development  of
Southwest Asia, of Africa, and this will become then, a New
Bretton  Woods  system.  There  must  be  cooperation  with  the
Chinese  New  Silk  Road  to  have  these  kinds  of  development
plans. And we need a crash program to go into a new platform
of higher productivity of the economy, joint cooperation in
advanced  technologies,  like  fusion,  like  biophysics,  like
space research cooperation. And then, such a summit could
implement these measures, and then could have a series of such
summits, and that way change the geopolitics, and move towards
an international cooperation, a shared future of humanity.

And that shift has to occur. And I’m predicting, and I think
I’m  on  the  safe  side  in  doing  so,  that  the  crisis  will
accelerate, there will be many more unfortunate consequences,
and  people  will  recognize  that  to  establish  a  completely
different level of thinking will be the only way out for all
of mankind.

If you agree with that, you should help this mobilization.
There  is  a  resolution,  which  is  attachéd  to  this  webcast
[https://schillerinstitute.nationbuilder.com/four_laws_new],
please  sign  it,  please  spread  it  among  your  friends  and
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colleagues, get more people to sign it: Because we need a
public discussion about this, and public demand that the whole
world should move into a completely new way of cooperating and
solving these kinds of problems.

SCHLANGER: I’ve received a few emails from people who have
asked, why do we focus on “neo-liberalism” as the problem?
What does that have to do with the virus? And I think it’s
important to look at what Dr. Redfield of the Centers for
Disease Control and Prevention (CDC) had to say about the need
to  rebuild  the  system:  That  the  so-called  “just-in-time”
system, which has been accepted as an economic model doesn’t
work. We need redundancy. And Helga, I think it would be very
useful for you to just review again, why this neo-liberal
system is the cause, or sets humanity up for these kinds of
crises. Because this is what your husband was warning, going
back to 1971, with the Biological Holocaust Task Force he set
up, and so on.

ZEPP-LAROUCHE: The prognosis of Lyndon LaRouche, which he made
on  Aug.  15,  1971,  when  Nixon  dissolved  the  Bretton  Woods
system by going to floating exchange rates, by decoupling the
dollar from the gold-reserve standard and that way, opening
the  deregulation  of  the  markets  which  has  escalated  ever
since. My husband at that point had made the prognosis that if
the West would continue on this road, of liberalizing the
markets, of going with neo-liberal, monetarist policies, that
it would end up in a new depression and the danger of a new
fascism; or, one would go to a completely new economic system.

Now, that prognosis has proven to be absolutely on the mark.
And the Biological-Ecological Holocaust Task Force which you
just mentioned, he set up in 1974, and it was to study the
effects of the policies of the IMF and World Bank on the
economic system, especially in the developing sector. And in
meantime, we have produced many studies, which you can all see
in our archives, that if you impose such austerity or zero
growth policies, especially on the developing countries, that



you would inevitably cause the emergence of old diseases and
new diseases, because you cannot consistently lower the living
standard of entire continents, as the IMF and World Bank have
done in the last 50 years, without creating conditions of
breakdown. And that is exactly what you see right now: Because
you  don’t  have  only  the  coronavirus  crisis,  you  have  the
locust situation getting completely out of control in many
African states, in the Horn of Africa, and in the Arabian
Peninsula  and  Pakistan-India,  even  threatening  to  go  into
China.

Then, as part of this geopolitical, liberal scheme of the
West, the refugee crisis: It’s not a natural phenomenon, it is
the result of the interventionist wars conducted by the Bush
Administrations and Obama, with the idea that you have to
spread “democracy” and “human rights” and that it’s legitimate
to made interventionist wars against Iraq — doesn’t matter if
it’s based on lies that there are so-called weapons of mass
destruction which Nancy Pelosi, in the meantime has admitted
that they all knew it was lie and they did it anyway; Iraq,
Afghanistan — these are all the reasons why you have a refugee
crisis. The underdevelopment of Africa is a result of these
policies.

So that is why I am saying, if we don’t get rid of this
paradigm, which has many elements — it has geopolitics, it has
neo-liberal  economic  policies;  but  it  also  a  Malthusian
dimension to it. The Green axiom which says that nature, or
some spiders or some ants somewhere are more important than
human beings; and I even go so far as to say that I think the
reason why there is such an absolutely bestial attitude — I
mean,  on  the  coronavirus,  do  you  think  that  most  African
countries or Asian and Latin American countries that do not
have the health systems we have, do you think they are testing
their people? I don’t think so. So the figures are in all
likelihood completely off, and the ability of these countries
to remedy it is much, much less. And I’m absolutely convinced



that there are some people who say, “Oh, there are too many
people anyway,” like Bertrand Russell, who said, you need a
pandemic every generation — these are quotes we have published
many times! And the absolutely disgusting way how the EU is
dealing with the refugee crisis, now again erupting at the
Turkish-Greek border, that is a mindset which is disgusting!
And it is the reflection of geopolitics, of the Malthusian
idea that there are too many people anyway.

Now, Erdoğan, obviously, is playing his own, terrible games.
But I think in this moment, where innocent people who have
nothing, — the whole thing is that these refugees, even if
they’re sitting in camps for years on end, and have begun
speaking Turkish, and now Erdoğan is instrumentalizing them,
that may all be true — that’s what the Greeks are saying — but
what is the solution to that? You have to stop insisting that
you have regime change in Syria, that has to stop. There has
to be recognition that the only legitimate government in Syria
is the one which the Syrian people themselves elect. There was
a  constitutional  process  under  way,  which  is  now  stopped
again; that has to be resumed. There has to be an end to the
war. Turkey should not be backed by NATO — this is an insane
idea. The U.S. special envoy for Syria James Jeffrey just
demanded that NATO should fully back up Turkey against Syria,
that is complete insanity: What needs to be done is you have
to have peace with Syria, and then you have to have an orderly
negotiation between the Assad government and the opposition,
to arrange for the return of the Syrians to their own country,
which is what most people want to do, anyway.

So I think all of these assumptions, that you just keep going
with the policies which have proven to be a failure, that that
has to absolutely stop. I don’t see a sign that the European
establishment is capable of doing it. That just means we need
a mobilization of the population, because this is becoming a
serious existential crisis for all of us, and we have to take
responsibility  to  put  in  a  new  paradigm  —  a  paradigm  of



cooperation, and then we can solve most problems; at least
over  time,  we  can  find  solutions  to  such  problems  as
coronavirus.  But  we  need  to  change  the  view  of  the  West
towards China and Russia, and this whole idea that regime
change is allowed under the pretext of spreading democracy and
human rights, is one of these imperial, colonialist ideas
which have to go.

SCHLANGER: Another perfect example of that is the expansion of
sanctions against Iran and Venezuela for regime change, in the
face of this growing pandemic.

I’d like to come back to one other point, which I think you
alluded to earlier, which is the financial crisis: We now see,
if  something  is  going  to  be  quarantined,  we  ought  to
quarantine Wall Street and the Bank of England. The idea that
lower interest rates will solve something, but what’s going on
with the repo lending, the incredible demand for liquidity
without any concern for solvency, this is the other aspect of
Mr. LaRouche’s warnings over many years.

ZEPP-LAROUCHE: Yes. I don’t know how long this will continue.
And I think what the central banks are proposing is completely
irresponsible, because the continuous flooding of the markets
with money, and the idea to go even to negative interests
rates, all of this is already eating up the savings and life’s
earnings of the population, and is threatening at some point
to go into a hyperinflation. So these derivatives must be
absolutely written off — this is why Glass-Steagall is so
crucial — and I think the whole EU program as it was announced
by  EU  Commission  President  Ursula  von  der  Leyen,  in  this
presence of this deplorable Greta Thunberg, that has to go,
too! Because you cannot have an industrial state and implement
these policies. I think if you want to have hospitals, if you
want to have enough intensive care units to deal with such a
situation, you have to have a productive society. And that
Green policy of von der Leyen it has to go. We need the full
package that I talked about before: Glass-Steagall, and the



return to Hamiltonian banking, which every time there was a
successful economic system in history, whether it was the New
Deal of Franklin Roosevelt, whether it was the reconstruction
of Germany in the postwar period, these were the principles
which were applied, and that is what is urgently required.

SCHLANGER:  And  while  this  is  all  going  on,  we  have  this
incredible soap opera in U.S. politics around the Democratic
nomination. I think it would be very useful, as we come toward
the end of this webcast, for you to emphasize again, what do
you think people should do, to make sure we can change the
paradigm?  There’s  a  hunger  for  change,  people  are  still
extremely unhappy, and now, very nervous, both because of the
financial crisis and the coronavirus, what should people do?
How should they respond?

ZEPP-LAROUCHE: Since you mentioned the U.S. situation, I think
it’s a big problem, because, unfortunately Trump said he had a
hunch that the mortality rates of the coronavirus is much less
than what the World Health Organization was saying. Now, I
think that he’s probably saying that because of the election
campaign and he thinks that this will intervene. But I think
the reality will assert itself very quickly: This will come as
fast as it came in Europe, maybe faster even, and the U.S.
right now is really unprepared! The health delivery system was
taking even more than in Europe. The Democrats have this Biden
now as a major candidate — I can only advise people, there is
a very interesting collection of videos which was published by
Consortium  News,  the  author  is  Caitlin  Johnstone
[https://consortiumnews.com/2020/03/06/stop-calling-it-a-stutt
er-dozens-of-examples-show-bidens-dementia-symptoms/], and she
collected about 20 or so videos of speeches of Biden where you
clearly can see that he doesn’t have it any more — he’s lost
it. So the idea to somebody who has clear signs of aging (to
put it mildly), to think that you can run him through the
Democratic Convention, the election campaign, and then win the
election in November against Trump, is also a sign of extreme
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mental deterioration of the people who think they can do that
and get away with it.

So if you look at all of these things, we need a completely
new thinking: We are in a Dark Age, the Dark Age is absolutely
comparable to the 14th century when the Black Death killed
one-third of the European population, and people just went
crazy! You see signs of this insanity, already now, and we
need therefore, a completely different approach, like it came
with the 15th century and the Golden Renaissance in Italy. We
can talk about that some other time, but, I think people have
to really recognize, we are in a Dark Age, and we have to
reject all the assumptions which have led to this present
situation.

And I actually would like to make one other point: I think the
coronavirus  will  force  lockdowns,  it  will  force  measures,
schools and universities are already closed for several weeks
in several countries; you don’t know yet what will be the
effect of all of this on the financial system, on the real
economy, and I think on these circumstances, where Merkel is
talking about 70% of the population will become infected, and
if you assume worldwide it may be 100 million people, and
then, if you take present mortality rates, it will be 2-4
million people — under these circumstances, we should not have
war games. And therefore, I think we need to stop the present
NATO maneuver in Eastern Europe, the Defender-Europe 2020:
Because obviously, the virus does not stop in front of the
military. And to have these kinds of things going on, when you
have an immediate health threat to the population, is really
something which doesn’t make any sense. So this NATO maneuver
should stop. Presently I think the highest commander of the
U.S. forces in Germany is a victim of the coronavirus and is
in quarantine in Wiesbaden: So, that should just give people
to think that the virus does not stop in the face of the
military.

And I think we should go in the direction of mobilizing for



the summit: I know people think that this is too big, but
sometimes, when you are in a real crisis, only if you reach a
completely new level of thinking, namely the idea that all the
major countries of the world — the United States, Russia,
China, and India, as a minimum; and then other countries can
come together with these countries — only if you change the
level of thinking, and the level of approach, can you find a
solution. So if you agree with that, then help us in this
mobilization, because, you know, we will do other things: We
will call for the rebuilding of the health delivery system,
there are other things we can do. But I think because of the
complexity of the world situation, the interaction of all of
the elements of the breakdown, that we will not solve the
problem unless we go to a completely new paradigm, a new
system of international relations, and you should help us in
this mobilization, and that’s the very best thing you can do
for your own life and your own future.

SCHLANGER: And I would recommend, toward that end, that people
circulate this webcast, get this webcast around, so people can
hear the extent of the crisis and the solutions; and secondly,
go to our website, and download the call for emergency summit
from Helga Zepp-LaRouche, take that to your city council, to
your trade union group — well, maybe you shouldn’t go too far,
but you can certainly use the internet to get it around and
get people signing it and support it.

So, Helga, anything else you want to add?

ZEPP-LAROUCHE: No. I think this is a moment where people will
be freaked out and it’s understandable: But sometimes a shock
is also healthy if it helps you to get out of a wrong idea,
and to think things through and then move ahead and find a
solution. So, I would urge people to overcome your present
fears  and  be  confident  that  if  we  work  together  as  one
humanity, we can solve this.

SCHLANGER: OK, well, with that, we’ll see you again, next



week.

ZEPP-LAROUCHE: Till next week.
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Af Helga Zepp-LaRouche, præsident for Schiller Instituttet

De fleste sundhedseksperter betegner nu officielt coronavirus
som en pandemi, og kun et fåtal undgår dette udtryk for ikke
at  ‘puste  for  meget  til’  markederne  og  investeringerne  i
“pandemiske  obligationer’.  Det  står  også  klart,  at  denne
pandemi  vil  være  dødsstødet  for  det  i  øvrigt  allerede
bankerotte finanssystem, hvor det største aktiemarkedskollaps
siden  2008,  det  hidtil  usete  fald  i  udbyttet  på  10-årige
amerikanske  statsobligationer  og  meddelelsen  fra  Bostons
centralbankdirektør,  Eric  Rosengren,  om  at  gå  over
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til  ”helikopterpenge”,  er  alarmerende  og  ubestridelige
signaler.

I stedet for at tage ved lære af Kina, som ifølge WHO har sat
en ny standard for håndtering af en sådan krise, har de fleste
regeringer (Italien og Japan er undtagelser) ikke brugt den
tre måneder lange varselstid, som de fik på grund af Kinas
effektive  alarmberedskab.  Det  er  chokerende  –  men  ikke
overraskende  –  hvor  fuldstændig  uformående  det  liberale
etablissement har vist sig at være i forhold til at reflektere
over det faktum, at det er deres politik, der er årsagen til
at  hele  den  menneskelige  civilisation  nu  er  truet,  og  i
forhold  til  at  drage  konklusionerne  og  ændre  deres
fremgangsmåder.
Allerede  i  1974  oprettede  Lyndon  LaRouche  en  økologisk-
biologisk  ‘Holocaust-  arbejdsgruppe’  for  at  undersøge
virkningerne af IMF og Verdensbankens politik for nedskæring
af  fødevare-  og  energiforbrug  samt  sundhedsudgifter  i
udviklingslandene  –  der  viste  at  dette  ville  føre  til
biologiske katastrofer, fremkomsten af gamle og nye sygdomme
og pandemier. I de følgende årtier offentliggjorde LaRouche og
hans bevægelse mange flere advarsler samt fremlagde konkrete
udviklingsprogrammer  for  alle  kontinenter,  hvis  udførelse
ville have forhindret den nuværende krise i at komme ud af
kontrol.

Selvfølgelig  vil  de  såkaldt  industrialiserede  lande  på  en
eller anden måde klare krisen, men til hvilken pris? På grund
af  privatiseringen  –  dvs.  profitorienteringen  –  af
sundhedssektoren, er der nu alt for få senge til intensiv
behandling.  Den  belgiske  læge  og  leder  af  den  nationale
lægefagforening, Dr. Philippe Devos, har netop advaret om, at
denne mangel vil føre til nedprioritering af gamle mennesker
for  de  unges  skyld,  når  antallet  af  tilfælde  overstiger
antallet af tilgængelige faciliteter til intensiv behandling,
hvilket  han  forventer  vil  ske.  Vil  vi  vende  tilbage  til
skråplanet med at afslutte “uværdige liv”, som blev fordømt i



Nürnberg-retssagerne?

Og hvad med de fattige lande, som ikke engang har kapacitet
til  test,  endsige  behandling?  Hvad  med  lande  som  Haiti,
Nigeria og Bangladesh? Hvad med Iran, hvor sanktionerne af
medicinske forsyninger helt klart allerede forårsager unødige
tab af mange menneskeliv?

Hvad med græshoppeplagen i afrikanske og asiatiske lande, en
fare,  som  har  været  kendt  i  mange  måneder,  og  hvor  den
latterligt lille påkrævede økonomiske hjælp på $ 76 millioner
ikke  er  blevet  ydet,  så  der  nu  er  fare  for,  at
græshoppesværmene udvikler sig til en fuldgyldig invasion, der
truer millioner af menneskers liv i løbet af kort tid?

Hvad med de barbariske optrin ved den græsk-tyrkiske grænse,
hvor politi fra begge sider bruger tåregas mod flygtninge;
hvor den ene side muligvis “iscenesætter” disse mennesker, der
absolut  ingenting  ejer,  men  den  anden  side,  ikke  mindre
barbarisk, forsøger at opretholde ”beskyttelsen” af EU’s ydre
grænser? Tror EU-etablissementet virkelig, at de kan bygge en
ny ‘Limes-linje’ rundt om Europa, (Limes Germanicus var den
befæstede grænse, der adskilte Romerriget fra de germanske
stammer, red.) mens Sydvestasien og Afrika sprænges indad af
en  coronavirus-pandemi,  en  græshoppeplage,  sult  og
desperation?

Dette etablissement vendte det blinde øje til Bush- og Obama-
administrationernes  interventionskrige,  som  trods  alt  er
hovedårsagen  til  flygtningekrisen.  De  har  ikke  haft  nogen
interesse i at opbygge infrastruktur i Afrika i de seneste
årtier,  hovedsageligt  på  grund  af  deres  neo-malthusianske
ideologi. Har de i virkeligheden accepteret ideen om at lade
denne pandemi og denne græshoppeplage følge deres ”naturlige
gang”? Og falder dette ikke i tråd med den grønne ideologi,
der  forkynder  at  det  er  godt  for  miljøet  at  have  færre
mennesker?



Der er en løsning på denne eksistentielle krise, men når den
såkaldte  ”elite”  er  moralsk  uegnet  til  at  indføre  de
nødvendige reformer, har vi brug for en bred mobilisering af
befolkningen, der må blive ”statsborgere” (Staatsbürger). Der
må være et udbredt, folkeligt krav om, at de førende lande i
verden – startende med USA, Kina, Rusland og Indien – støttet
af andre – må gennemføre følgende trin i omorganiseringen af
det nuværende finanssystem:

1)  Der  må  omgående  indføres  et  globalt  system  med
bankadskillelse,  efter  nøje  forbillede  af  Roosevelts
Glass/Steagall-lov  af  den  16.  juni  1933.  Inden  for  dette
system  skal  de  almindelige  banker  stilles  under  statslig
beskyttelse og adskilles fuldstændigt med en brandmur fra de
spekulative investeringsbanker, der ikke længere har adgang
til de almindelige bankers formuer eller til skatteyderbetalte
redningsaktioner. Disse bankers giftige papirer, indbefattet
løbende  derivatkontrakter,  skal  afskrives.  Berettigede
fordringer, der har med den reelle økonomi at gøre eller med
den arbejdende befolknings pensioner og andre formueværdier,
skal  også  anerkendes  som  gyldige  i  det  nye  system.  Visse
former  for  betalingskrav  må  dog  foreløbig  indefryses  og
undersøges af statslige institutioner for deres berettigelse.

2) Der må oprettes en nationalbank i alle lande, i traditionen
fra Alexander Hamiltons Bank of the United States eller i stil
med  den  tyske  Kreditanstalt  für  Wiederaufbau  efter  2.
Verdenskrig, således at statslige kreditter kan forsyne den
fysiske  økonomi  med  de  nødvendige  midler  for  produktive
investeringer. Udstedelsen af disse kreditter må rette sig
efter  principperne  om  en  høj  energistrømningstæthed  og  en
optimal forøgelse af produktionsmidlernes og arbejdskraftens
produktivitet  gennem  en  betoning  af  videnskabelige  og
teknologiske  fremskridt.

3) Mellem deltagerlandene må der indføres et system med faste
valutakurser,  og  der  skal  indgås  samarbejdsaftaler  mellem
suveræne  stater  angående  nøje  definerede  infrastruktur-  og



udviklingsprojekter. Disse aftaler udgør tilsammen faktisk et
nyt  Bretton  Woods-system  i  Roosevelts  forstand,  med  det
udtrykkelige formål at fremme udviklingslandenes udvikling.

4)  Den  yderst  nødvendige  forøgelse  af  verdensøkonomiens
produktivitet for at kunne forsørge en global befolkning på
næsten  otte  milliarder  mennesker  i  dag  må  tilvejebringes
gennem  et  internationalt  hasteprogram,  for  at  virkeliggøre
fusionsenergi og andre avancerede teknologier, såsom optisk
biofysik og biovidenskaberne, for at kunne finde løsninger på
problemer  som  coronavirus,  såvel  som  et  internationalt
samarbejde inden for rumfart og rumteknologi; dette kan skabe
den nødvendige næste økonomiske platform for verdensøkonomien,
sådan som økonomen Lyndon LaRouche har udviklet det.
Bælte- og Vejinitiativet, der blev indledt af præsident Xi
Jinping,  og  som  157  lande  allerede  har  tilsluttet  sig,
tilbyder et konkret perspektiv for at bringe den industrielle
udvikling  til  Sydvestasien  og  Afrika,  hvilket  der  er  et
presserende behov for. Kina har tilbudt at samarbejde med alle
lande på planeten i et ‘win-win-samarbejde’ om at udvide Den
Nye Silkevej til Sydvestasien og Afrika og på denne måde give
et konkret udviklingsperspektiv, hvilket er den eneste humane
måde  at  løse  flygtningekrisen  på.  USA  og  alle  europæiske
nationer må og skal samarbejde om denne plan.

Vi, de undertegnede, retter denne indtrængende appel til de
nævnte regeringer om nu at handle i dette øjeblik med dets
voldsomme udfordringer for hele menneskehedens sikkerhed og
eksistens, for at korrigere fejlene i det nuværende system der
førte  til  den  øjeblikkelige  krise,  og  vende  tilbage  til
principperne for det almene vel, nationalstatens suverænitet,
fødevare- og energisikkerhed, medens vi antager en vision for
menneskehedens  fælles  mål  og  et  fremtidigt  fællesskab  for
menneskeheden.

Der  er  intet  bedre  tidspunkt  til  at  gennemføre  disse
nødvendige forandringer end lige nu, her i Beethoven-året,
hvor hans monumentale værk udgør et smukt billede af et nyt



mønster for en bedre fremtid for menneskeslægten.

Underskriv  gerne
på:  https://schillerinstitute.nationbuilder.com/four_laws_glob
al

Den europæiske Renæssance er
vores forbillede for at tage
fat  på  nutidens
eksistentielle kriser
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp Larouche d. 4 marts 2020
I en omfattende gennemgang af de sammenløbende kriser, der
konfronterer  menneskeheden  i  dag,  konkluderede  Helga  Zepp-
LaRouche, at hvad der kræves, frem for panik og fortvivlelse,
er  en  rolig  overvejelse  af  de  handlinger,  som  kan  løfte
menneskeheden ud af det neoliberale, geopolitiske tankesæt,
ind i den kreative sindstilstand, der gjorde det muligt for
menneskeheden  at  kravle  ud  af  det  14.  århundredes  mørke
tidsalder. Hun understregede, at kriserne der truer os i dag
er resultatet af ikke at have lyttet til Lyndon LaRouche lige
siden hans forudsigelse d. 15. August, 1971. Som et eksempel,
refererede  hun  til  coronavirusset  som  den  slags  trussel,
forudset af Lyn i 1970’erne, der ledte ham til at etablere en
arbejdsgruppe rettet mod et biologisk holocaust.
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Ved  hvert  degenererende  tilbageskridt  i  kvaliteten  af
lederskab – der i dag udstilles i monetarismen og den grønne
ideologi, som dominerer den politiske diskussion i Europa og i
det  demokratiske  partis  kamp  for  at  nominere  en
præsidentkandidat  –  fremlagde  LaRouche  et  klart  og
veldefineret  alternativ.  I  dag  kan  dette  sammenfattes  ved
behovet for at indføre hans firemagtsaftale, som grundlaget
for et nyt Bretton Woods-system, og hans Fire Love, baseret på
betingelserne for at genoprette niveauet af fysisk økonomisk
produktion, nødvendigt for at overvinde kriserne.

Hun konkluderede ved at minde seerne om Boccaccios rolle i at
bevidstgøre  den  mørke  tidsalders  fordærvelse,  hvilket
inspirerede dem der igangsatte Renæssancen, specielt Dante og
Cusanus.  Det  var  ved  at  forkaste  datidens  dominerende
aristoteliske  filosofi,  og  erstatte  denne  med  Platon,  at
moderne europæisk civilisation blev født. Der er ingen af de
problemer, som i dag konfronterer os, der ikke kan løses ved
at tage skabelsen af den europæiske renæssance som forbillede,
baseret på en tilbagevenden til den klassiske tænkemetode.

THE  EUROPEAN  RENAISSANCE  IS  OUR
MODEL  TO  ADDRESS  TODAY’S
EXISTENTIAL CRISES
Schiller Institute webcast with Helga Zepp-LaRouche

HARLEY  SCHLANGER:  Hello,  I’m  Harley  Schlanger  from  the
Schiller Institute. Welcome to our webcast for today, March 4,
2020, with our founder and chairman Helga Zepp-LaRouche. The
obvious  starting  point  is  the  issue  that’s  on  virtually
everybody’s mind — the spread of the coronavirus. People are
trying to figure out how to deal with it, governments are in
action.  There’s  a  lot  of  panicking  being  spread  by  some
people, and then there’s also a lot of disinformation. I think
given  the  record  we  have,  based  on  Lyndon  LaRouche’s



forecasting going back to 1971, what you have to say on this,
Helga, is very significant for people. So, why don’t we start
with what the recent status of this is, and how are nations
addressing it?

HELGA ZEPP-LAROUCHE: I think it is a very serious threat.
There are several renowned virologists and experts who say it
is, de facto, a pandemic already. Now, I will qualify that in
a second. For those people who think this is too much, or that
this will cause panic, I think when you have a situation like
that, it is extremely important to take a calm assessment of
the  situation  and  then  move  towards  taking  the  actions
necessary to combat the threat and do the kinds of things
which will hopefully succeed.

Now  the  reason  why  this  coronavirus  is  a  very  dangerous
pandemic is it has characteristics which are more serious than
previous pandemics, and it coincides with a financial system
which was already bankrupt before the idea of the coronavirus
appeared. Naturally, the effects both in the real economic
situation and the real economy, as well as on the financial
system, in all likelihood will trigger a collapse of this
system. So, rather than only looking at the health aspect of
the  coronavirus,  it  is  the  absolute  urgent  moment  and
necessity  to  also  move  determinedly  to  reform  the
international monetary system which is bankrupt; to replace it
with a new credit system which we should discuss in a second.
And then use that crisis to bring about the changes in the
strategic situation which will help to solve a whole bunch of
other problems. President Trump reflected this in his way by
saying it is an irony of the situation that because of the
coronavirus crisis, forces are coming together which would
normally never do so.

So, having said that, I think we should first look at the
coronavirus  itself.  It  is  now  officially  spread  to  70
countries, and it is not possible to reconstruct the origin,
and who infected whom. But it has spread to what is called



asymmetric transmission or community transmission, and that is
now also affecting countries which do not have such a good
health system as China or even the European or US have, which
have big flaws in their health system already. So the danger
is that all of this can continue to spread much faster. And I
think there is also a vast under-reporting, because in many
countries, the kind of testing which was done rigorously in
China has not even started; including the United States where
the first test kits were flawed and did not work, which shows
you one dimension of a broken-down health system. So, it is
now regarded that several countries are really hotspots. China
still even so because of the energetic methods used by the
Chinese government. It is spreading now more quickly in other
countries other than China, and it is also in South Korea,
Iran, and Italy. But the situation is serious enough that
major international events are being shut down. In Germany,
they shut down the Leipzig Book Fair which was supposed to
open shortly, the Kraft International Conference in Munich,
and even the Hanover Fair has been postponed by three months.
Similarly, in France, the Louvre has been closed, and they
don’t convene indoor events anymore with large crowds. That
shows you that there is actually a serious concern.

I must say, however, that the reaction both in the United
States and in Europe was delayed. I think measures should have
been taken much clearer. I think the [German] Health Minister
Spahn in earlier periods said the virus will not come to
Germany; which is a rather absurd assumption. Naturally, the
collapse of the health system which we have talked about many
times before, is now really coming home to roost. So, the
situation is that already last December, the European umbrella
trade union for health workers and nurses put out an urgent
complaint  that  because  of  the  cuts  and  austerity  and
liberalization in the last decade — especially after the 2008
crisis — there was a severe health crisis. Not enough staff;
pay for nurses and health workers has been cut in several
countries; and resources have been cut down, and hospitals



have been closed. That is now leading to a very critical
situation.

If you look at China, which has 4.3 hospital beds per 1000
citizens, in the United States, it’s only 2.5 beds per 1000
people. So, you can actually see that China has been in a much
better situation to deal with it, and they took measures that
have been characterized by the World Health Organization in
such a way that they said that China has established a new
standard in how to deal with such epidemics and pandemics.
China now has offered help to the affected countries; they
have offered help to the EU, but also Iran and other countries
being hit very hard. Offering their expertise from the last
several months, but also masks, protective gear, and I think
the European Union and others would be well-advised to take
the  advice  and  the  help  offered  by  the  Chinese.  This  is
extremely important because a lot of time has already been
lost,  and  now  it  is  time  for  the  kind  of  international
cooperation  which  overcomes  prejudice  and  geopolitical
stupidity. I think this is now something which should really
occur immediately.

SCHLANGER: When you speak of delay, I think back to the fact
that in 1971, your late husband, Lyndon LaRouche, spoke about
how, if we go with the policy of neo-liberalism which came
through with globalization, austerity, and so on, that mankind
would be confronted with biological holocausts. This warning
was  made  very  clearly,  and  yet,  under  the  neo-liberal
doctrine, the healthcare system, as well as the industrial
system, manufacturing, food security; all of this has been
torn down. So, besides the emergency measures, we really do
need this radical transformation of the monetary financial
system, don’t we?

ZEPP-LAROUCHE: Let me stress one thing. Many of our viewers
are quite aware of the fact that the name of my late husband
has been slandered by many forces. But if you look at the
present situation, I think it is a question of honesty to



recognize that every one of his prognoses has come true. And
the reason why he was so “controversial” is because he went
against the powers that be, against the people who wanted to
go  for  the  complete  deregulation  of  the  markets,  of  the
increase of the power of speculative interests in Wall Street
and the City of London. When he made this historic prognosis
on the 15th of August, 1971, when he said that when Nixon
decoupled the dollar from the gold standard, he abandoned the
fixed exchange rates, and actually destroyed the Bretton Woods
system by doing so. Lyndon LaRouche said, if you continue on
this trend, it will inevitably lead to a new depression, to
the danger of a new fascism, or there will be a replacement by
a completely new economic world order. Then he proceeded every
step of the way to warn about the consequences of the extreme
monetarism which had been introduced and had been escalated by
warning that you cannot continuously lower the living standard
of entire continents — as it was done to the developing sector
in Africa and Latin America and many of the Asian countries —
without causing old epidemics and new diseases to emerge. And
that  that  was  the  big  danger.  At  the  end  of  the  1970s,
beginning of the 1980s, we created something which was called
the Biological Task Force, which was exactly studying the
danger of the outbreaks of such new diseases. We also proposed
the remedies; namely, to go into a crash program for optical
biophysics, for the study of life sciences, to find cures for
these new diseases. Obviously, this was not done, because it
was not seen a profitable by the pharmaceutical industry and
the banking interests behind them.

So, now we are at the situation where all the predictions of
Lyndon LaRouche have come to the point of absolute boundary
condition. This financial system is absolutely bankrupt; we
have to dramatically reverse the monetary system and change it
into a credit system. This is why I have issued a call for the
immediate implementation of the Four Laws of Lyndon LaRouche.
I will just briefly summarize again what they are. There has
to be an immediate end to the casino economy. That means you



have  to  have  the  introduction  of  a  global  Glass-Steagall
banking  separation  in  exactly  the  same  way  as  Franklin  D
Roosevelt proposed and implemented it in 1933. Then you need
new credit mechanisms; you need to bring back the issuing of
credit into the sovereign power of governments, away from
private interests. Which means you have to have a national
bank  in  every  country  to  issue  credit  for  productive
investments. Then you have to implement a New Bretton Woods
system by connecting these national banks in every country
which must go back to a fixed exchange rate system. They must
then have long-term agreements for investments in very well-
defined infrastructure projects, in industrial investments, in
an increase of productivity of the economy with a special
emphasis on such frontier areas as fusion, bio-optics, bio-
physics,  space  cooperation.  And  we  need  an  urgent
implementation  of  the  World  Land-Bridge  report,  which  we
published several years ago; which is the idea to turn the New
Silk  Road  into  a  World  Land-Bridge  by  bringing  economic
development to all regions affected by crises right now. That
would include: Southwest Asia, because of the refugee crisis;
Africa, because of the corona crisis, but also the locust
crisis, the migrant crisis.

But the key message of all of this is, there is a solution.
This solution could be implemented extremely quickly. As a
matter of fact, we have also proposed that a summit should
take place among the four most important powers of the world —
Russia,  China,  India,  and  the  United  States.  Not  at  the
exclusion of other countries, but these four most important
and powerful countries much come together to implement these
Four Laws. That such a summit is already in the works is on a
very good track. I made this first proposal on January 3rd,
following the assassination of General Soleimani in Iran. A
few days after that, President Putin came up with a different
but  similar  proposal,  suggesting  that  the  five  permanent
members of the UN Security Council should have an immediate
summit to address the basic questions facing all of humanity.



In the meantime, China and France have agreed, and today,
Russian Foreign Minister Lavrov reported that also President
Trump said he is very interested to participate in such a
summit. So, that is the framework which could solve these
problems very quickly. I would appeal to all people, rather
than becoming anxious, becoming despaired, help us rather to
bring  these  solutions  about.  I  think  this  is  the  key
characteristic of our organization — the Schiller Institute,
the  LaRouche  movement  —  that  we  are  fighting  for  actual
solutions. The only solution which would function in such an
extraordinary crisis, is to abandon the system which caused
all of these crises, and replace it with a system which is in
the interest of all nations. And move to a New Paradigm of
international cooperation. So, that is eminently feasible if
the political will can be mobilized. That’s why I am asking
you to contact us and work together with us to create the
international support for these ideas.

SCHLANGER: Now in that context, we see the crazy response of
the European Union and the Federal Reserve to the crisis.
Assuming that you can somehow deal with the coronavirus crisis
by flooding more money into the system. The Federal Reserve
dropping the interest rates and so on. That’s the continuation
of the neo-liberal system; that’s what we have to change,
isn’t it? That kind of thinking?

ZEPP-LAROUCHE: Yes, exactly! That really shows you that there
is  an  absolute  disconnect  of  the  present  neo-liberal
establishments  on  both  sides  of  the  Atlantic.  A  complete
disconnect of the causes of the crisis, and what is actually
needed to remedy it. I have not seen any reflection of any of
the leading liberal representatives in Europe or in the United
States in the Democratic Party, for that matter, nor the neo-
cons in the Republican Party, who would sit back and say,
“Wait a second, why is our system not functioning? Why do we
have  a  financial  crisis?  Why  do  we  have  the  outbreak  of
pandemics?”  I  think  that  unwillingness  of  the  liberal



establishment is a very good reason for ordinary citizens to
really mobilize and force a change, because as it looks right
now, it will not come from these elites.

SCHLANGER: I think that’s why we’re seeing a global insurgency
precisely against these elites. We just saw in the United
States, besides the craziness of the Federal Reserve, the
election underway. The Democratic Party looks as though the
establishment has decided they’re at least for the moment,
going to rally around Joe Biden, who if you look at him, this
is Mr. Establishment. The Obama-Clinton Democratic Party. What
are your thoughts after Super Tuesday? I know it’s important.
Bloomberg just announced today that he’s dropping out; $500
million  for  a  handful  of  delegates.  Probably  the  worst
businessman in world history.

What are your thoughts now after Super Tuesday?

ZEPP-LAROUCHE:  I  think  the  DNC  clearly  wants  to  rig  the
election  again;  get  Bernie  Sanders  out,  who  has  his  own
massive problems without question. But to basically try to get
all the other contenders to drop out and support Biden. This
reflects the fact that they have absolutely not learned the
lesson of 2016. They still don’t know why Hillary lost the
election. As you say, Bloomberg probably paid for each vote he
got $1000 to $2000 or $3000; I haven’t calculated it exactly,
but it was a very expensive vote buying. So, he blew $500
million for advertisements; this is really the laughingstock,
but I think a Biden candidacy would implement exactly what
Bloomberg has been proposing, which is Green financing. It
would be complete catastrophe.

I think we are now in a revolutionary situation, so forget
about November 2020. The kinds of changes which the world
urgently needs are a question of now. I think the immediacy of
the  situation  is  here.  There  were  reports  in  the  Italian
financial press saying the only reason why there has not yet
been a wide recognition that we are already in a pandemic, is



because  of  the  so-called  “pandemic  bonds”.  This  was  a
financial instrument developed by the World Bank after the
Ebola crisis, where investors could invest in a pandemic bond,
which was supposed to finance such emergencies but also yield
a profit of 6.9% to 11%. And another date of maturity of these
pandemic bonds is due to come on March 15th. That shows you
the utter absurdity; to delay necessary measures, including
informing the public in the necessary way, just to not risk
the profit of some speculators. And it also shows you that the
health sector is definitely not something which should be
subject to financial speculators, but it should be absolutely
the  responsibility  of  sovereign  governments  to  provide  a
health system for the common good of the people. I think this
just  shows  you  that  the  establishments  at  this  point  are
incapable, unwilling to recognize the reason why the liberal
system is not functioning. That means we will continue to have
a very revolutionary moment. As the consequences of both the
pandemic and the condition of the financial system will get
clearer, I think the upheaval which we have seen in the health
sector in all European countries, but also among the farmers,
will just increase. And it will force the kind of solution
with the Four Power, or maybe Five Power UN Security Council
permanent five member agreement which we have been proposing
and which now Russia has successfully put on the agenda.

So, I think that is the only thing to look at; don’t be
confused. Don’t think the solution can be postponed until some
date in November 2020, because the crisis is here and it
requires an immediate solution.

SCHLANGER: This is to all of our viewers: This is why we have
been emphasizing, “Join us now!” Don’t think you can vote in
November to change something. By November, it may be too late.

On that, Helga, you’re talking about the unwillingness to
change, the incapacity to change. We’re seeing a situation
emerging now with Turkey, with the fighting going on in Idlib
province,  the  possibility  of  a  new  wave  of  refugees  into



Europe.  A  lot  of  dangerous  silliness  coming  out  of  the
European Union. What’s going on with this situation?

ZEPP-LAROUCHE: The problem is that Turkey is using the refugee
issue to blackmail the EU. But also, they have attacked Syrian
forces  in  Idlib,  and  are  backing  terrorist  elements.
Obviously, it’s really amazing. Instead of attacking Turkey
for  intervening  again  in  Syria,  trying  to  escalate  the
longstanding war against the Assad government, the British
First Secretary of State — Dominic Raab — came out in full
support  for  Turkey.  Then,  this  unfortunate  German  Defense
Minister Annegret Kramp-Karranbauer [AKK] also threatened to
increase the sanctions against Syria, and basically fully took
the  side  of  Turkey.  Fortunately  you  have  Russia  in  this
situation, and Putin said very clearly that if Turkey enters
Syrian air space and territory, it is at their own risk if
they are being attacked. Russia obviously has a big role to
play, Erdoğan will go to Moscow tomorrow, and he will meet on
Thursday and Friday with President Putin. Obviously, if Putin
and Trump would — they may be doing that already — but if they
would agree on how to handle this crisis, then I think Erdoğan
could somehow be contained. But what he is doing is, he is
instrumentalizing these absolutely poor refugees. He has fed
these 13-15,000 refugees the fake news that the border to
Greece  and  Bulgaria  would  be  open.  Then,  you  had  these
horrendous pictures where tear gas is being used by the Greek
police against these refugees. Then you have tear gas being
used by the Turkish side, trying to drive these refugees over
the border. These poor people, who have absolutely nothing to
lose, because they are desperate; they are instrumentalized.
They  are  absolutely  in  the  middle  of  all  of  this,  but
obviously these pictures are supposed to force Europe to have
another deal like the one which the EU concluded several years
ago, paying 6 billion euros to Erdoğan so he would build these
camps. There are all together 3 million Syrians in Turkey;
there are many other people from Asia, from Afghanistan, from
Iraq. Obviously, this is an untenable situation.



Turkey claims the EU did not pay the promised 6 billion euros
— probably a lot of this money for NGOs and not giving to the
Turkish  government.  This  is  all  a  completely  disgraceful
situation. And the situation between Turkey and Greece is
super hot. There was just a delegation of the European Union —
[EU President] Ursula von der Leyen, and [Charles] Michel, the
head  of  the  European  Council,  the  head  of  the  European
Parliament [David] Sassoli, and the Prime Minister of Croatia
[Andrej]  Plenkovic  —  they  all  visited  and  gave  a  press
conference together with Greek Prime Minister Mitsotakis, who
basically said what is happening is that Turkey is absolutely
making an asymmetric attack on the territory of Greece, and
that this cannot be tolerated. So, these European Union guests
had very little to say and very little to contribute, and it
just shows you one more time the utter impotence of the EU.
But it also shows that if you have the statements of AKK
completely echoing what the British First Secretary of State
is saying, you have clearly the EU falling into the Great Game
of the British again; using the Middle East as the cockpit for
the Great Game. One only can say, the only counter to that is
what I said earlier: You need the Four Powers — the United
States, Russia, China, and India — to work together to counter
these machinations.

Otherwise, I think it should be obvious that the only way you
can solve this problem of the refugees and the instability is,
you have to have an economic development plan for the entire
region. China offered several years ago to extend the New Silk
Road from Iran to Iraq to Syria to Turkey to Egypt; to connect
the New Silk Road via Turkey with Europe, and via Egypt with
Africa. That is something which has to start, because you have
to give hope to the people. You have to give the perspective
of economic reconstruction of Syria, of Iraq, of Afghanistan.
If you don’t have an economic perspective, there is no way
this problem can be solved. I find it absolutely criminal that
some politicians still are on the line that they will not give
a penny for the reconstruction of Syria until Assad is chased



out of his office. I think this just completely criminal. The
people who are saying that are personally responsible for the
lives lost, and I think they should be treated with contempt.

I think what is needed right now is an urgent, international
solidarity to reconstruct Southwest Asia as one region. Iran
is one of the countries which has poverty out of control;
coronavirus infection. President Rouhani said that is not one
single region that is not affected by the coronavirus. Even
some members of the government are reported to be sick. The
sanctions which are imposed on Iran are killing people. I
think  it  should  stop  right  away,  because  you  need  a
comprehensive solution. China has offered to help with the
infrastructure; Russia has offered to help to build up the
energy  in  the  region.  Obviously,  other  countries  can
participate in building up industry, agriculture, bringing in
lots of new freshwater sources with new technologies. All of
that would be absolutely feasible, but it does require that
the countries stop playing these geopolitical games.

If you are for ending geopolitics because you don’t want to
have refugees, work with the Schiller Institute. Because we
are the organization which is doing something; we are the
organization  which  has  solutions.  That  is  why  you  should
absolutely join us on the spot.

SCHLANGER:  I’m  just  going  to  ask  you  one  more  question,
because we’re going a little bit longer than usual. But it’s
really crucial, given what you just said. In the midst of this
confluence of crises, instead of panic and despair, you’re
talking about solutions. I found it very interesting that
Donald Trump, when he was in Davos, spoke about the Dome in
Florence, which you and your husband have often referenced, as
an example of the merger of beauty and science that’s the
proper approach. We’ve been through, as a human race, a Dark
Age before, when mankind has been lifted out of that with a
new renaissance. You’ve been very outspoken about the need for
this, so I think it would be very useful for you to just say



something about that now.

ZEPP-LAROUCHE: Yes. Many of you probably know this extremely
important book, the Decameron by Bocaccio. He described the
consequences of the Black Death in the 14th Century on the
population. When you read in this book, you can actually see
the  parallels  to  the  present.  The  irrationality  which
naturally comes with pandemics; the misery; how people lose
any kind of empathy because sickness overwhelms people. I
don’t think we are quite at that point yet in Europe, but if
you look at what is happening in Africa with the locust plague
destroying the basis for survival for many people, we are
quickly approaching such a situation like in the 14th Century.
I have said many times, you need to study how did mankind come
out  of  the  14th  Century  and  create  the  beautiful  Italian
Renaissance? Because that is a lesson to be learned. I can
only make it very short. It was that there were a group of
humanists developing who took the ideas of Dante Alighieri, of
Petrarca, of the school of Padua, and basically said we have
to go back to the sources. We have to go back to the original
great philosophers. That was the environment which allowed —
among others — Nicholas of Cusa to bring the Greek Orthodox
delegation  to  the  Council  of  Ferrara  and  Florence.  They
brought the entire collected works of Plato. So, Nicholas of
Cusa himself was one of the absolutely outstanding thinkers; I
think  he  was  probably  the  greatest  thinker  of  the  15th
Century, at least for European civilization. He introduced a
new  kind  of  thinking;  the  thinking  of  the  coincidence  of
opposites — the Coincidencia Oppositorum — that you have to
think  of  the  higher  level  of  unity  where  you  can  solve
problems which are unsolvable on the level of Aristotelian
contradictions. So, it was that new thinking which, in my
view, also influenced the Peace of Westphalia, coming together
with the thinking of Plato, which had been lost for 1700 years
in Europe. Which then led to an explosion of a new image of
man, a new optimism, a new role of science and technology, a
new role of the common good being introduced for the first



time in the question of the state.

So, the Italian Renaissance, which laid the foundation for 600
years of European civilization, which naturally the United
States is also a part of, is a model. Because if you are in a
crisis — and the West is in a crisis, because we have lost the
roots, we have lost the connection to our great traditions. We
have to go back to exactly like the Italians went back to the
Greek period, so we have to back to the Greek period, the
Italian Renaissance, to the German Classical period, and other
great contributions in universal history, and revive the best
traditions of what we had in the past. Which means we have to
recognize that the liberal way, starting — and I know I’m
upsetting  now  again  a  lot  of  people  —  starting  with  the
Enlightenment, which really was an attack on the Renaissance,
and go back to the humanist image of man. The idea that man is
a unique species; that we are the only creative species on the
planet and known in the universe so far; and that we have
these great pieces of art. Of Classical composition, Classical
music, of great poetry and drama, of great painting; just
classical art in general. And that we have to somehow go back
to the image of man associated with these highest expressions
of human civilization.

I’m absolutely convinced that if we do that in this moment of
the coronavirus crisis and other very severe challenges we are
confronted with, I think we can have a revival. I think we can
have a true renaissance of our identity based on these great
traditions. Then maybe a great crisis can turn into a great
chance. I always believe that Leibniz was absolutely correct
that a great evil always means that mankind has the chance to
create an even higher good, exactly because of this creative
identity of man.

However, I have to say one thing. I am absolutely convinced
also that this requires the full rehabilitation of my late
husband;  because  his  ideas  laid  the  foundation  for  this
movement and for the analysis from 50 years ago being correct



all the way along the way. And having provided the solutions
which we urgently need today. So, I think you should join our
fight for the rehabilitation of Lyndon LaRouche, because I
think his exoneration would have the same intellectual spark
and effect like the re-introduction of Plato in the Italian
Renaissance. By getting people on a completely different level
of scientific and artistic thinking. And that’s why I’m asking
you to support our effort to exonerate Lyndon LaRouche.

SCHLANGER: Helga, I don’t think you have to apologize for
upsetting people. Anyone who is in a comfort zone right now,
is  obviously  hiding  in  their  own  delusions.  And  you’re
following in your husband’s footsteps by being the person who
helps to break them out of that comfort zone.

So, thank you for that, and we’ll see you next week.

ZEPP-LAROUCHE: Yes, ’til next week.
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Zepp  LaRouche  d.  26.  feb.
2020
Harley Schlanger: Goddag, jeg er Harley Schlanger fra Schiller
Instituttet.  Velkommen  til  webcastet  i  dag  med  vores
grundlægger  og  præsident  Helga  Zepp-LaRouche.
Helga, i de sidste par dage har du advaret om at vi står på
randen af en finanskrise, et finanskollaps, og at vi stadig
som søvngængere bevæger os mod en stigende fare for krig. Du
beskrev det, som »at sidde på en krudttønde«. Og du sagde, at
finanskrakket  ikke  ville  finde  sted  på  grund  af
coronavirusset, selvom det måske kunne være en udløser; så
hvad er årsagen til dette finanskrak, som du betragter det?
Helga  Zepp-LaRouche:  Det  er  et  resultat  af  den  virkelige
økonomis  langvarige  erosion  fra  det  neo-liberale  systems
metoder. Men jeg vil gerne sige et par ting om spørgsmålet om
coronavirus  COVID19,  fordi  jeg  tror  at  det  dramatisk  vil
sprede sig: Vi står i en situation, hvor der nu er mange
personer der snakker om, at en pandemi formentlig ikke er til
at forhindre. Vi har en situation, hvor der i Italien, i
Lombardiet,  de  facto,  tages  foranstaltninger  som  i  Wuhan-
eller Hubei-provinsen i Kina de sidste mange uger; med andre
ord, alt er lukket ned, folk bliver bedt om at blive hjemme,
særligt fordi de forventer [mange-red.] infektioner, men kun
har 4000 hospitalssenge for nødstilfælde; det spreder sig nu.
Lægeholdet fra Kina har også lige udgivet nye tal, som jeg
synes  er  meget  interessante:  nemlig  at  infektionsraten  af
personer under 19, der inficeres med coronavirusset, praktisk
talt er nul. For personer op til 50 år er infektionsraten
0,3 %; for personer der er 70 år eller ældre er det 8 %, og
for personer over 80 år er det 15 %. Så, hvis man ser på det,
og også det faktum at folk er blevet testet, folk har ingen
symptomer, mange steder har testning ikke fundet sted. Nogle
europæiske myndigheder havde en fuldstændig forsinket reaktion
– dette blev nævnt i dag, sågar af eksperter på den officielle
»Deutschlandfunk«  radiokanal  –  jeg  tror  at  udbredelsen
formentlig allerede er ude af kontrol, og det vil betyde at
enorme nødforanstaltninger må tages.
Dog mener jeg ikke, at det er grund til at gå i panik, da
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løsningen uden tvivl eksisterer, men det kræver en radikal
forandring af måden hvorpå ting er blevet gjort i de sidste
årtier. Jeg mener at vi har brug for en pakkeløsning: Hvad
Schiller Instituttet og Lyndon LaRouche har offentliggjort i
lang tid, at der er absolut behov for at stoppe samfundets
styring  ud  fra  aktionærernes  interesser,  profitmaksimering,
penge-skaber-penge, udlicitering af billig arbejdskraft, »her-
og-nu«-produktion,  og  en  absurd  globalisering  i  form  af
arbejdsdelingen af produktionen. Og jeg mener, at vi bør vende
tilbage til idéen om fødevaresikkerhed for hvert land – dette
er et krav fra landmænd overalt, fordi de ikke er blevet
betalt tilnærmelsesvist det, som de har brug for til blot at
få paritetsprisen for deres egen produktion. Vi har brug for
paritet for landbruget. Det er nødvendigt at vi vender tilbage
til  suverænitet;  vi  har  brug  for  fødevaresikkerhed,
energisikkerhed, og at vende tilbage til idéen om suveræne
principper for økonomien.
Og hvad der nu kommer som et chok for mange, lige pludselig
siger selv sådanne personer som Bruno Le Maire, den franske
finansminister,  som  er  en  ærkeliberal  globalist,  at  dette
coronavirus vil være en »game changer«. Og jeg finder det også
yderst interessant, at den nuværende chef for Instituttet for
Verdensøkonomien (IFW) i Kiel, Gabriel Felbermaur, ligeledes i
en  udtalelse  i  dag  sagde,  at  dette  coronavirus  med  al
sandsynlighed vil betyde et »Lehman Brothers-øjeblik«. Husk nu
på at da Lehman Brothers gik bankerot i september, 2008, var
der et chok i den internationale finansverden, fordi de troede
at hele systemet ville disintegrere fuldstændig, og at dette
var  på  randen  til  at  ske.  Men  som  vi  ved,  gjorde
centralbankerne intet for at fjerne årsagerne til denne krise,
men begyndte i stedet en fuldstændig sindssyg pengeudstedelse,
kvantitative  lempelser,  negative  renter!  Og  det  fortsætter
indtil i dag.
Se, det vil ikke fortsætte. Vi ved, at finanssystemet er på
randen til at bryde sammen, selv uden coronavirusset; men hvis
der nu tages skridt, der vil undergrave den internationale
produktion og handelskæde, fordi man på kortere sigt måske
bliver nødt til at ophæve Schengen-aftalen; muligvis må man
vende  tilbage  til  at  teste  ved  grænserne,  paskontrol,
temperaturtagning, sundhedssymptomer; og det vil måske ikke
være muligt at vedligeholde de nuværende former for globale



handelsmekanismer. Så det er kriseøjeblik.
Og som jeg sagde, er det ikke en grund til at gå i panik, men
vi bliver nødt til at have en anderledes tilgang: Allerede d.
3.  januar,  efter  mordet  på  den  iranske  general  Qasem
Soleimani, opfordrede jeg til at arrangere et hastetopmøde, på
det  tidspunkt  mellem  Trump,  Xi  Jinping  og  Putin,  for  at
forhindre en optrapning af krisen omkring Iran. I mellemtiden,
omkring ti dage senere, fremlagde præsident Vladimir Putin et
lignende forslag, denne gang ikke blot en opfordring til disse
tre  lande,  men  et  forslag  til  regeringerne  der  er  faste
medlemmer af FN’s Sikkerhedsråd, om at de bør organisere et
topmøde og drøfte hvilke former for strukturer og værdier de
må give sig selv, for at opretholde orden og skabe grundlaget
for en fremtid.
Det er det, som bør være på dagsordenen lige nu, og den
russiske  udenrigsminister,  Sergej  Lavrov,  gentog  dette,  og
sagde at Rusland er i fuld færd med at forberede et sådant
topmøde.  Schiller  Instituttet  mobiliserer  for  at  definere
dagsordenen  for  det  der  nu  må  blive  den  nye  form  for
verdensorden der vil forhindre, at en situation ude af kontrol
ender i kaos. [Trump-administrationen bekræftede d. 1. marts,
at  Præsident  Trump  ønsker  at  have  et  snarligt  topmøde  om
atomar nedrustning, med regeringslederne for de fem permanente
medlemmer af FNs sikkerhedsråd-red.]
Schlanger: En af de ting du siger er tilsyneladende, at selve
den  finansielle  krise,  pga.  den  neoliberale  politik,  øger
muligheden  for  en  pandemi  markant.  Præsident  Trump,
Verdenssundhedsorganisationen (WHO) og andre har lovprist Kina
for deres handlinger, men i går angreb udenrigsminister Pompeo
endnu engang Kina. Hvad gør Kina? Og du siger, at dette vil
blive  Italiens  politik;  følger  italienerne  den  kinesiske
model?
Zepp-LaRouche: Jeg mener, at Kina gjorde det eneste mulige man
kan gøre, når man står overfor en mulig pandemi. Chefen for
WHO  sagde  flere  gange,  at  Kina,  med  dets  håndtering  af
coronavirusset, har skabt en ny international standard for
hvad  der  er  påkrævet.  Som  I  ved,  satte  man  60  millioner
mennesker i Wuhan og andre store byer i Hubei-provinsen i
karantæne i flere uger. Folk fik besked på at blive inden
døre, at hver familie kun kan gå ud og handle ind hver anden
eller tredje dag. De har bygget, tror jeg, omkring 20 nye



superhospitaler  på  to-tre  uger.  De  har  sendt  26.000
sundhedsplejere til regionen, og de har inddæmmet virusset i
Wuhan. Infektionsraten er på vej ned, antallet af folk der
bliver  raske  stiger,  sammenlignet  med  nye  smittede;  og
spredningen i resten af Kina er også nedadgående.
Så, jeg tror Kina er ved at bekæmpe og overvinde dette. De har
også genstartet den økonomiske aktivitet, og BNP-væksten i det
første kvartal vil sandsynligvis være nul procent, men man kan
forvente at de vil genoprette og tilmed genvinde nogle af
tabene. Se, Kina har gjort dette med en utrolig målrettet
fremgangsmåde. Præsident Xi Jinping havde en direkte praktisk
politik. Han mødtes hele tiden med absolut alle relevante
ansvarlige myndigheder, og han tog personligt ansvar for dette
– og det virkede.
Jeg synes hele verden skylder Kina en utrolig tak, fordi Kina
har sikret resten af verden værdifuld tid til forberedelser,
til at udvikle vacciner, som vi ikke har endnu, men disse ting
tager  tid.  Så,  jeg  mener  Kina  bør  lovprises  for  hvad  de
gjorde, og folk der angriber Kina er bare komplette huleboere,
og de burde tie stille, lige meget hvad de forestiller sig,
fordi Kina har hjulpet med at redde resten af verden og har
gjort verden en utrolig tjeneste.
Nu må man se om de vestlige lande vil være i stand til at
klare  den  på  samme  måde,  fordi  jeg  kan  ikke  se  hvordan
Tyskland, eller Italien eller et ethvert lignende land vil
være i stand til at bygge et hospital på en uge. Jeg mener,
den kendsgerning at Tyskland i omkring ni år ikke har kunnet
bygge lufthavnen i Berlin, har gjort dem til grin i hele
verden. Så en masse dårlige vaner, der har udviklet sig i
Tyskland og andre vestlige lande, må kasseres, og man må gå
tilbage  til  en  helt  anden  fremgangsmåde,  ligesom  et
lynprogram.
Endvidere,  på  grund  af  denne  liberale  politik,
profitorientering, har vi ikke den form for nødhospitalssenge.
Jeg tror slet ikke vi er i en position til at håndtere dette,
men det er en brat opvågning til, at vi virkelig må gå tilbage
til  den  måde  som  plejede  at  være  praksis,  da  det  tyske
økonomiske mirakel blev til, hvor man også vidste hvordan man
byggede ting, og jeg mener, at nu er tidspunktet til at gøre
netop dette, og afskaffe en masse fjollede regler og love, der
forsinkede tingenes gang. Og jeg mener, at tiden nu er inde



til virkelig at gå tilbage til en anden økonomisk metode, af
hensyn til folkets almene vel.
Schlanger: Du nævnte Le Maire i Frankrig, der talte om, at
dette er en »total vending i globalisering« [game changer in
globalization]. Det kunne se ud som om dette således er det
perfekte tidspunkt til at gennemføre din afdøde mands forslag
om  Fire-magts-aftalen,  der  ville  pege  mod  et  Nyt  Bretton
Woods, og hans Fire Love. Er det hvad du mener burde blive
drøftet på dette hastetopmøde?
Zepp-LaRouche: Ja, vi har brug for et nyt paradigme på mange
niveauer:  De  Fire  Love,  som  blev  foreslået  af  min  mand
allerede  i  juni,  2014,  er  absolut  den  første
forhåndsbetingelse  for  at  opnå  dette.  Han  har  krævet  en
genindførelse af Glass-Steagall, adskillelsen af bankerne. Det
er absolut nødvendigt for at gøre en ende på kasinoøkonomien,
for at bringe erhvervsbankerne under statsbeskyttelse, så de
kan  begynde  at  tjene  den  reelle  økonomi  igen.  Hvis
investeringsbankerne så har røde bundlinjer, så er det bare
ærgerligt. De kan ikke længere regne med skatteydernes penge,
og hvis de ikke finder ud af at overleve, så burde de erklære
insolvens.
Derefter er det nødvendigt at vende tilbage til et nationalt
banksystem. I Tyskland have man Kreditanstalt für Wiederafbau,
kreditinstitutionen  for  genopbygning  i  efterkrigstidens
periode,  som  var  formet  efter  Franklin  D.  Roosevelts
Reconstruction  Finance  Corporation.  Dette  kunne  blive  en
model, der staks kunne blive iværksat og udvidet. Der er brug
for en nationalbank i alle lande, og disse nationalbanker må
så  være  forbundet  gennem  et  kreditsystem,  et  Nyt  Bretton
Woods-system,  der  formidler  store,  langfristede,  lavt
forrentede  kreditter  til  produktion  i  internationale
projekter. Hvis vi gør dette, og vi samarbejder med Den nye
Silkevej  om  udviklingen  af  Afrika  og  udviklingen  af
Sydvestasien,  udviklingen  af  Balkan-landene,  og  genopbygger
infrastrukturen i alle de lande som er blevet forsømt, så tror
jeg absolut, at vi kan forandre dette. Men det kræver en
fuldstændig beslutsom indgriben, og det kan kun komme fra de
førende regeringer i verden, fordi de må gennemføre dette imod
bestræbelserne fra City of London og Wall Street, der vil være
fast besluttet på at forhindre at det sker.
Schlanger:  Jeg  formoder,  at  for  at  tage  sig  af



græshoppekrisen, der også spreder sig, ville man behøve den
samme form for samarbejde.
Zepp-LaRouche: Ja, jeg vil gerne sige nogle ord om dette,
fordi jeg mener, at hvis vi ikke kan hjælpe Afrika med at
håndtere  denne  græshoppeplage  har  vi  mistet  den  moralske
egnethed til at overleve. Se, jeg synes, at dette spørgsmål om
græshopper  er  meget  sigende:  Fordi  FAO  holdt  allerede
pressekonferencer  sidste  år  med  advarsler  om,  at  disse
græshopper spredte sig, men der var absolut ingen opmærksomhed
fra  de  internationale  medier,  så  disse  græshoppesværme
voksede, og nu er de i Etiopien, Eritrea, Kenya og spreder sig
til Sudan; de fortærer hver dag lige så meget som 35.000
menneskers daglige forbrug! De spreder sig 150 km per dag, og
det anslås, at hvis de ikke stoppes nu ved hjælp af sprøjtning
og passende foranstaltninger, vil de mangedobles 500 gange
inden juni, og de vil blive en fuldstændig plage, som truer
millioner af menneskers liv.
Allerede  i  dag  lever  30  millioner  mennesker  i
fødevareusikkerhed,  hvilket  betyder  at  de  sulter,  og  den
kendsgerning at intet er blevet gjort, viser at der stadig er
dette absolut racistiske, koloniale tankesæt blandt europæerne
og generelt i Vesten. Fordi FAO sagde jo i sidste uge, at de
blot  havde  brug  for  76  millioner  dollars,  hvilket  er
pebernødder! EU donerede 1 million dollars. Da Pompeo var i
Etiopien  lovede  han  8  millioner  dollars  –  Det  er  jo
latterligt!  Michael  Bloomberg  spenderer  skam  400  millioner
dollars på en måned på sin dumme reklamekampagne for at købe
Det hvide Hus, og man kan ikke skaffe 76 millioner dollars til
at redde liv?
Dette er den absolutte påvisning af, at Vesten stadig styres
af  det  racistiske,  koloniale  tankesæt,  og  de  er  revnende
ligeglade med om Afrika dør. Vi bliver nødt til at ændre
dette, fordi jeg i mange år har sagt, at Vestens holdning til
Afrika er et spejl af vores egen moralske habitus, og en test
af vor egen overlevelsesevne. Hvis vi ikke kan klare dette,
vil vi ikke overleve. Så jeg appellerer til jer om at hjælpe
os med denne mobilisering, ikke kun omkring græshopperne, der
kunne  klares  relativt  nemt;  man  skal  bare,  sammen  med  de
afrikanske  regeringer,  organisere  nogle  ingeniørtropper  fra
det  tyske  forsvar,  Bundeswehr,  eller  De  blå  Hjelme  og
forskellige  organisationer,  og  så  sprøjter  man  bare  disse



græshopper,  og  det  kunne  klare  det.  Men  det  kræver  en
holdningsændring, og det kan kun komme fra den større løsning,
som jeg netop nævnte, hvilket er topmødet på højeste niveau
med Rusland, Kina, Indien og USA, og derefter kan andre lande
tilslutte  sig,  og  der  må  være  en  række  konferencer,  som
drøfter disse spørgsmål meget hurtigt. Vi har imidlertid nået
et punkt, hvor vi drastisk må ændre kurs, ellers vil vi ikke
klare den som civilisation….
Se resten af Helgas webcast på videoen ovenover.

LaRouches videnskab om fysisk
økonomi er stadig den gyldne
standard
for at gøre en ende på sult
og pandemier
Den 23. februar (EIRNS) – Med verdens opmærksomhed – med rette
– fastholdt på COVID-19-epidemien, samt faren for at den, til
trods for Kinas samlede bestræbelser på at begrænse den, kunne
vokse til en fuldgyldig global pandemi, bliver de presserende
nødvendige skridt for at stoppe den truende græshoppeplage,
der nu spreder sig over Afrikas Horn og dele af det sydlige
Asien, ikke taget, og er knapt nok på radarskærmen hos de
fleste af verdens nationer.

Dette til trods for den kendsgerning, at den ultimative årsag
til begge disse truende hhv. sundheds- og sultkatastrofer er
den samme: det [sidste] halve århundredes sammenbrud af den
fysiske økonomi og levestandard for størstedelen af verdens
befolkning, som et resultat af det britiske imperiums politik
for finansspekulation og plyndring – et problem som Lyndon
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LaRouche på enestående vis har drøftet.

Hvis det ikke var for det britiske imperiums geopolitiske
politik for overlagt folkedrab, ville det være relativt let
for  en  gruppe  af  nationer  i  fællesskab  at  tackle  den
øjeblikkelige græshoppekrise på Afrikas Horn – som trods alt
har været kendt i flere måneder. Og dog har FAO kun været i
stand til at skaffe 22 millioner af de 76 millioner dollars,
der  er  nødvendige  for  den  mest  elementære  sprøjtning  fra
luften og andre foranstaltninger, som er nødvendige for at
stoppe  sværmene  af  græshopper,  og  redde  de  afgrøder  hvis
ødelæggelse nu truer med at presse 30 millioner mennesker over
tærsklen  fra  sult  til  hungersnød.  Sådanne  kortsigtede
nødforanstaltninger ville sidenhen åbne for mere grundlæggende
forskning  og  gennembrud  inden  for  optisk  biofysik,
fusionsenergi og andre områder, der er nødvendige for at tage
fat på de underliggende problemer i den fysiske økonomi.

Som Lyndon LaRouche gentagne gange advarede om, har mennesker,
der tillader at en sådan behandling af Afrika og andre fattige
regioner  fortsættes,  mistet  den  moralske  egnethed  til  at
overleve.

Dette  tog  LaRouche  op  i  en  knusende  bredside  mod
malthusianisme,  i  en  artikel  fra  december  1981  med
overskriften:  “Det  økonomiske  behov  for  at  øge  den
menneskelige  befolkning”,  som  blev  bragt  første  gang  i
ugemagasinet EIR den 21. februar 2020:

”Denne vidt udbredte folkemorderiske praksis med støtte fra
indflydelsesrige kredse og enkeltpersoner kombineret med den
almindelige  befolknings  uhyrlige  tolerance  af  en  sådan
virksomhed må betragtes som en afspejling af det faktum, at
befolkningers og førende institutioners moralske habitus i dag
er  kvalitativt  værre  end  i  1930’erne  og  1940’erne.  Det
foreliggende problem er ikke kun spørgsmålet om at forhindre
folkedrab; tolerancen for en [malthusiansk affolknings]politik
som ‘Global 2000’ i dag må ses som endegyldigt symptomatisk



for en civilisation, der må reddes fra tabet af den moralske
egnethed til at overleve.”

Igennem næsten et halvt århundrede har LaRouche identificeret
arten af denne folkemordspolitik, som nu skaber truslen om en
ny bølge af globale plager og pandemier, samt den påkrævede
løsning. I en artikel den 7. maj, 1985 med titlen: “Rollen for
økonomisk  Videnskab  ved  projicering  af  Pandemier”,  skrev
LaRouche:

”Betingelserne for økonomisk bestemte pandemier kan enten være
det tilfælde, hvor det gennemsnitlige forbrug bliver bestemt
af et fald i potentiel relativ befolkningstæthed til under
niveauet for [opretholdelse af] den eksisterende befolkning,
eller i særlige tilfælde, at udviklingen i husholdningernes
‘markedskurv’ falder under energiniveauet i systemet for en
stor  del  af  befolkningen.  Vi  er  mest  bekymrede  over
indvirkningerne  på  sundhedstilstanden,  når  den
ernæringsmæssige  kapacitet  per  indbygger  falder  under  et
[givet]  relativt  biologisk  minimum,  og  også  effekten  af
sammenbrud af sanitære forhold og andre relevante aspekter af
den grundlæggende økonomiske infrastruktur for betingelserne
for en underernæret befolkning.

”Den første antagelse om at dødelighedsprocenten vil stige ved
underernæring,  kræver  ingen  særlig  undersøgelse  udtrykt  på
sproget for økonomisk videnskab som sådan. Det er det andet
alternativ,  at  den  underernærede  befolkning  kan  blive  en
grobund for udbrud af epidemiske og pandemiske sygdomme, som
kræver særlig opmærksomhed.

”Det  er  blot  nødvendigt  at  beregne  faldet  i
befolkningspotentialet i retning af sådanne tærskel-niveauer,
og  tage  i  betragtning  hvor  længe  sådanne  omstændigheder
historisk set skal stå på, før en ny stigning i pandemier er
under opsejling, for at forudse hvornår, hvordan og hvor en
fortsættelse af udviklingen fra 1974 i pengepolitikken og den
økonomiske politik sandsynligvis vil skabe sådanne frembrud.”



Som der argumenteres i begæringen, der opfordrer præsident
Donald Trump til at rense Lyndon LaRouches navn: Eftersom
LaRouches  politik  for  at  erstatte  Wall  Street  og  City  of
Londons dødbringende udplyndring med en retfærdig Ny økonomisk
Verdensorden for universel, højteknologisk udvikling ikke er
blevet iværksat, er hundredvis af millioner mennesker over
hele verden forblevet i fattigdom og snesevis af millioner
omkommet unødvendigt. Det har kun været pga. Kinas nylige
politiske tiltag, der meget ligner dem, som blev foreslået af
LaRouche for snart 50 år siden, at folkedrabet er stoppet – i
det mindste på store dele af planeten.”

Med frikendelsen af præsident Trump i den falske rigsretssag
og med hans nylige heftige angreb mod justitsmordene på Roger
Stone, Rod Blagojevich og i andre sager, er tiden nu inde til,
at Trump endelig tager skridt til at rense Lyndon LaRouches
navn og hans ideer.

 

Vupti!  Bloomberg  går  i
opløsning
Den  20.  februar  (EIRNS)  –  Efter  at  have  brugt  godt  300
millioner dollars på annoncer til sin forsinkede opstart i den
demokratiske  præsidentkampagne,  gik  Mike  Bloomberg  onsdag
aften op i røg i Nevada, da han optrådte i sin første tv-
debat. Bare over de sidste uger har han købt 2 milliarder
annoncer  på  Facebook  og  Google  –  ca.  30.000  annoncer  i
minuttet.  Dette  konstruerede  portræt  af  ‘Mussolini  Mike’,
sammen med et par pæne fraser, løftede hans meningsmålinger
fra 4% til 19%, praktisk talt i løbet af natten og bragte ham
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på  linje  med  Bernie  Sanders  –  indtil  nationen  så  ham  ’i
aktion’ på scenen i går aftes.

Det større problem er, at de andre kandidater – selvom de
tilsyneladende midlertidigt har glemt Donald Trump i deres
hektiske indsats for at angribe Bloomberg – nægtede at angribe
kernen  i  det  onde,  som  den  rigtige  Mike  Bloomberg
repræsenterer.  Kun  hvor  det  passede  ind  i  deres
”identitetspolitiske” ideologi, udfordrede de ham – at han er
milliardær, hans kvindehad, hans racisme. Men der blev ikke
sagt et ord om hans nedgørelse af landmænd og maskinførere som
tankeløse idioter, der kun kan putte frø i jorden eller bruge
en skruenøgle. Kunne det tænkes, at de alle grundlæggende er
enige med Bloomberg i det? Når alt kommer til alt ser de ud
til at dele Hillary Clintons opfattelse af, at Trump-basen kun
er dumme arbejdere, ”den sørgelige flok”. De udfordrede heller
ikke hans opfordring til aktiv dødshjælp, at der må spares
penge ved at nægte at behandle mennesker over en bestemt alder
med medicin. Er det muligt, at de også er enige med ham i det?

På et enkelt spørgsmål er der ikke tvivl om andet, end at hele
banden  af  demokratiske  kandidater  er  fuldt  ud  enige  –  at
verden snart vil brænde op på grund af global opvarmning, hvis
vi  ikke  lukker  for  den  industrielle  udvikling  i  ind-  og
udland, stopper alle nationer fra at producere energi med
fossile  brændstoffer,  og  i  denne  proces  reducerer  verdens
befolkning til et niveau, der betragtes som acceptabelt af
prins Charles og prins Philip – et sted under 1 milliard. Her
finder man Bloombergs virkelige akkreditiver som en tilhænger
af  folkedrab,  forpligtet  til  at  tvinge  hele  det  vestlige
finanssystem til at afskære kredit til alt, hvad der har et
”kulstofaftryk”.

Trump  har  med  rette  latterliggjort  klimakulten  –  i  går
ophævede han den vanvittige grønne politik om at nægte vand
til landmændene, alt imens ferskvand går til spilde og ledes i
havet.



Og så er der Kina. Mens Trump indgår handelsaftaler med Kina
og roser både deres reelle utrolige fremskridt, og deres leder
Xi Jinping, er både demokraterne og republikanerne slaviske i
gang med at føre konfrontationspolitik imod Kina, velvidende
at det hurtigt kan føre til krig. På sikkerhedskonference i
München var der ikke pause mellem Nancy Pelosi og Mike Pompeos
fordømmelse af Kina for stort set alle problemer i verden.

I pjecen, med titlen “Er Mike Pompeo moralsk egnet til at være
udenrigsminister?”, der nu cirkuleres internationalt af EIR,
spørges der: “Handler Mike Pompeo imod USA’s interesser ved at
spille  med  i  ‘The  Great  Game’  for  krig  og  splittelse,
inspireret  fra  London?

Præsident Trump konstaterede, at hvis han havde lyttet til sin
tidligere nationale sikkerhedsrådgiver John Bolton, “ville vi
befinde os i 6. verdenskrig nu.” Dette gælder lige så vel for
Mike Pompeo – hans daglige løgne og trusler mod Kina, ‘Bæltet
og  Vejen’,  deres  videnskabelige  kapacitet  og  intentioner,
viser at han tror på den britiske geopolitiske tankegang –
enten regimeskifte eller krig. Trump identificerede korrekt
denne  mentale  sygdom  ved  at  erklære  Irak-krigen  som  den
største fejl i historien, og ved at sværge på at få landet ud
af disse uendelige krige og at etablere venlige forbindelser
med Rusland og Kina.

For at Trump kan bruge sine betydelige forhandlingsevner, må
han tillades at indkalde til et hastetopmøde med sine venner
Xi Jinping og Vladimir Putin, for at sætte en stopper for de
”uendelige krige” og samarbejde om at afslutte de adskillige
plager,  som  menneskeheden  står  overfor  i  dette  kritiske
øjeblik:  terrorisme,  coronavirus  og  græshopper,  der  truer
millioner i Afrika og Asien. Ved at stå sammen i bekæmpelsen
af disse trusler imod menneskeheden kan disse store ledere
også iværksætte de påkrævede politiske nødforanstaltninger for
at  opbygge  verdensøkonomien,  for  sammen  at  vove  sig  ud  i
rummet og igangsætte en kulturel renæssance, der trækker på
historiens store epoker i Kina, Indien, den arabiske verden,



Afrika og Europa.

 

Den,  guderne  vil
tilintetgøre…
17. februar (EIRNS) – Fokuser ikke på et enkelt aspekt af de
forskellige kriser, som menneskeheden står overfor, advarede
Helga Zepp-LaRouche i går. Denne fremgangsmåde vil føre til en
fejlagtig fortolkning af, hvad der foregår i verden, og hvad
der  skal  gøres  ved  det.  Spørgsmålet  er:  Hvorfor  truer
COVID-19-virusepidemien med at blive til en global pandemi,
hvis den ikke begrænses? Hvorfor kan det forpurrede forsøg på
rigsretssag mod præsident Donald Trump blive et endnu mere
ubehageligt  åbenlyst  statskup?  Hvorfor  kan  angrebet  af
græshoppesværme, der fejer over Afrikas Horn, blive til en
fuldstændig græshoppeplage, der ødelægger fødevareforsyningen
for  nationer,  der  tegner  sig  for  næsten  2  milliarder  af
klodens  7,6  milliarder  mennesker?  Hvorfor  er  den  aktuelle
dekonstruktion  af  musik  og  kunst  på  vej  til  at  omdanne
menneskehedens kultur til en satanisk sekt? Og hvorfor sker
alt dette på samme tid?

Svaret er, fortsatte Zepp-LaRouche, at “vi befinder os i en
ekstraordinær tumultarisk forandring af en historisk periode,
hvor  de  fleste  mennesker  absolut  ikke  er  klar  over,  hvor
gigantisk den transformation og det sammenbrud der foregår
faktisk  er”.  Det  såkaldte  ‘Vesten’  er  i  opløsning,  det
transatlantiske  finanssystem  befinder  sig  i  en
sammenbrudskrise, og dets regerende etablissement, centreret i
City  of  London,  er  parat  til  at  påtvinge  diktatur  og
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fascistisk nedskæringspolitik for at forsøge at holde sig oven
vande. De har vist deres fuldstændige manglende evne til så
meget som at overveje, hvorfor deres liberale imperialistiske
system kollapser, eller se på muligheden for at det er deres
egen politik, der har ført til den nuværende katastrofe.

Denne  inkompetence  blev  udstillet  til  fulde  på  den  netop
afsluttede sikkerhedskonference i München, hvor talsmænd for
det gamle regime, såsom den amerikanske udenrigsminister Mike
Pompeo og formand for Kongressen, Nancy Pelosi, forsøgte at
forvandle  det  til  et  skydetelt  imod  Kina,  netop  på  et
tidspunkt, hvor dette land gør sit yderste for at begrænse
COVID-19-virussen til fordel for hele verden.

USA og Europa skulle samarbejde med Kina og Rusland, ikke true
og angribe dem, insisterede Zepp-LaRouche. Et topmøde med de
fire magter, der er specificeret af Lyndon LaRouche – USA,
Kina, Rusland og Indien – må arrangeres i de kommende uger for
at håndtere den voksende kaskade af eksistentielle kriser, som
planeten står overfor, og løse dem ved at sætte det døende
Britiske Imperium ud af spillet og organisere et nyt paradigme
til erstatning herfor. Det er en mission, der kun kan opnås
ved  at  tage  fat  på  Lyndon  LaRouches  politik  og  metode;
LaRouche, hvis levende eftermæle af den grund må renses og
mobiliseres.

Når  skæbnen  afhænger  af  en
prognose
Den 12. februar (EIRNS) — Det er passende, at når vi markerer
etårsdagen  for  Lyndon  LaRouches  bortgang  den  12.  februar,
2019, tager fat på hans begreber og metode for at evaluere den
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aktuelle strategiske situation og kortlægge vores fremtidige
kurs.  Den  7.  september  2007  offentliggjorde  LaRouche  en
artikel  i  magasinet  Executive  Intelligence  Review  med
overskriften “Når Skæbnen afhænger af en prognose” (When Fate
Hangs on a Forecast), der begyndte som følger:

                ”Det egentlige strategiske formål med, og
funktion  af,  en  kompetent  økonomisk  prognose  er  ikke  at
forsøge at forudsige hvad der vil ske, men at få det til at
ske.

                ”Dagens emne er et omtvistet felt, hvortil jeg
har udviklet visse enestående færdigheder, færdigheder inden
for  den  gren  af  strategisk  indsigt,  der  kaldes
langtidsprognose. Dette indebærer ikke blot passivt at forudse
hvad der sandsynligvis vil ske; det handler om at udforme en
politik af den type som jeg præsenterer, med den hensigt at
iværksætte bydende nødvendige handlinger, der muligvis kunne
redde  os  fra  en  nuværende,  fremstormende  global  finansiel
katastrofe, en kommende katastrofe, der nu er gået ind i sin
sidste fase.

                ”Det er ikke igennem ren sansning, at vi er i
stand til at regne ud hvilken viljemæssig kraft der, skjult
for vores blik, ligger mellem disse enkelte punkter på vores
sansers  skærmbillede.  Det  er  gennem  vores  indvirkning  på
universet, at vi tvinger dets hemmeligheder til at manifestere
sig, ikke kun som sanseindtryk, men som en højere, autoritativ
manifestation i sindet, som må teste den usete tilstedeværelse
og de formodede intentioner af hvad end viljemæssige kraft,
der ligger bag den handling, som ellers muligvis blot ville
forblive et sanseindtryk.”

                ”Disse usynlige kræfter må således tvinges til
at afsløre sig selv. De må tvinges til at afsløre ikke alene
den effektive tilstedeværelse, der er skjult bag de fodspor,
vi kalder sanseindtryk. Vi må teste de formodede forsætlige
intentioner  fra  disse  kræfter,  afprøve  disse  intentioner…



hvilket ægte videnskab anerkender som universelle principper,
da  sådanne  principper  blev  kendt  som  ‘dynamis’  af
Pythagoræerne eller som ‘moderne dynamik’ af Nicholas Cusanus,
Johannes Kepler, Gottfried Leibniz og Bernhard Riemann. Ud fra
den viden, som kun kan tilegnes på denne måde, får vi de
midler, hvormed manden og kvinden, formet i skaberens billede,
er i stand til at handle mere eller mindre effektivt på en
måde, der opfylder vores skæbne som dødelige; på den måde, der
af Ham på enestående vis er tildelt os.

                ”På denne baggrund er det en kendsgerning, at
jeg siden den tid, i 1953, hvor jeg lagde mig fast på Bernhard
Riemanns metode indenfor fysisk geometri, ikke nogensinde har
fejlet med en økonomisk prognose, som jeg har fremlagt; og kun
undtagelsesvis har denne prognose antaget formen af, hvad der
for nogle fejlagtigt kunne se ud som det der normalt betragtes
som en simpel forudsigelse.”

                I dag, mere end 13 år senere, er den
dominerende  realitet  der  former  planeten,  i  høj  grad  som
LaRouche  forudsagde:  det  bankerotte  sammenbrud  af  det
transatlantiske finanssystem, og den 50-år lange nedstigning
til helvede af de fysiske økonomier i dets værtslande med
deres ofre. Græshoppesværmene, der især plager store dele af
Afrika  og  Sydvest-  og  Sydasien;  fremkomsten  af  den  nye
coronavirus (2019-nCoV), der – hvis det ikke havde været for
de heroiske foranstaltninger, som den kinesiske regering har
taget – måske allerede havde fejet over alle kontinenter og de
fleste nationer med utallige ofre til følge – disse er alle
dødbringende problemer, der kan begrænses og overvindes med de
forholdsregler,  som  blev  foreslået  af  LaRouche  for  årtier
siden.  Videnskabelige  lynprogrammer  til  udvikling  af
fusionsenergi og kolonisering af rummet samt optisk biofysik
er og bliver de mest presserende behov i dag for at hæve den
overordnede  teknologiske  platform  for  noosfæren,  den
menneskelige fysiske økonomi, til at klare sådanne kriser.

                Helga Zepp-LaRouche tog spørgsmålet om de



forskellige indikationer på den kollapsende fysiske økonomi op
i sine bemærkninger den 11. februar, hvor hun opfordrede til
”internationalt samarbejde med Kina” for at besejre virusset.
Ideen om at dette er et ‘kinesisk virus’ er udtryk for den
mest afskyelige racisme. Jeg er forbløffet over, at nogen ikke
kan indse, at sygdomme ikke har nogen nationalitet. Vesten
burde snarere hjælpe til og sende medicinske teams, tilbyde
samarbejde og ellers gå sammen for at besejre sådanne nye
problemer som græshoppesværmene i Afrika. Lige nu ville det
være muligt at stoppe det, men hvis man ikke handler i tide,
vil det udvikle sig til et enormt problem, som det vil være
meget  vanskeligere  at  slippe  af  med  efter  et  år.  Mange
mennesker vil dø som et resultat af fødevaremangel, fordi
disse græshopper har en tendens til bare at æde enhver afgrøde
og efterlade ødelæggelser.”

                Zepp-LaRouche fortsatte: ”Der er et sammenbrud
i Vesten… Hvad vi har brug for er en ny model for samarbejde,
et nyt paradigme, hvor man stopper denne form for geopolitisk
konfrontation, der kun kan føre til en katastrofe. Og til det
har vi brug for ‘De fire Love’ fra Lyndon LaRouche. Vi er
absolut nødt til at tænke på den menneskelige art ud fra et
fremtidigt standpunkt.”

                Hun afsluttede med at opfordre folk til at
drage fordel af, at dette er året for Beethoven, og at mange
mennesker, som en følge heraf, lytter til Beethovens musik.
Den dybe kulturelle krise vi står midt i er en del af det
samlede forfald i hele den transatlantiske sektor, sagde Zepp-
LaRouche, og det at lytte til klassisk musik, især Beethoven,
“er den bedste måde at få folk til at opløfte deres sind. Vi
har brug for en kulturel renæssance i Vesten.”



Det Demokratiske Parti falder
sammen – er det forsætligt?
Den 4. februar (EIRNS) – Der blev brugt over 50 millioner $ i
staten Iowa af håbefulde Demokrater i det historiske første
primærvalg  i  præsidentkampagnen  i  2020.  Resultatet  var  en
total fiasko, hvor stemmeoptællingen faldt fra hinanden, og
officielle resultater først blev annonceret den følgende dag
kl. 17.00. Derudover rapporteres der at have været en meget
lav  valgdeltagelse  for  Demokraternes  vedkommende,  skønt
Republikanerne havde en rekorddeltagelse, med over 97 % der
støttede præsident Donald Trump.

Men mange mennesker spørger – skyldes det uheld alene? Det er
velkendt  overalt  i  nationen,  både  blandt  Republikanere  og
Demokrater, at alle de demokratiske kandidater ikke alene var
uinspirerede, men har kapituleret til den psykotiske anti-
vækst,  anti-videnskab,  grønne  fascistiske  dagsorden.  Dertil
kommer, at befolkningen grundigt væmmes over de tre år hvor
det samlede medie/etablissement har haft uafbrudt fokus på at
fjerne præsidenten fra embedet, først med den russiske ‘and’,
derefter  skrønen  med  rigsretssagen.  Meningsmålingerne  for
primærvalget i Iowa viste, at Bernie Sanders var i spidsen,
mens det sidste store håb for Hillary Clinton-klanen og Wall
Street, ‘Sleepy’ Joe Biden (som Trump kærligt kalder ham),
blev forudset til at komme ind på en vag fjerdeplads.

Umiddelbart  før  valgdagen  blev  den  vigtigste  endelige
meningsmåling i forbindelse med primærvalget i Iowa – ‘Des
Moines  Register-CNN  poll’  annulleret.  Kilder  siger,  at
meningsmålingen  var  på  nippet  til  at  annoncere  det  samme
resultat: “Bernie nummer 1, Biden på fjerdepladsen”. Så faldt
selve valghandlingen fra hinanden. Inkompetence? Måske. Men
Mike Bloomberg, milliardæren fra Wall Street, var slet ikke
med i primærvalget. ‘Mussolini Mike’, som han kaldes, deltog
for sent i opløbet til at være med i de tidlige primærvalg,
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skønt det Demokratiske Nationale Komité (DNC, red.) nu har
ændret deres egne regler for at være sikker på, at han kan
deltage i de større primærvalg, alt imens han bruger sine egne
milliarder på reklamer, der angriber Trump. Som New York Daily
News  skriver  i  dagens  overskrift:  “Michael  Bloomberg  er
muligvis den store vinder af fiaskoen i Iowa.”

Dette burde være et advarselssignal for Verden, og ikke kun
for  USA.   Bloomberg  og  nationalbankdirektør  for  Bank  of
England,  Mark  Carney,  er  de  internationale  ledere  for
bevægelsen ‘Grøn Finans’, som nu ganske åbent erklærer, at
deres  hovedopgave  er  at  indføre  disciplin  i  det  globale
økonomiske  system  –  forretningsbanker,  centralbanker,
skyggebanker – med henblik på at afskære kredit til enhver
branche  med  ”kulstofaftryk.”  Som  Prince  Charles  sagde  på
Verdensøkonomisk  Forum  i  Davos:  “Det  er  tid  for  både
virksomheder,  industrier  og  lande  at  udarbejde  og  indføre
hvordan de vil afvikle kul og olie og overgå til netto nul ….
I  den  finansielle  sektor  har  mange  centralbanker  og
finansinstitutioner  forpligtet  sig  til  at  integrere
klimarisiko i stresstest, tilsyn og oplysningspligt. Med disse
fremskridt er der nu voksende tilslutning fra både finansielle
institutioner  og  virksomheder  om  at  gøre  oplysningspligt
obligatorisk. ”Et sådant program er for ‘Huset Windsor’ (det
britiske kongehus, red.) det tilsigtede middel til at opnå
deres hovedmål: at reducere verdens befolkningstal, så det
svarer til jordens” bæreevne… som de anser for at være mindre
end 1 milliard.

Præsident Donald Trump har afvist og latterliggjort vanviddet
med at afvikle verdensøkonomien på grundlag af den “falske
videnskabs” påstand om kulstofs indflydelse på klimaændringer.
Dette er en central årsag til de hektiske bestræbelser i 3 år
fra britiske og amerikanske efterretningstjenester for at få
ham fra embedet eller i det mindste forhindre genvalg for
yderligere en valgperiode. Igennem de sidste 50 år har Lyndon
LaRouche  været  den  ledende  fortaler  for  fornuft:  for  at



genoprette amerikansk industri og landbrug; genopbygning af
nationens  infrastruktur;  genoplivning  af  det  hamiltoniske
kreditsystem  til  erstatning  af  de  britiske  monetarister;
opbygning  af  ”Den  tredje  Verden”  gennem  infrastruktur  og
industrialisering;  iværksættelse  af  programmer  for
videnskabeligt fremdrift gennem rumforskning og forskning i
fusionskraft; og én gang for alle at sætte en stopper for det
britiske imperium ved at samle de fire stormagter, Rusland,
Kina,  Indien  og  USA,  om  at  opbygge  et  nyt  globalt
finanssystem.

I morgen, onsdag den 5. februar, slutter det treårige mareridt
med  inddæmning  af  præsidenten,  når  det  amerikanske  Senat
nedstemmer bedraget med rigsretssagen. Dette betyder ikke, at
Demokraterne vil opgive deres undergravende virksomhed, men
det frigør præsidenten og hans justitsminister William Barr
til at afsløre de virkelige kriminelle – dem der lancerede
kupforsøget  mod  denne  nation  –  og  til  at  bryde  med
neokonservative rådgivere, der har forhindret ham i at udføre
hans  erklærede  mål:  at  afslutte  ‘regimeskifte-krigene’,  at
erstatte  globaliseringen  med  ægte  national  suverænitet  for
alle  nationer,  og  etablere  venskabelige  forbindelser  med
Rusland og Kina. Det er et skæbnesvangert øjeblik i historien
– nyd det …ved at agere på vegne af menneskehedens fremtid.

 

Nyt  internationalt
kreditsystem  eller  kaos:
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Trump  bør  tage  initiativet
til det.
Den  3.  februar  (EIRNS)  —  Indvirkningerne  på  handel  og
produktion af den nye coronavirus-epidemi i Kina rammer en
global økonomi, der allerede er i recession hvad produktion,
industri og handel angår, og som hvert øjeblik er truet med
sammenbrud fra ubetalt selskabsgæld og derivatkontrakter, som
kan  bringe  banksystemerne  ned.  I  løbet  af  fjerde  kvartal
sænkede 40 centralbanker renten 71 gange og forøgede deres
opkøbsprogrammer af obligationer i en desperat kampagne for at
støtte  aktie-  og  obligationsmarkeder.  Federal  Reserve,  den
amerikanske centralbank, kan ikke undslippe de “kvantitative
lempelser”  og  daglige  enorme  injektioner  af  likviditet  på
interbank-udlånsmarkederne. I morges måtte Kinas centralbank
gøre det samme, i størrelsesordenen 170 milliarder $. Ethvert
alvorligt chok vil nu meget hurtigt kunne bringe hele det
finansielle system ned.

I dag er det kun lederne af enkelte stormagter, der [stadig]
tror fast på et udgangspunkt i reel, fysisk økonomisk vækst —
videnskabeligt  og  teknologisk  fremskridt  og  deraf  følgende
forøget menneskelig produktivitet. Lederne for USA, Rusland,
Kina  og  Indien  demonstrerer  dette  ved  at  afvise  alle
malthusianske  “nye  grønne  aftaler”  (‘New  Green  Deal”)  ved
aggressivt  at  forfølge  rumforskning,  fremskridt  inden  for
kernekraft i og med den russiske præsident Vladimir Putins
opfordring til et internationalt hasteprogram for gennembrud i
fusionskraft.

Disse  fire  må  handle  hurtigt;  Præsident  Donald  Trump  bør
indkalde dem til et topmøde for at iværksætte et nyt kredit-
og pengesystem, og gøre det hurtigst muligt.

Kinas nødvendige (minimum) to-ugers nedlukning af forretninger
og arbejde i 24 provinser kunne sammenlignes med en “strejke”,
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der lukker ned for 70-80 % af dets økonomi i to uger eller
længere. Det er et chok. Det betyder, at alle fire af disse
førende  magter  nu  står  over  for  faldende  produktion  og
beskæftigelse  i  fremstillingssektoren.  Dette  omfatter  i
særdeleshed  Indien;  den  amerikanske  fremgang
i produktionssektoren stoppede i midten af 2019. Disse lande
har også alvorlige bobler af selskabsgæld; kun Kinas banker er
delvist beskyttet af en Glass/Steagall-bankadskillelse.

Det alvorlige problem med coronavirus-epidemien sætter fokus
på  den  absolutte  nødvendighed  af  at  få  afsluttet  det
internationale valutasystems 45-årige imperium med ”flydende
valutakurser”,  finansspekulation  og  nedskæringer  rettet  mod
industrier  og  husholdninger.  Dette  system  blev  skabt  af
finanskredsene i City of London, da dets banker i 1971-73
lykkedes med at likvidere Franklin Roosevelts pro-industrielle
og progressive Bretton Woods-system. Nu barsler det med “New
Green  Deals”,  og  Davos-milliardærer  og  de  britiske  royale
planlægger  direkte  nedlægninger  af  hele  industrier  og
landbrugssektorer, hvilket truer med affolkning forårsaget af
sygdom og underernæring.

I lyset af nødvendigheden af et firemagts-topmøde for at vende
denne krise, mest hensigtsmæssigt på initiativ af USA, er det
interessant, at RAND Corporation i en kommentar den 30. januar
til en undersøgelse foretaget af RAND Europe i august 2018
kundgjorde  en  holdningsændring  til  Kinas  Bælte-  og
Vejinitiativ (BVI) med store projekter inden for jernbane-,
havne-  og  energinfrastruktur  i  hele  Eurasien.  Idet  han
noterede sig, at udviklingslandene har behov for titusinder af
milliarder af dollars i nye infrastrukturinvesteringer, sagde
Hui Lu, der også stod i spidsen for undersøgelsen i 2018: “Den
foreslåede investering i BVI øger ikke kun handlen i BVI-
regionen, men også i områder uden for initiativet, såsom EU.
Samlet set stiger de samlede handelsmængder med 329 mia. $ for
BVI-regionen  og  133  mia.  $  for  EU.  En  forbedring  af
infrastrukturen i regionen ser ud til at præsentere et win-



win-scenarie med henblik på indvirkningen på handel mellem
mange lande.

”Kinas egentlige bevæggrunde for BVI kan stadig være uklare,
men Vesten kunne også overveje initiativets potentiale for at
levere vedvarende økonomiske, sociale og miljømæssige fordele
for alle, og finde måder at støtte infrastrukturforbedringer i
de involverede lande.” (Se ”Økonomisk gevinst er mulig for
alle involverede, hvis infrastruktur forbedres i lande, der er
omfattet  af  Kinas  BVI”,  af  Hui  Lu,  en  kommentar  i  RAND-
bloggen.)

Dette var formålet med FDR’s (Franklin D. Roosevelts, red.)
originale ide om Bretton Woods-systemet. Måden at realisere
det nu begynder med et hastemøde med statsoverhoveder for at
afværge et nyt økonomisk sammenbrud, værre end i 2008, ved at
skabe et ‘nyt Bretton Woods’.

 

Trump på det økonomiske forum
i  Davos:  Med  optimisme  mod
det “grønne” folkemord
Udgivet  den  27.  januar  2020  på  Harley  Schlangers  blog  på
LaRouchePAC.com (www.harley.larouchepac.com)

Medens det amerikanske senat åbnede rigsretssagen mod Trump,
holdt  præsidenten  selv  i  Davos  en  tale  for  den  årlige
forsamling af selvtilfredse eliter, milliardærer og mægtige,
der  regner  sig  selv  som  særligt  udvalgte  til  at  bestemme
menneskehedens fremtidige kurs. Dette års konference havde i
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første række det formål at påtvinge regeringerne en “grøn”
handlingsplan  for  at  frelse  verden  fra  de  angiveligt
menneskeskabte klimaforandringer. Ud over “kendte” grønne som
den rasende teenager Greta Thunberg, Al Gore, Sir Nicholas
Stern,  Bill  Gates  og  prins  Charles,  spillede  desuden
direktøren  for  Bank  of  England,  Mark  Carney,  fremtidig
ambassadør for FN for klimabeskyttelse og finans, en vigtig
rolle.

Carney, der i den forløbne sommer pludseligt svang sig op til
en nøglefigur for den grønne bevægelse, da han forkyndte, at
bankerne skulle blokere for kreditter til alle de firmaer og
institutioner, der ikke ville deltage i den grønne revolution
– holdt hovedtalen. Han erklærede, at Bank of England sammen
med de andre centralbanker fra nu af ville nægte kreditter til
finansinstitutioner og foretagender, der ikke er CO2-neutrale
– hvorved hanen ville blive drejet om for kreditter til de
energikilder, der leverer størstedelen af verdens energi.

Støttet på en pseudovidenskab, der påstår, at CO2-udslippet er
hovedårsagen  til  klimaforandringerne  og  at  menneskeheden
nærmer sig sin undergang, hvis ikke den øjeblikkeligt giver
fuldstændigt afkald på fossile brændstoffer, vil Carney og
hans forbundsfæller såsom chefen for kæmpefonden Blackrock,
Larry  Fink  –  der  sammen  med  andre  topbankfolk  kræver  et
regimeskift inden for finansverdenen. Det skal ske med en
kombination af skatter, økonomisk straf og statsstøtte for
ueffektive,  “gammeldags”  teknologier,  og  ved  at  gennemføre
“nul-planen” som del af en generel nedskæringspolitik.

Carney sagde i sin hovedtale i Davos, at fra nu af måtte man
hele tiden stille spørgsmålet: “Hvad er Deres plan for at
stoppe  kulstofudledningen?  Det  kommer  til  at  afgøre,  hvor
kapitalen flyder hen.” Bankerne vil spørge, “om De står på den
rigtige eller den forkerte side”. Og han besluttede med at
sige,  at  alt  dette  betød  en  grundlæggende  omformning  af
finanssystemet”.



Carneys og Finks krav om et “regimeskift”, der kun, tillader
investeringer  i  såkaldt  vedvarende  energi  –  altså
tilbagevenden  til  en  lav  energistrømningsstæthed  ligesom  i
tiden  før  renæssancen  –  er  en  opskrift  på  ødelæggelse  af
industrien og på folkemord. Men her hører man ingen form for
selvkritiske ytringer, for dette er åbenbart den egentlige
bagtanke med det hele!

For at give det hele endnu større eftertryk, forbindes dette
med et radikalt politisk krav, som Finks gruppe af tidligere
centralbankschefer fremsatte her i sommers på Federal Reserves
møde i Jackson Hole (Wyoming): Centralbankerne skal overtage
opsynet med statshusholdningerne for at sikre, at der skal
tilflyde mere kredit til den grønne spekulationsboble, medens
kreditter  til  den  reelle  økonomi  indstilles.  Dette  er  et
frontalangreb  på  suveræne  regeringers  ret  til  at  stille
kreditter til rådighed for programmer, der øger produktionen
af den reelle fysiske, økonomiske velstand, sådan som den er
nødvendig for at forbedre befolkningens levestandard. I stedet
for skal regeringerne blot tjene som et redskab til at betjene
de bedragere, der profiterer af spekulationsboblen, medens de
pålægger den brede befolkning nye, tyngende skyldsbyrder.

I Davos førte milliardærerne endnu en gang den forstyrrede
teenager Greta Thunberg frem for at tilsværte alle dem, der
ser kritisk på dette vrøvl. Thunberg sagde, at der ikke er
nogen tid at spilde, inden otte år må der finde en fuldstændig
omdrejning sted. “Vi vil ikke have, at disse ting skal finde
sted i 2050, 2030 eller i 2021. Vi vil have, at de skal ske
nu” sagde hun. Hun belærte de “voksne” i rummet: Vort hus
brænder stadig. Jeres uvirksomhed forøger flammerne for hver
time, der går.”

På  spørgsmålet,  om  han  var  enig  med  Thunbergs  drastiske
tidsplan, svarede Carney bekræftende.

Trump talte et alvorsord til undergangsprofeterne. I disse
omgivelsers  almindelige  enighed  om  en  politik,  der  vil



ødelægge de resterende produktive centre i verden, udløste
Donald  Trump  bølger  af  hysteri,  da  han  præsenterede  en
optimistisk fremtidsvision, der udgik fra betragtninger over
den  proces,  der  frembragte  renæssancens  kulturelle  og
videnskabelige landvindinger og dermed lagde grunden for den
moderne civilisation. Han tog her omhyggeligt sigte på dem,
der fører politik på grundlag af “klimahysteriet”.

“Dette  er  ikke  tiden  til  pessimisme,  dette  er  tiden  til
optimisme. Angst og tvivl er ikke gode tankeprocesser, for
dette er tiden for store forhåbninger og glæde og optimisme og
handling. Men for at gribe morgendagens muligheder, må vi
tilbagevise de evige dommedagsprofeter og deres forudsigelser
om Jordens undergang. De er arvtagerne til fortidens tåbelige
spåmænd… og de ønsker, at det skal gå os dårligt, men det
tillader  vi  ikke.  De  forudsagde,  at  der  ville  komme  en
overbefolkningskrise  i  1960’erne,  udbredt  hungersnød  i
1970’erne, og at olien ville slippe op i 1990’erne. Disse
panikmagere  kræver  altid  det  samme;  absolut  magt  for  at
beherske, forandre og overvåge hvert eneste aspekt af vore
liv.”

Med denne spot over nutidens grønne “dommedagsprofeter”, der
går  ind  for  en  moderne  udgave  af  den  malthusianske
befolkningsreduktion,  hentydede  han  (om  ikke  med  navns
nævnelse) til så grundlæggende værker som The Population Bomb
af Paul Ehrlich og Grænser for Vækst af Dennis Meadows og Jay
Forrester og deres kvaksalverkolleger i Romklubben(1972).

Hvad  Trump  ikke  sagde,  men  hvad  nogle  af  klimahysteriets
forkæmpere formentligt godt vidste, var, hvad der var fælles
for alle disse kræfter – ud over deres malthusianske had til
menneskeheden  –  nemlig  at  Lyndon  LaRouche  i  løbet  af  det
sidste halve århundrede igen og igen kritiserede og gendrev
deres ondsindede hensigter. I sin bog “Der er ingen grænser
for  vækst”  fra  1983  påviste  LaRouche  at  vor  tids
vækstfjendtlige fanatisme lige siden 1960erne fabrikeredes ved
hjælp af fidusvidenskab og misvisende computerprogrammer. I



vor  tid  fortsætter  dette  med  FN’s  klimapanels  (IPCC)
dommedagsprofetier,  der  baserer  sig  på  den  samme  slags
computermodeller, der igen og igen har vist sig at tage fejl.

Og endnu vigtigere: LaRouche satte den nødvendige modpol op
imod disse bedragere, nemlig den sande videnskab om menneskets
fremskridt. Således understregede han ofte, at vi bør kikke
tilbage  på  renæssancens  genier  for  at  finde  løsninger  på
nutidens  kriser,  og  han  henviste  ganske  særligt  til
Brunelleschis  geniale  bygning  af  kuplen  på  domkirken  i
Firenze, hvor de nødvendige arbejdsmetoder udvikledes under
opførslen.  I  1991  skrev  LaRouche  i  en  tid,  hvor  han  var
uskyldigt fængslet, i sin fængselscelle bogen “Kristendom og
Økonomi”, der bærer et billede af kuplen på sit omslag.

Præsident Trump henviste i sin tale i Davos til netop den
samme ting, som LaRouche benyttede som eksempel på optimisme
om fremtiden.

“For århundreder siden, under Renæssancen, kikkede håndværkere
og arbejdere op og byggede strukturer, der stadig berører
menneskehjertet. Nogle af de bygninger, der stadig hører til
blandt de største i verden, blev opført for århundreder siden.
I Italien begyndte borgerne engang på et projekt, der skulle
tage 140 år at opføre: Domkirken i Firenze. Et helt utroligt
sted. Selv om teknologien til at fuldende projektet endnu ikke
var fuldt udviklet, gik byens fædre alligevel i gang med det,
i  vished  om  at  de  en  dag  ville  finde  ud  af  det.  Disse
indbyggere i Firenze accepterede ingen grænser for deres store
forventninger,  og  derfor  blev  den  store  kuppel  til  sidst
opført.”

Trump fortsatte: “I Amerika forstår vi det, som pessimisterne
ikke vil indse: at en voksende og levende markedsøkonomi, der
koncentrerer sig om fremtiden, opløfter den menneskelige ånd
og ansporer kreativiteten tilstrækkeligt meget til at klare
alle udfordringer… De store videnskabelige gennembrud i det
20. århundrede – fra penicillin over hvedesorter med højt



høstudbytte  til  moderne  transportmidler  og  banebrydende
vacciner  –  har  højnet  levestandarden  og  reddet  livet  for
milliarder af mennesker i hele verden. Og vi arbejder videre
på ting, som I vil høre nærmere om i nær fremtid, og som I,
sådan som I sidder her nu i dag, ikke vil tro at vi har fundet
svarene på… Men det sidste århundredes mirakler blegner i
forhold til de ting, som nutidens unge fornyere vil udvikle,
fordi de udretter ting, som ingen ville have anset for muligt.
Vi fortsætter med at påskønne teknologi, og skyr den ikke. Når
mennesker har friheden til at være opfindsomme, vil millioner
af mennesker kunne leve længere, lykkeligere og sundere.”

Hvad ligger der bag denne afstandstagen?

Den optimisme, der præger Trumps tale i Davos, stemmer overens
med  hans  engagement  for  et  samarbejde  med  den  russiske
præsident  Putin  for  at  overkomme  de  strategiske  kriser  i
verden og samarbejdet med Kinas præsident Xi Jinping om at
overkomme spændingerne mellem de to førende økonomiske magter.
Og det er ikke tilfældigt, at de, der udnytter klimahysteriet
til at retfærdiggøre et “regimeskift” i finanssektoren, også
forsvarer Londons imperialisme. De forsøger at sabotere Trumps
forsøg på et fredeligt samarbejde med Rusland og Kina ved at
ville fortsætte de “endeløse krige”, som Trump kæmpede mod i
2016, og som også vil være en væsentlig del af hans valgkamp i
2020.

Det er ingen overraskelse, at det er de samme grupperinger,
som  agerer  gennem  et  forbund  mellem  de  britiske  og  de
amerikanske hemmelige tjenester i omkredsen af Bush og Obama,
som  også  organiserer  regimeskift-operationen  imod  præsident
Trumps  embede,  sådan  som  det  nu  sker  med  det  forsøg  på
afsættelse, der drives frem af USA’s senat og hviler på falske
anklager, udklækkede af disse netværk. Truslen fra præsident
Trump  og  hans  sandsynlige  genvalg  mod  den  sammenbrydende
verdensorden, som disse netværk fik gennemført efter den kolde
krig, bliver endnu mere påtrængende, når Trump i sine taler
griber tilbage til ideer, der hænger sammen med LaRouche.



Længe før Trump blev et mål for deres netværk, fordømte og
forfulgte  de  LaRouche.  Men  trods  årelange  fordømmelser  og
angreb vækker LaRouches ideer yderligere genklang, fordi de
genspejler  de  højere  principper,  som  inspirerede  Amerikas
grundlæggere under deres udarbejdelse af De forenede Staters
forfatning.

Det fortløbende forsøg på at få afsat Trump er ikke andet end
et angreb på disse principper, udført til tjeneste for disse
eliter, der har forsamlet sig i Davos for at organisere den
største  befolkningsreduktion  i  verdenshistorien.  Derfor
reagerede de så hysterisk på Trumps tale, medens medierne
fortav  de  ovennævnte  kernepunkter  og  forkastede  dem  som
eksempler på “blind optimisme”. Deres største frygt er, at de
mennesker, der medvirker som borgere i udformningen af deres
stat for at regeringens politik skal genspejle deres virkelige
interesser, vil kunne afvise magthavernes farlige pessimisme,
der går ud på at undertrykke deres indflydelse.

Anmærkning:

Videoen af Trumps tale i Davos, som begynder 9 minutter ind i
videoen:

Den  globale  orden  har  brug
for helt nye principper for
at  sikre  verdensfreden,  af
Helga Zepp-LaRouche
Den 18 januar. I timerne efter mordet på Qasem Soleimani,
Irans vigtigste general og i praksis nummer to i den iranske
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regering,  ved  et  droneangreb  nær  Bagdads  lufthavn,  holdt
verden vejret i nogle timer. For de fleste tænkende mennesker
stod det klart, at vi befandt os på kanten af en potentielt
ukontrollerbar  eskalation.  Derefter  fulgte  den  iranske
regerings  »moderate«  reaktion   –   et  raketangreb  på  en
militærbase i Irak, der benyttedes af de amerikanske tropper,
hvor der takket være den iranske advarsel til den irakiske
regering  ikke  var  nogle  amerikanske  tropper,  der  mistede
livet  –  og for mange mennesker var krisen så overstået. Mit
krise-opråb fra den 3. januar omhandler, at kun et topmøde
mellem de tre vigtigste kernevåbensmagters regeringschefer  – 
præsident Putin, Xi Jinping og Trump  –  vil kunne skabe
grundlaget for en overvindelse af den akutte fare og for en
varig  fredsløsning  i  Sydvestasien.  Venner  af  Schiller-
Instituttet  har  viderebragt  dette  under  en  international
aktionsdag  den  15.  januar  i  form  af  meddelelser,
pressekonferencer og interventioner i dusinvis af byer i Nord-
og  Sydamerika,  Europa  og  Australien  til  mange  hundrede
institutioner med den hensigt at skabe et verdensomspændende
kor af mennesker, der vil kræve et sådant krisetopmøde.

 Men under denne mobilisering for sådant et nødtopmøde mellem
de  tre  præsidenter  optrådte  der  et  andet  fænomen:  Den
allerstørste del af befolkningen i de forskellige lande har
absolut intet begreb om den akut eksisterende fare for, at den
strategiske situation nu som før kan eskalere til en tredje
verdenskrig. Slige advarsler er ikke andet end »forsøg på at
skabe panik«, Trump har »styr på det hele«, eller »det er
alligevel  for  sent,  den  tredje  verdenskrig  finder  sted
alligevel«:  Hele  spektrumet  fra  virkelighedsfornægtelse  til
pessimistisk resignation udgjorde folkets røst, der i mindre
grad udgår fra nogen gennemtænkt analyse, men snarere fra
ideologisk  motiverede  antagelser  eller  fra  en  mere
kontemplativ  end  en  aktiv  politisk  holdning.

 Men opretholdelsen af verdensfreden i brintbombens  tidsalder
er  det  vigtigste  eksistentielle  tema  for  menneskeheden



overhovedet. Det drejer sig altså ikke om at fremkalde panik,
men  om  uden  illusioner  at  gøre  sig  farerne  klart  for  så
konsekvent at søge efter veje til at sikre en varig fred i
verden.  Lad  os  engang  tænke  tilbage  på  dengang  under
Cubakrisen  i oktober 1962, hvor verden efter udstationeringen
af amerikanske mellemdistanceraketter på et NATO-støttepunkt i
Tyrkiet,  og  den  derpå  følgende  transport  af  sovjetiske
mellemdistanceraketter mod Kuba befandt sig på randen af en
atomkrig i 13 dage. Hvilket offentligheden var fuldt bevidst
om – men hvor kommunikationen mellem præsidenterne Kennedy og
Khrusjtjov og militære eksperter på begge sider, og dermed
krisestyringen, befandt sig på et helt andet niveau end i dag,
hvor  der  mellem  juni  2019  og  15.  januar  2020  har  været
omfattende »radiotavshed« mellem USA og Rusland.

Under missilkrisen i 1983, da Pershing II og SS20-missilerne i
Europa befandt sig i et konstant affyringsberedskab med en
flyvetid  reduceret  til  tre  minutter,  talte  politikere  som
Helmut Schmidt gentagne gange om faren for 3. Verdenskrig , og
der  var  hundredetusinder  af  mennesker  på  gaderne,  der
protesterede  mod  denne  fare.

I dag er den strategiske situation langt mere kompleks og
farlig, men offentlighedens bevidsthed om det, eller endda
bare en debat af det, er praktisk talt ikke-eksisterende.

Det grænser til en hån og en fordummelse af befolkningen, når
vestlige tænketanke, politikere og medier taler om behovet for
at forsvare de demokratiske landes »regel-baserede orden« imod
diktaturer og autokratiske regimer i verden. Det vigtigste
skridt i retning af dagens strategiske kaos var Tony Blairs
tale i Chicago 1999, hvor han udskiftede den internationale
lov, der er fastlagt i FN-pagten med »Blair-doktrinen«, dvs.
retten til såkaldt »humanitære interventioner«, som i USA igen
førte til »Responsibility to Protect«-doktrinen (Forpligtelsen
til  at  beskytte).  Som  Rusland  og  Kina  imidlertid  har
insisteret på, og som Trump selv fremhævede i sin FN-tale i
2019, er det alene respekten for absolut suverænitet, der



garanterer en fredelig sameksistens mellem staterne.

Blair-doktrinen  dannede  baggrunden  for  de  efterfølgende
interventionskrige, der alle var baseret på løgne, og som
førte til regimeskifte, farverevolutioner, kaotiske tilstande
og  tab  af  millioner  af  liv,  hvilket  vi  i  dag  oplever  i
Sydvestasien.  Under  påskud  af  at  forsvare  demokrati  og
menneskerettigheder  fortsætter  repræsentanter  for  denne
»regel-baserede orden« med en politik med at »regimeskifte«
regeringer, der ikke ønsker at underkaste sig diktaterne fra
en  »unipolær  verden«,  hvad  enten  det  er  den  britiske
ambassadør i Iran, der var modig nok til at lede studerendes
demonstrationer mod Rouhani-regeringen (!) eller tænketanken
for den tyske regering, Deutsche Gesellschaft für Auswärtige
Politik (Det Tyske Udenrigsråd, DGAP), der skriver: »Først
Hong Kong og derefter Taiwan – demokratiet indtager Kina.« Det
har  længe  været  åbenlyst,  at  regimeskifte-operationer  mod
stedfortræder-stater ultimativt er rettet imod regimeskifte i
Rusland og Kina.
Når  man  dertil  lægger  de  af  USA  indførte  og  af  dets
forbundsfæller  accepterede  ændringer  i  militærdoktrinerne,
altså  USA’s  »Prompt  Global  Strike«-doktrin  der  indførtes
nogenlunde samtidigt med Blair-doktrinen, opbygningen af et
globalt  raketforsvarssystem,  som  Rusland  ser  som  en  klar
inddæmningspolitik, USA’s ensidige opsigelse af INF-aftalen om
mellemdistanceraketterne,  USA’s  ensidige  udtræden  af  JCPOA-
atomaftalen med Iran, NATO’s udvidelse østpå og for eksempel
den provokerende planlægning af den forestående NATO-manøvre
»Defender Europe 2020«, hvor der sidst i februar skal sendes
op til 40.000 soldater til Polen og De baltiske Lande, og hvor
Rusland  omvendt  installerer  nye  våbensystemer,  der  svækker
USA’s raketforsvarssystem voldsomt, så bør det stå klart for
enhver, hvor usikker verdensfreden er. 

 Og  når  geopolitikerne  taler  om  kappestriden  mellem  de
vestlige demokratiers højt priste idealer og de autoritære
diktaturer, så er dette også drevet af panik over, at det



transatlantiske  finanssystem  står  foran  et  »frygteligt
sammenbrud«, sådan som George Soros’ tidligere kollega Jim
Rogers for nyligt udtrykte det. Kinas program med Den Nye
Silkevej,  som  157  lande  efterhånden  samarbejder  med,  er
derimod yderst succesfuldt trods alle advarselsråb.

Den iranske revolutionsgardes nedskydning af det ukrainske fly
ved en fejltagelse oven på mordet af general Soleimani, bør få
det til at stå klart for enhver, hvor stor ret den tidligere
øverste general i Bundeswehr Harald Kujat har, der gentagne
gange har advaret om faren for en atomkrig udløst af uheld, af
cyberangreb, hacking, tekniske svigt eller af misforståelser.
Præsident Putin reflekterede over denne fare i sin nylige tale
om  nationens  tilstand  og  fremsatte  et  ekstremt  vigtigt
forslag. Putin understregede:

»Vi kan se, hvordan uforudselige og ukontrollerbare forhold
udvikler sig i verden, sådan som det i de sidste uger og dage
har fundet sted i Mellemøsten og Nordafrika, hvordan regionale
konflikter  hurtigt  kan  udvikle  sig  til  fare  for  hele  det
internationale samfund. Jeg er overbevist om, at det er på
høje  tid  med  en  alvorlig  og  direkte  diskussion  om
grundprincipperne  for  en  stabil  verdensorden  og  om  de
øjeblikkelige  problemer,  menneskeheden  står  over  for……  De
stater, der stiftede De Forenede Nationer bør gå foran som et
eksempel.  De  fem  atommagter  bærer  et  særligt  ansvar  for
menneskehedens eksistens og efterfølgende udvikling. Disse fem
nationer bør begynde med at gennemføre forholdsregler, der kan
tilsidesætte forudsætningerne for en verdensomspændende krig
og udvikle tilløb til at sikre den stabilitet på planeten, der
kan tage fuldt hensyn til de politiske, økonomiske og militære
aspekter af de moderne, internationale forhold«.
Denne alvorlige diskussion af de principper, som en varig
orden  for  hele  menneskeheden  må  hvile  på,  er  bydende
nødvendig. I stedet for at holde fast i Geopolitikkens og i
den nyeste tid også »Geoøkonomiens« tilbageskuende og farlige
begreber bør de europæiske stater tage del i Den nye Silkevejs



store muligheder.

Blot to eksempler på, hvad dette kan medføre: Kina har i de
forløbne 40 år ikke blot bragt 850 millioner af sine egne
borgere  ud  af  fattigdommen  og  givet  udviklingslandene  et
perspektiv for håb om at overvinde deres underudvikling. Kina
har  i  det  samme  tidsrum  virkeliggjort  det  største
skovplantningsprogram i menneskehedens historie. Den nationale
folkekongres forpligtede i 1961 alle kinesere i en alder fra
11 år og opefter til hvert år at plante tre nye træer, hvad
der har haft til følge, at Kina har plantet flere træer end
hele resten af verden tilsammen; alene mellem 2000 og 2010
plantede kineserne 56 milliarder træer.

De principper, som verdensordenen nødvendigvis må opbygges på,
er menneskehedens fælles mål. Den liberale elite i Europa og
USA ville gøre klogt i at nytænke præmisserne for deres eget,
mod profitmaksimering indrettede system og et samarbejde med
Den  Nye  Silkevejs  program  om  økonomisk  opbygning  af
Sydvestasien  og  Afrika.  Det  Europæiske  Industri-  og
Handelskammer i Beijing frygter, at Europa blot vil blive et
påklistret, ubetydeligt marked i den ene ende af Eurasien,
dersom det ikke indtager en konkurrencebetonet rolle til Den
nye Silkevej. Lige det modsatte er tilfældet: Europa har kun
et fremtidsperspektiv, dersom det opgiver geopolitikken og i
stedet samarbejder aktivt med Rusland, Kina og USA på grundlag
af principperne of den menneskelige verdensorden.

Det er derfor nødvendigt, at alle kræfter i Europa, der er
interesseret  i  at  sikre  verdensfred,  støtter  op  om  et
hastetopmødet  mellem  Putin,  Xi  Jinping  og  Trump.



Et hastetopmøde mellem Trump,
Putin  og  Xi  er  den  eneste
løsning for at undgå krig.
Dansk oversættelse af vigtigt
webcast fra 8 januar 2020.
STUDIEVÆRT HARLEY SCHLANGER: Hej, jeg er Harley Schlanger fra
Schiller Instituttet: Velkommen til den ugentlige webcast med
vores grundlægger og præsident, Helga Zepp-LaRouche. I dag er
den 8. januar 2020, og man kan sige, vi er gået ind i det nye
år med både et enormt potentiale for positiv udvikling, men
også en ildevarslende advarsel om faren for atomkrig. Dette
har at gøre med mordet i sidste uge på Soleimani, lederen af
den iranske »Revolutionsgardes Quds Styrke«. Der er sket meget
i de sidste par dage omkring dette, så vi vil starte med en
opdatering fra Helga om, hvad der udspiller sig mellem USA og
Iran.

HELGA ZEPP-LAROUCHE: Vi er i en meget alvorlig situation,
hvilket meget vel kunne være optakten til 3. verdenskrig. Jeg
tror, at alle fornuftige parter i verden vil erkende dette, og
kun  krigsmagerne  jubler  over  mordet  på  general  Qasem
Soleimani. Jeg vil henlede jeres opmærksomhed – publikum og
tilhørere – på en meget vigtig video, som blev optaget med min
afdøde mand, allerede for mere end 20 år siden: Den blev kaldt
»Storm Over Asien.« Og jeg vil gerne, at man vil tage sig tid
til  at  se  den.  For  her  peger  han  med  forbløffende
erkendelsesmæssig klarhed på »the great game« – det store
[geopolitiske]  spil,  som  Det  Britiske  Imperium  kører  imod
Rusland og Kina, og det som vi ser udspille sig lige nu, er
faktisk netop dette scenarie.

[https://youtu.be/-695NtUNSII;  https://larouchepac.com/2020010
7/video-three-times-larouche-forecast-todays-crisis-and-way-
out]
Se, der er mange ting, der kan siges om det, og vi vil komme
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ind  på  noget  af  det;  der  florerer  mange  historier,
fortolkninger og så videre, men lad mig starte med et andet
punkt: Der er en løsning. Det lyder måske vanskeligt, men
efter min opfattelse er der kun èn løsning, og det er et
hastetopmøde mellem præsidenterne Trump, Putin og Xi Jinping
med henblik på at diskutere og planlægge en intervention.
Fordi jeg mener, at intet mindre kan gøre det… intet mindre
vil  være  tilstrækkeligt  til  at  nedtrappe  denne  ekstremt
komplekse situation.

For  indeværende  har  den  iranske  respons  været  forholdsvis
behersket. De advarede den irakiske regering 30 minutter før
de  foretog  deres  begrænsede  gengældelses-angreb  mod  to
irakiske baser, der er hjemsted for amerikanske og, tror jeg,
også  Nato-styrker.  Se,  dette  korte  øjeblik  giver  faktisk
mulighed  for  en  nedtrapning,  fordi  iranerne  foretog  en
gengældelse, så de kan redde ansigt internt og sige, at de
ikke lod dette attentat forblive ubesvaret. Det kan også give
præsident Trump en chance for at nedtrappe; faktisk holder han
lige nu – mens vi taler – selv en tale, så vi kan ikke tage
hans ord med i betragtning. Men Trump har mange gange sagt,
selv efter attentatet imod Soleimani, at han ikke ønsker krig
og ikke ønsker regimeskifte; så vi er nødt til at vente og se.
Vi ved endnu ikke, hvad han vil sige.

Men,  hvad  jeg  foreslår,  er  faktisk  en  løsning.  Fordi,
naturligvis er situationen meget rodet. Det iranske folk er
absolut i oprør. Der er en meget stor anti-amerikansk stemning
lige nu, så alt, der alene kommer fra amerikansk side, er
sandsynligvis ikke tilstrækkeligt. Men, hvis vi fik et topmøde
mellem  præsidenterne  Xi  Jinping,  Putin  og  Trump,  og  de
udarbejdede en plan, en omfattende plan med udstedelse af
sikkerhedsgarantier  til  iranerne  –  og  dette  vil  være
nødvendigt, fordi den eneste grund til, at iranerne ønsker et
atomvåbenprogram, er, fordi de ved, at Israel har omkring
200-300 atomsprænghoveder, og de føler sig ubeskyttet. Så hvis
der kunne tilvejebringes en sikkerhedsgaranti for Iran, ville
det absolut være en vigtig ingrediens.

Men så skal der også etableres et samarbejde med disse – de
tre vigtigste magter i verden – for at lægge en omfattende



fredsplan for hele Sydvestasien på bordet; en plan som ret let
kunne  udformes,  fordi  Kinas  politik  med  den  Nye  Silkevej
allerede spiller ind på forskellige aspekter af regionen. Der
er investeringer i så henseende i Iran og i Pakistan, og
kineserne har forpligtet sig til at hjælpe med genopbygningen
af Syrien; Assad har netop sagt, at den eneste måde, hvorpå
man kan rekonstruere Syrien, er ved hjælp af den Nye Silkevej.
Og  der  eksisterer  allerede  en  plan  mellem  den  irakiske
premierminister og Kina, et aftalememorandum for en olie-for-
teknologi-aftale, hvor Irak sælger olie til Kina, og Kina på
sin  side  vil  opbygge  infrastrukturen,  industrien  og
landbruget  i  Irak.

Så der er allerede elementer af dette til stede. Men for at
sikre, at der absolut ikke kommer en anden provokation, og at
der ikke er andre ting, der går galt, fordi det er egenskaben
ved store krige, og i særdeles verdenskrigene, at de aldrig
opstår som en følge af, hvad folk har planlagt, men at der er
stor fare for en fejlkalkulation, for at ting går galt. Så for
at forandre det nuværende paradigme tilbundsgående, og få et
hastetopmøde  mellem  de  tre  præsidenter,  må  folk  gøre  sig
klart, at vi befinder os på randen af 3. verdenskrig. Og jeg
appellerer faktisk til Jer, vore seere og lyttere, om at I
hjælper  med  denne  mobilisering:  Vi  har  startet  en
international mobilisering med en erklæring, som jeg fremlagde
sidste fredag, umiddelbart efter mordet på Soleimani, hvori vi
opfordrede til præcist dette hastetopmøde. Denne opfordring er
blevet til en underskriftsindsamling. Underskriftsindsamlingen
udsendes bredt i USA og internationalt, og jeg vil bede Jer om
at  få  den  via
linket  [https://schillerinstitute.com/blog/2020/01/09/call-for
-presidents-trump-putin-xi-to-convene-emergency-summit-to-
address-danger-of-war/] – og downloade den, cirkulere den i
jeres  egne  netværk,  e-mails,  Facebook,  Twitter,  sociale
medier; få det rundt til venner og kolleger. For kun hvis vi
har et internationalt kor af mennesker og kræfter, der kræver,
at et sådant topmøde finder sted, kan vi sammen skabe momentum
for at vende denne situation: Så dette er min øjeblikkelige
appel til Jer. Der bør ikke finde nogen diskussion sted, som
ikke kræver dette topmøde. Dette er et vigtigt, internationalt
fokus for at vende denne situation.



SCHLANGER: Helga, jeg blev interviewet på Radio Sputnik fra
Washington DC i dag, og værterne støttede denne idé, men de
var meget fascinerede af, at du tog initiativet til den, og de
ønskede især at vide, hvad du mener Putin kan gøre, som ikke
kan udføres af en anden. Og jeg sagde til dem, at jeg ville
spørge dig for at få dit svar på det.

ZEPP-LAROUCHE: For det første har Putin vist sig at være en
glimrende strateg. Allerede for fem måneder siden bragte han
hele regionen sammen; han lagde pres på saudierne, på Israel,
på Tyrkiet – faktisk er Putin i Tyrkiet i dag; han er der for
at  deltage  i  en  ceremoni  med  åbning  af  »TurkStream«-
gasledningen. Han var også i Damaskus. Han har selvfølgelig
forbindelser til alle relevante regeringer, og de har alle en
interesse i at have et godt forhold til Rusland.

Jeg  tror,  at  iranerne  på  nuværende  tidspunkt  under  ingen
omstændigheder  vil  stole  på  Trump  eller  USA  alene  uden
garantier fra Putin og Xi Jinping; men med en kombination af
disse  tre  ledere,  mener  jeg,  at  de  reelt  repræsenterer
lederskabet i verden, og at det er en intervention af den
kaliber, der kræves for at afvende faren for krig. Så jeg
mener, at enhver, der tænker over det, kan forstå, at det er,
hvad der skal til for at nedtrappe en situation, der næsten er
ude  af  kontrol,  og  som  har  et  enormt  potentiale  for  at
eskalere – at kun med den tillid, som nogle lande har til
Kina, andre til Rusland, og atter andre til USA… men som du
kan se det på »dødvandet« i FN’s Sikkerhedsråd, hvis man ikke
bryder det, vil den ene part altid stå hårdt over for den
anden part, og man vil ikke kunne løse det.

Der er brug for dette hastetopmøde. Og jeg tror, at der på
præsidentniveau er en klar intention om at løse det; ikke
nødvendigvis overalt på regeringsniveau i Washington, som er
meget splittet, og det kan vi vende tilbage til om et øjeblik.
Men jeg mener, at Trump adskillige gange har gjort det meget
klart, at han ønsker at have et godt forhold til Rusland, på
trods  af  alle  vanskeligheder  med  at  forsøge  at  forbedre
situationen i forholdet til Kina. Og jeg tror, at hele kuppet,
og alt fra Russiagate til rigsretssagen, blev udarbejdet netop



for  at  afspore  Trumps  intention.  Så  hvis  man  tænker  det
igennem, mener jeg, at det er den eneste duelige løsning på
problemet.
SCHLANGER: Du nævnte før den video din mand lavede, »Storm
over Asien«. Selv før det, 15-20 år tidligere, i 1975 mener
jeg, rejste han til Irak og fremsatte et forslag om olie for
teknologi. Så dette nye forståelsespapir mellem Irak og Kina
er i virkeligheden noget, han lagde frem for mange år siden.
Hvordan tror du, at sådan noget kunne fungere?

ZEPP-LAROUCHE:  Det  er  meget  enkelt:  Det,  som  min  mand
udviklede i 1975 efter hans rejse til Irak, blev kaldt »Oasis-
planen«, og det var idéen om den nøgleingrediens, der mangler
i hele regionen… hele ørkenstrimlen fra den atlantiske kyst i
Afrika  gennem  Sahel,  Sahara,  gennem  Saudi-halvøen  og
Mellemøsten,  og  derefter  ind  i  Kina  og  helt  op  til  det
nordlige Kina… man har denne utrolige strimmel af ørken, der
vokser. Og der er ingen planter i hele regionen. Jeg fløj en
gang  over  det,  og  jeg  kiggede  ud  af  vinduet,  og  det  er
forbløffende – man skimter efter en oase, og der er bare
ingen. Så dette forslag fra min mand [tilbage] i 1975 var
ideen om, at man er nødt til at tilvejebringe en masse nyt
vand ved hjælp af moderne midler. Umiddelbart kan man aftappe
grundvandsmagasinerne, men de er begrænsede. Sidenhen er der
brug for fredelig energi, små atomreaktorer, for afsaltning af
enorme mængder vand, som kan bruges til kunstvanding; der kan
også  anvendes  moderne  teknologier  såsom  ionisering  af
atmosfæren, som allerede bruges i nogle af Golfstaterne og
Israel. Jeg tror også, der kan skabes masser af nyt, frisk
vand til kunstvanding, til landbrug, til genplantning. Og så
kan  der  bygges  infrastruktur  som  en  forudsætning  for
industrialisering.

Og hvis man tager den eksisterende kinesiske plan for den Nye
Silkevej, Bælte- og Vej-Initiativet, som blev foreslået af
præsident Xi allerede i 2016, da han besøgte Iran, Saudi-
Arabien og Egypten, og hvor han allerede da foreslog at udvide
Bælte- og Vej-Initiativet til hele regionen. Og i mellemtiden
har  man  Kina-Pakistan-Økonomiske  Korridor  (CPEC);  man  har
Assad og Kinas løfte om at rekonstruere Syrien på denne måde;



Der var adskillige store konferencer i Golfstaterne, hvor det
står klart, at de arabiske stater også har en enorm interesse.
Iran har også gode forbindelser med Kina. Og naturligvis har
Tyrkiet  mange  gange  udtrykt,  at  de  ønsker  at  være  en
integreret  del  af  det.

Så hvis blot man udvider Bælte- og Vej-Initiativet til hele
regionen, ville det være meget let. Og jeg sagde for mange år
siden – lige som min ægtemand, vi har altid arbejdet sammen om
dette – at med de store naboer i regionen, Rusland, Kina,
Indien, Iran, Egypten, og også Tyrkiet, endog Saudi-Arabien og
selv Israel… alle kunne de indse, at det er til deres fordel
at arbejde sammen for udviklingen af hele regionens velstand.

Hvis USA ville indtage en positiv holdning til dette, kunne
investorer tjene så mange flere penge på at skabe det største
»boom«  man  kan  forestille  sig,  snarere  end  at  tillægge
kontrollen  med  olien  alt  for  stor  betydning.  Fossile
brændstoffer, olien, er begrænset, den burde alligevel ikke
bruges  til  energi,  og  hvis  man  havde  et  reelt  økonomisk
investeringsprogram, der var mange, mange gange større end
Marshall-planen, kunne der opnås langt større overskud, og det
ville  være  et  incitament  for  mange  iværksættere  til  at
engagere  sig.  Desuden  er  europæerne  –  Tyskland,  Italien,
Frankrig,  alle  disse  lande  er  opsplittede  på  grund  af
flygtningekrisen: Hvis man ville starte en fælles udvikling af
alle de store lande, som jeg lige har nævnt, inklusive Indien,
der  har  en  interesse  i  det,  f.eks.  i  Afghanistan,  og
naturligvis også situationen omkring Kashmir, Pakistan, som
kun kan løses, hvis man har en integreret udviklingsplan.
Flygtningekrisen  kunne  løses  meget  let,  hvis  man  udvikler
Sydvestasien og naturligvis Afrika. Så jeg tror, at en sådan
intervention er nødvendig.

Nogle gange, har man brug for et chok: Der er brug for den
chokerende bevidsthed om, at vi er ved at sprænge verden i
luften,  hvis  vi  ikke  ændrer  paradigmet;  et  chok,  der  kan
forvandles til en mulighed. Og mange mennesker har nævnt, at
det kinesiske skrifttegn for »krise« er det samme som for
»mulighed«. Og jeg tror, at hvis vi nu har et kor af mennesker
rundt om i verden, folk der er bekymrede over faren for krig,



som er bekymrede over de uendelige krige, der må afsluttes;
ja, så arbejd sammen med os! Lad os slutte os sammen og skabe
en atmosfære, hvor det folkelige pres for et sådant topmøde er
så overvældende, at det finder sted.
SCHLANGER: I forlængelse af, at du har præsenteret løsningen
på krisen, er en af de ting, der er kommet op, at præsident
Trump tog skridt til… hans meddelelse for flere måneder siden
om  tilbagetrækning  fra  Syrien,  [hvor]  alle  forudsagde
forfærdelige  konsekvenser,  men  det  fungerede,  og  blev
koordineret med Erdogan, med Putin og selv med Assad. Derefter
rejste  han  til  Afghanistan  og  talte  om  at  trække  tropper
tilbage fra Afghanistan. De mennesker, der forsøger at afsætte
ham med rigsretssag, gik amok, krigshøgene i Repræsentanternes
Hus og Senatet i begge partier modsatte sig det. Jeg tror, at
vi ud fra dette synspunkt er nødt til at se på spørgsmålet om,
hvordan denne nylige, denne nuværende krise blev fremskyndet.
Hvad var rækkefølgen af begivenheder, der førte til den? For
der er nogle meget klare indikationer på, at det er de samme
mennesker, der er ude efter at afsætte Trump og som er imod
hans fredsprogram, og som der støtter en krig med Iran. Kan du
gennemgå en lille smule af denne rækkefølge, Helga?

ZEPP-LAROUCHE: Ja. Der er faktisk en meget interessant artikel
af Patrick Lawrence, der er en meget fængslende person; han
var den første, der allerede i 2017 i det amerikanske magasin
The Nation bragte historien af William Binney om, at der ikke
var noget russisk hack. Og så for to dage siden havde han
havde  en  artikel  i  Consortium  News
[https://consortiumnews.com/2020/01/06/patrick-lawrence-the-ir
anian-generals-intent/],  som  jeg  også  vil  opfordre  vore
lyttere til at læse, fordi der er mange tvivlsomme kilder man
ikke kan stole på; men læs denne artikel og dan jeres egen
mening: For det, han siger, er en meget interessant hypotese.
Han siger, at der faktisk er omstændigheder, som tyder på, at
det ikke var Trump, der beordrede mordet. Nu ved jeg, at der
overalt er mange mennesker, der reagerer stærkt på, hvad Trump
sagde,  og  nogle  af  disse  udsagn  er  ganske  vist  også
utilgivelige – jeg mener, man kan ikke sige, at et lands



kulturarv nu skal ødelægges. De forsøgte at trække i land på
det punkt, og det er fint, men Trump er bare undertiden lidt
uberegnelig, og jeg tror, at alle i hele verden ved det. Men
det betyder ikke, at han organiserede dette snigmord.

Hvad Patrick Lawrence antyder, og han er selvfølgelig en kilde
med gode forbindelser i efterretningskredse, er at det var en
»paladsrevolution«,  at  det  var  den  samme  kombination  af
mennesker, der allerede forsøgte, og gentagne gange effektivt
saboterede  Trumps  politik  over  for  Nordkorea,  Syrien,  den
Persiske Bugt generelt – han peger på aksen mellem Pompeo,
forsvarsminister Esper og Milley, formanden for generalstaben.
Jeg tror, at Milley var den person, der præsenterede Trump for
»muligheder«  for,  hvad  der  kunne  gøres,  og  drabet  på  den
øverste militære leder i et andet land, som tilfældigvis også
er nummer to i det pågældende land, sætter naturligvis gang i
en række af begivenheder; der, hvis der ikke er en seriøs
indgriben for at nedkøle konflikten, potentielt kunne gå helt
ud  af  kontrol.  Ingen  ved  deres  fulde  fem  ville  give
præsidenten for USA en sådan valgmulighed, men der burde have
været bestræbelser for med bestemthed at sige: »Dette er IKKE
en mulighed.« Men det skete ikke.

I stedet fortalte Pompeo og Esper tilsyneladende Trump, at der
var fare for et umiddelbart forestående angreb på amerikanske
installationer  og  personale;  for  da  Trump  derefter
offentliggjorde denne meddelelse, var det det, han sagde.

Hvis man nu ser på forløbet, hvordan det udviklede sig 10 dage
før  snigmordet,  var  der  adskillige  bombeangreb  på  en
militærbase i Irak, som tilhørte Kataib Hezbollah, hvilket
ikke er det samme som det libanesiske Hezbollah, men det er en
irakisk paramilitær organisation, der var meget involveret i
at bekæmpe IS. Efter disse angreb, som var en reaktion på en
granatbeskydning – de var anklaget for at have beskudt en
irakisk base tidligere – efter disse bombeangreb, var dernæst
demonstrationerne foran den amerikanske ambassade, som blev
afblæst. Men dette var forspillet til angrebet på general
Soleimani.

Adskillige  personer,  der  inkluderede  den  irakiske



statsminister Abdul-Mahdi, fortalte det irakiske parlament, at
Soleimani var på vej til at mødes med Abdul-Mahdi, og at han
var på en diplomatisk mission for at forhandle mellem Saudi-
Arabien og Iran for at forsøge at finde en eller anden måde at
forsone sunni- og shiamuslimerne på, og dette var faktisk
beordret af det Hvide Hus, af Trump selv. Med det samme stod
Pompeo  frem  i  går  og  sagde:  »Nej,  der  var  ingen  sådan
mission«, men Abdul-Mahdi sagde, at der var en sådan mission,
og hvem end der nu udførte dette angreb, vidste tydeligvis
præcis, hvor denne drone skulle ramme, fordi de vidste, at
Soleimani ville være til stede på dette tidspunkt, ligesom den
stedfortrædende  leder  af  en  vigtig  milits,  der  også  blev
dræbt, og flere andre personer.

Men som vi hørte fra andre militæreksperter, sker denne slags
angreb ikke bare ud af den blå luft. Der er faktisk en liste
med mål, hvilket, i dette tilfælde, er blevet udarbejdet af
USA’s  CENTCOM  (USA’s  centralkommando)  Afdeling  Orange,  som
vidst nok er placeret i South Carolina lige nu. Og disse er,
med andre ord, lister på mulige mål, og dette skulle aldrig
nogensinde være sket. Og Trump blev simpelthen stillet i en
situation, hvor han var nødt til at redde ansigt, fordi alt
var allerede forberedt.

Pompeo har ikke fremlagt nogen beviser, og naturligvis er
dette alt sammen stadig hypotetisk. Jeg synes, at der er brug
for en seriøs efterforskning; jeg mener, at der må fremlægges
beviser. Men jeg tror, at dette er en meget plausibel hypotese
af,  hvordan  det  skete,  og  konklusionen,  som  Patrick  Lang
drager, er, at det er de samme personer, som er involveret i
retsforfølgelserne – dette kommer faktisk også fra en række
Trump-tilhængere, og folk som ikke støtter Trump – som siger:
»Hvorfor skulle vi lytte til de samme aviser og samme kredse,
som folk generelt kalder den »dybe stat«, der er involveret i
»Russiagate«,  i  retsforfølgelserne,  og  imod  Trump,  og  som
tydeligvis nu udbreder dette syn? Hvorfor skulle vi pludselig
tro på disse personer?«

Så jeg opfordrer jer til at betragte situationen: Det er mere
komplekst end det ses ved første blik, og i betragtning af de
absolutte  uhyrligheder  omkring  Trump,  hvilket  sker  som  et



resultat af dette, tror jeg, at et klinisk syn på alt dette er
desto vigtigere.
SCHLANGER:  Jeg  synes,  at  et  af  de  mere  overbevisende
argumenter om dette kom fra oberst Lawrence Wilkerson, den
tidligere stabschef for Colin Powell, da Powell fremlagde de
falske beviser om Iraks masseødelæggelsesvåben i FN. Wilkerson
kom med en kort erklæring, hvor han sagde: »Ubestridelige
beviser?« Har vi ikke hørt dette før? Ønsker vi at gentage de
samme fejl igen og igen?

Og jeg tror at vigtigheden af en undersøgelse af dette er
afgørende, men for folk, der ønsker at støtte præsidenten, er
det  bedste  ikke,  at  lade  som  om  dette  er  en  amerikansk
brydekamp, og at hoppe op og ned og heppe, hver gang der er
nogen  som  bliver  ramt.  Man  må  begynde  fra  det  højere
strategiske standpunkt. Og jeg tror, Helga, at dette er det
vigtige ved at kigge på ting som videoen »Storm over Asien« og
på, hvem der på længere sigt drager fordel af sådanne slags
krige. Og du har været meget oprigtig i din beslutsomhed om at
overvinde den geopolitiske doktrin. Er det ikke i sidste ende
det, som vi har at gøre med, og det, som Præsident Trump må
affinde sig med?

ZEPP-LAROUCHE:  Jo.  Jeg  mener,  at  Det  Britiske  Imperiums
kontrol, hvis vi går tilbage til »The Great Game«, til Sykes-
Picot-aftalen,  til  Bernard  Lewis-planen,  til  Samuel
Huntington,  til  Brzezinski;  alt  dette  var  geopolitik,  som
udtænkt  af  Mackinder,  af  Haushofer-doktrinen,  den
ondskabsfulde idé, at man måtte forhindre en sammenhængskraft
af den eurasiske landmasse, fordi det ville være til skade for
de atlantiske magter, nemlig USA og Storbritannien – og at
denne doktrin, at man bliver nødt til at manipulere – og da
briterne efter 1. verdenskrig opdelte regionen, med Sykes-
Picot-aftalen,  gjorde  de  det  bevidst!  Samuel  Huntingtons
latterlige  bog  »Civilisationernes  sammenstød«,  som  jeg  for
mange år siden pinte mig selv med at læse, – denne fyr havde
intet kendskab til nogen af de kulturer og religioner, som han
snakkede om – men dette er en håndbog for manipulationer.

Dette må nu ophøre. Og grunden til, at jeg siger, at vi har
brug for et samarbejde i denne krise, nu, mellem Putin, Trump,



Xi Jinping, og forhåbentlig vil Narendra Modi også deltage i
dette samme topmøde – og senere, det er ikke en eksklusiv
klub,  men  andre  lande  er  bestemt  også  velkomne  til  at
samarbejde – men vi har brug for en kernegruppe, USA, Rusland
og Kina som et minimum, forhåbentlig tilslutter Indien sig,
men de tre førstenævnte er de vigtigste; hvis de ville gå
sammen og sige: Vi forstår at menneskeheden har nået et punkt,
hvorfra der muligvis ikke er nogen vej tilbage, og at vi
derfor  må  overvinde  dette,  og  udvikle  en  fredsplan  for
regionen, som har været plaget af 19 års krig i Afghanistan,
hvor mange millioner af mennesker har mistet livet. Trump
sagde, at dette har kostet USA syv billioner dollars, det har
kostet millioner af civile livet, mange tusinde amerikanere,
og det bliver nødt til at stoppe. Og jeg er absolut sikker,
100 % sikker på, at hvis der kunne skabes et internationalt
miljø,  hvor  man  havde  et  kor  af  stemmer,  af  lande,  af
fredsgrupper, af religiøse grupper, som – der er allerede
flere som er mobiliserede gennem underskriftsindsamlinger m.m.
– hvis alle disse ville sige: Vi har brug et højere niveau for
samarbejde, da er det muligt.

Men jeg mener at vi har brug for en sådan verdensomspændende
mobilisering for at få dette til at ske, og det er derfor at
jeg appellerer til Jer: Deltag i vores bestræbelser, tilmeld
Jer vores nyhedsbrev, del underkriftsindsamlingen med alle I
kender, og lad os virkelig få en sådan mobilisering. Fordi det
er et meget alvorligt øjeblik i historien.
SCHLANGER: Lad mig bare gentage hovedpointen igen: Løsningen
er til stede, men det kræver din aktive medvirken. Gå ind på
vores hjemmeside, dér findes appellen fra Helga Zepp-LaRouche;
du kan underskrive denne, udbrede den, indsende den som leder
til aviser, gøre alt hvad du kan for at skabe en modpol til
krigskampagnen, som kommer fra de samme folk, der forsøger at
afsætte præsidenten. [https://schillerinstitute.]
Med dette sagt, så ses vi igen i næste uge.
Følg  med  i  Schiller  Instituttets  ugentlige  internationale
webcasts med Helga Zepp-LaRouche på:
www.schillerinstitut.dk
 

 



Underskriv  opfordringen  til
præsidenterne Trump, Putin og
Xi
om  at  indkalde  til  et
hastetopmøde  for  at  tackle
faren for krig
Den 6. januar 2020 – Hvis verden skal undslippe en spiral af
gengældelser og modgengældelser i kølvandet på drabet på den
iranske  generalmajor  Soleimani  og  den  irakiske  vicegeneral
Muhandis, må præsidenterne for USA, Rusland og Kina indkalde
til  et  hastetopmøde  for  at  drøfte  den  aktuelle  krise  i
Sydvestasien og løsningen på denne krise.

For 75 år siden stod USA, Rusland og Kina sammen i den globale
kamp, der besejrede fascismen, og i dag må disse præsidenter
handle i samdrægtighed for at redde freden.

Den 3. januar udsendte grundlægger af Schiller Instituttet,
Helga Zepp-LaRouche, en hasteerklæring, der konkluderede: ”Det
er  klart,  at  der  mellem  præsident  Trump  –  som  lovede  at
afslutte de uendelige krige og allerede har taget adskillige
skridt i den retning – og præsidenterne Putin og Xi, er en
hensigt og en evne til at udmanøvrere krigshøgene og etablere
et samarbejde på et højere niveau. Dette potentiale er grunden
til, at kuppet – ‘Russiagate’ og nu rigsretssagen – er blevet
iscenesat  imod  Trump.  Nu  er  tiden  inde  for  disse  tre
fremragende ledere til at opfylde det potentiale, som det
historiske forsyn har skænket dem.”

https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/
https://schillerinstitut.dk/si/2020/01/underskriv-opfordringen-til-praesidenterne-trump-putin-og-xi-om-at-indkalde-til-et-hastetopmoede-for-at-tackle-faren-for-krig/


 

Krisen:

Enhver verdenskrig og større krig i det forrige århundrede er
blevet udløst af det britiske imperiums geopolitiske politik
for  permanent  krigsførelse,  der  spiller  nationer  ud  imod
hinanden for at bevare dets magt som en global elite.

Intetsteds  har  virkningerne  af  denne  onde  imperialistiske
politik  med  at  sætte  nationer,  folk,  religioner  og
grupperinger  op  mod  hinanden  været  mere  udtalt  end  i
Mellemøsten, hvor denne politik blev samordnet af Sykes-Picot-
traktaten, oprettet af de britiske og franske imperialister
efter Første Verdenskrig.

I fuld forståelse af denne historie, gav Lyndon LaRouche i en
tale, der blev holdt for 15 år siden, rammerne til at forstå
og handle på dagens aktuelle krise.

”Og  når  man  ser  på  mulighederne  for  denne  region,
Sydvestasien,  vil  den  eneste  chance  ikke  komme  inde  fra
Sydvestasien selv. Vi vil, og må gøre, hvad vi kan for at
forsøge at stoppe blodudgydelsen, smerten, for at forhindre
krigen i dette område. Men vi vil ikke lykkes, før vi ændrer
historien, ændrer den verden, som denne region er indeholdt
i.”

Løsningen:

Derfor  opfordrer  vi  præsident  Trump  til  at  mødes  med
præsidenterne  Putin  og  Xi  for  ikke  alene  at  tackle  den
umiddelbare fare for krig i Sydvestasien, men at gøre det med
varig virkning ved at skabe et nyt paradigme for verden – for
at ændre verden, som LaRouche sagde.

Et  sådant  paradigme  må  baseres  på  principperne  i  den
‘Westfalske Fred’, traktaten der afsluttede 30-års krigen i
Europa. De krigsførende nationer brød cirklen af gengældelse



og hævn og handlede til “fordel for de andre”.

Et  sådant  paradigme  må  gøre  en  ende  på  geopolitik  og
imperialisme,  og  etablere  en  ny  finansiel  og  strategisk
arkitektur for verden, baseret på forsvar af alle nationers
suverænitet og kulturelle integritet.

USA, Kina, Rusland og andre nationer såsom Indien, må agere
for at etablere en fælles plan for den økonomiske udvikling i
hele regionen, i tråd med den politik, der er fremlagt af
Lyndon LaRouche og Helga Zepp-LaRouche gennem årtier, og som
nu gennemføres i form af Kinas Bælte- og Vejinitiativ.

En sådan politik vil realisere LaRouches vision: ”Der findes
en løsning, en principiel løsning. Og løsningen er: Afslut
dette fordømte imperialistiske system! Og forstå, at vi som
mennesker skal udvikle vores åndelige kultur; det vil sige
menneskets kreative evner, til at videreføre udviklingen af
menneskeheden.”

Skriv under på den internationale appel på LaRouchePAC.com via
dette link.

https://action.larouchepac.com/trump_putin_xi_emergency_summit
_petition

Skriv under på den forkortet danske version på skriveunder.net
her.

https://www.skrivunder.net/prasidenterne_for_usa_rusland_og_ki
na_ma_holde_et_hastetopmode_for_at_takle_faren_for_krig

 

https://action.larouchepac.com/trump_putin_xi_emergency_summit_petition
https://action.larouchepac.com/trump_putin_xi_emergency_summit_petition
https://action.larouchepac.com/trump_putin_xi_emergency_summit_petition
https://action.larouchepac.com/trump_putin_xi_emergency_summit_petition
https://www.skrivunder.net/prasidenterne_for_usa_rusland_og_kina_ma_holde_et_hastetopmode_for_at_takle_faren_for_krig
https://www.skrivunder.net/prasidenterne_for_usa_rusland_og_kina_ma_holde_et_hastetopmode_for_at_takle_faren_for_krig
https://www.skrivunder.net/prasidenterne_for_usa_rusland_og_kina_ma_holde_et_hastetopmode_for_at_takle_faren_for_krig
https://www.skrivunder.net/prasidenterne_for_usa_rusland_og_kina_ma_holde_et_hastetopmode_for_at_takle_faren_for_krig


Pelosis  løgne  udstiller  den
kriminelle  hensigt  bag  kup-
komplottet imod Trump
Den 15. december (EIRNS) — Rigsretskuppet – og Trump har kaldt
det et kup, og det ér et kup – kan faktisk give betydeligt
bagslag. Oligarkiet – i USA, Storbritannien og internationalt
– er i panik, da Horowitz-rapporten har afsløret USA’s og de
britiske efterretningsagenters kriminelle sammensværgelse for
at gennemføre et kup mod præsident Donald Trump. Selv Der
Spiegel i Tyskland udkom med en forsidehistorie, der udtrykte
deres rædsel for, at Trump, trods ‘Russiagate’ og svindlen med
rigsretssagen, ser ud til at ville vinde det næste valg.

Bill Binney – den tidligere leder af den tekniske afdeling hos
National Security Agency (NSA), der udformede programmerne til
at finde terrorister, men trak sig tilbage da programmet i
stedet blev brugt til at spionere på stort set alle i verden –
har  vist,  at  der  ikke  var  noget  russisk  hack  af  [email-
]serveren hos det Demokratiske Partis Nationalkomité (DNC),
kernen i ‘Russiagate’-svindlen. Han gennemgik beviset herfor
på LaRouchePAC’s nationale webcast, “Fireside Chat”, den 12.
december,  og  er  villig  til,  og  ivrig  efter,  at  få  denne
historie ud i hele USA og internationalt.

Binney  og  den  tidligere  CIA-operatør  Larry  Johnson,  der
optrådte sammen med ham på LaRouchePAC’s telefonkonference,
pegede på det faktum, at general Michael Flynn, den tidligere
chef  for  ‘Defense  Intelligence  Agency’  (DIA)  i  Obama-
administrationen  og  Trumps  første  nationale
sikkerhedsrådgiver, var udpeget som et mål i ‘Russiagate’-
heksejagten,  netop  fordi  han  havde  afsløret,  at  Obama-
administrationens bevæbning af såkaldte “moderate oprørere” i
regimeskifte-krigen  mod  Bashar  Assads  regering  i  Syrien
faktisk gik til al-Qaida-terroristnetværket – og værre endnu,
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at Obama-administrationen gjorde dette med fuldt overlæg. Set
i optikken af Obamas og det britiske efterretningsnetværk var
Flynns forbrydelse, at han ønskede at etablere venlige bånd
med Rusland, ligesom præsident Trump.

Alt dette slår nu tilbage imod kupmagerne, både dem i USA og
dem i Storbritannien, Ukraine og andre steder. Som præsident
Trump tweetede i dag, står den tidligere FBI-direktør Comey,
der ledede ‘Russiagate’-svindlen, nu til seriøs fængselstid.

I hendes ugentlige strategiske internationale webcast advarede
Helga  Zepp-LaRouche  i  dag  om,  at  den  igangværende
“våbenklirren”  i  rigsretsprocessen  af  lederskabet  i  det
Demokratiske Parti, er tegn på desperation; tegn på at de med
rette frygter, at de ved valget i 2020 ikke kan vinde en ærlig
valgkamp. Ekspert i forfatningsspørgsmål Alan Dershowitz gør
opmærksom på, at der skabes en meget farlig præcedens ved at
ødelægge den republikanske opfattelse af præsidentsystemet og
erstatte det med et britisk parlamentarisk system, hvor man
kan slippe af med en premierminister blot på grund af et
flertal i parlamentet.

Den britiske imperialistiske opdeling af verden med NATO mod
Warszawa-pagten er død. Macron kaldte NATO “hjernedød”, mens
Trump kaldte det “forældet.” Da Sovjetunionen blev opløst i
1991, mistede NATO sin raison d’être, eksistensberettigelse,
og konfrontationen med Rusland og Kina opbygges bare for at
retfærdiggøre  store  lønninger  til  bureaukraterne  i  NATO-
apparatet og i det militærindustrielle kompleks. Det er ikke
for sent at sige, at NATO bør erstattes med et helt andet
system, en sikkerhedsarkitektur, der inkluderer Rusland, og
som inkluderer Kina, fordi den nuværende konfrontationspolitik
fører til krig. Det er klart, at Trump forsøger at have et
anstændigt forhold til Rusland og Kina, mens hvis Hillary
Clinton  var  blevet  præsident,  kunne  vi  have  haft  3.
verdenskrig  allerede  nu.  Det  er  på  tide,  at  NATO  pakker
sammen.  Vi  har  brug  for  en  ny  tilgang,  en  tilgang  der
garanterer  planeten  og  menneskehedens  en  langsigtet



overlevelsesevne.

Et skridt i den retning blev opnået i Spanien i denne uge, da
COP25-konferencen  den  2.-13.  december  for  malthusiansk
folkemord  under  dække  af  den  forfalskede  skrøne  om
”klimaforandringer” faldt pladask omkuld og ikke var i stand
til at fremlægge nye diktater om at stoppe den industrielle
udvikling under løgnen om, at global opvarmning truer den
menneskelige race. Mens mange beskyldte præsident Trump for at
underminere den malthusianske plan – og denne ros har han
fortjent  –  skyldes  det  først  og  fremmest  den  vedvarende
indsats fra LaRouche-bevægelsen igennem de sidste 50 år for at
afsløre de britiske malthusianere som stormtropperne i den nye
fascistiske  bevægelse  til  retfærdiggørelse  af
befolkningsreduktion  i  verden.  Med  dette  nederlag  til
malthusianerne bør kræfterne for menneskelig fremgang gå i
offensiven for fremskridt – for et nyt Bretton Woods, for
globalt  samarbejde  i  regi  af  den  Nye  Silkevej  og  for
samarbejde  mellem  de  store  civilisationskulturer  i  et  nyt
paradigme for den menneskelige race.

 

 

Pelosi, i et ‘Ibykus-øjeblik’
(*), afslører sig selv som en
forsvarer af folkedrab,
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og er dermed uegnet til at
diskutere  rigsretssag  mod
præsident Trump
Den 9. december 2019 (EIRNS) – I en kovending i forhold til
sin tidligere holdning til rigsretssag imod præsident Trump
insisterer formanden, ‘House Speaker’, Nancy Pelosi nu på, at
Repræsentanternes Hus indgiver anklager mod præsidenten for
påstået magtmisbrug. Hun hævder, på trods af den ukrainske
præsident Zelenskys påstand om, at der ikke var nogen ”noget-
for-noget”-aftale,  der  gjorde  militær  bistand  betinget  af
efterforskningen  af  Joe  Biden  (en  bistand  der  er  blevet
leveret,  uden  at  undersøgelsen  er  foretaget),  at:
”Kendsgerningerne er ubestridelige. Præsidenten misbrugte sin
magt til sin egen personlige politiske fordel på bekostning af
vores  nationale  sikkerhed  ved  at  tilbageholde  militærhjælp
samt holde et afgørende møde i ‘Oval Office’ (præsidentens
officielle  mødelokale  i  Det  Hvide  Hus,  red.)  i  bytte  for
tilsagn om efterforskning af sin politiske rival.”

Pelosi afslørede i sit svar til publikum – ved et offentligt
møde med tilstedeværelse af CNN den 5. december – sig selv som
enten  en  bevidst  løgner  eller  en  person  med  en
bemærkelsesværdig  evne  til  at  bøje  kendsgerninger,  så  de
passer med hendes dagsorden, uanset konsekvenserne.

Hun indrømmede, at hun i sin egenskab af højtstående medlem af
efterretningsudvalget var imod en rigsretssag imod præsident
Bush,  trods  velvidende  at  grundlaget  for  Irak-krigen  var
falsk: ”Så jeg var klar over, at der ikke var nogen atomvåben
i Irak. Det var der bare ikke. De måtte vise os – de måtte
fremvise alle de efterretninger, de havde, til ‘Gang of Four’
(efterretningsudvalget  for  særligt  følsomme  oplysninger,
red.)   Efterretningerne  viste  ikke,  at  det  skulle  være
tilfældet.  Så  jeg  vidste,  at  det  var  en  misvisende
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fremstilling i forhold til offentligheden. Men når det er
sagt,  var  der  efter  min  mening  ikke  grundlag  for  en
rigsretssag.”

USA’s invasion af Irak i 2003, baseret på løgne som Nancy
Pelosi nu afslører, at hun i 2003 var velvidende om var løgne,
resulterede  i  mere  end  en  million  irakiske  dødsfald  (ca.
275.000 direkte dødsfald fra selve krigen, med et lige så
stort antal sårede, der i efterkrigstiden forårsagede, at mere
end en million civile døde af sult og sygdom), såvel som over
8.000 amerikanske soldater og kontraktansatte, for ikke at
nævne ødelæggelsen af hundreder af tusinder af amerikanske
familier, hvis kære nu lider af PTSD, eller [som] har gjort en
ende på det hele ved at begå selvmord, i et omfang på 22
krigsveteraner om dagen. Krigen i Irak bidrog også væsentligt
til flygtningekrisen, som har ødelagt livet for yderligere
titusinder af familier, samtidig med at de vestlige værdier,
menneskerettigheder  og  demokrati  i  hele  verden  er  blevet
knust.

Man kan kun være enig med præsident Trump på dette punkt, at
Irak-krigen, som en del af politikken efter 11. september
[2001] med uendelige krige, til en pris af 7 billioner dollars
– et beløb, som kunne være blevet investeret i den fysiske
økonomi i USA – har været den største fejltagelse i USA’s
historie.  Så  sent  som  for  to  år  siden  var  Pelosi
tilsyneladende enig med præsident Trump på dette punkt. I
CNN’s  [udsendelse]  ‘State  of  Union’  (Nationens  Tilstand)
søndag 5. november 2017 sagde hun, at rejse en rigsretssag
imod præsident Trump “ikke er et sted, som jeg mener vi skal
betræde”. Hun tilføjede, at mange på venstrefløjen var oprørte
over, at hun ikke havde rejst en rigsretssag imod præsident
Bush i kølvandet på Irak-krigen. ”Hvad kunne være værre end
det?”  (Dvs.  værre  end  at  lyve  for  at  starte  Irak-krigen)
spurgte hun.

 Faktum  er,  at  Pelosi  ikke  afslørede,  hvad  hun  nu  har
indrømmet var en fejlagtig repræsentation for offentligheden



for at forhindre denne forfærdelige Irak-krig.

 Det være sig hukommelsessvigt eller et anløbent forhold til
sandheden, Pelosi har nul troværdighed med hensyn til kravet
om at afsætte præsident Trump ved en rigsretssag. Hvis hun
blot har en antydning af samvittighed tilbage, bør hun begynde
at  betale  krigsskadeserstatning  til  det  irakiske  folk  og
amerikanske familier, der mistede deres kære som et resultat
af hendes medskyld i denne krig.

 Hun har ingen autoritet til at tale om embedsmisbrug og bør
afslutte det svigagtige forsøg på rigsretssag mod præsident
Trump.

 *  ’Ibykus’  Traner’,  digt  om  politisk  retfærdighed  af
Friedrich  Schiller,  1797

* Tabstal for Irak-krigen stammer fra ‘Cost of War Project’ på
Watson Institute for International and Public Affairs, Brown
University; undersøgelser foretaget af The Lancet (2004 og
2006); ORB International, 2007; og kilder på landjorden.

 

Vi kan forme en ny æra for
menneskeheden! Af Helga Zepp-
LaRouche
Tidspunktet for strategisk omvæltning: Vil Europa være i stand
til at hjælpe med udformningen af det nye paradigme?

Vi kan forme en ny æra for menneskeheden!
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Af Helga Zepp-LaRouche

Helga Zepp-LaRouche er grundlægger og formand for Schiller
Instituttet. Vi præsenterer her hendes redigerede hovedtale
fra Schiller Instituttets konference, “Menneskehedens fremtid
som en kreativ art i Universet” (The Future of Humanity as a
Creative Species in the Universe), i Bad Soden, Tyskland, den
16. november, 2019. Der er tilføjet underoverskrifter.

Link  til  grafik  og  fotos
her:https://larouchepub.com/hzl/2019/4646-we_can_shape_a_new_e
ra-hzl.html

 

Kup og kupforsøg

Jeg kan ikke indlede mine bemærkninger uden at tage fat på de
uhørte begivenheder, der finder sted i USA lige nu. Hvad der
sker i dette land med den såkaldte rigsretshøring er faktisk
et  kupforsøg  mod  den  valgte  præsident,  og  forsøg  på
regimeskifte  udført  af  de  samme  kræfter,  der  står  bag
indsatsen  for  regimeskifte  i  Hongkong  og  i  Bolivia.

Det er meget klart, de ønsker at få Trump ud af embedet med
alle mulige midler. Hensigten fremstår meget klar, hvis man
ser på vidneudsagnene fra sådanne mennesker som diplomaten
William B. Taylor, Jr., George Kent, Fiona Hills og andre, der
under ed fremsatte utrolige påstande, som absolut ikke har
noget med virkeligheden at gøre. Taylor, for eksempel, løj og
sagde, at præsident Trump i samarbejde med Ukraines præsident
Zelensky forsinkede leverancen af tungt militært udstyr til
Ukraine; og på den måde var skyld i, at mange ukrainske liv
gik tabt ved ikke at afskrække den russiske aggression.

Dette er den helt omvendte situation. Hvis man tænker i baner
af hvad der skete med kuppet i Maidan i 2014 – som jeg tror,
Natalia Vitrenko vil tale om, eller kan besvare eventuelle
spørgsmål der måtte være – er det desto mere uforskammet, hvad



George Kent sagde. Han sagde, at de kræfter i Ukraine der er
imod Rusland kan sammenlignes med ‘the Minutemen’ fra den
amerikanske  revolution,  og  er  at  sammenligne  med
revolutionshelte  som  Marquis  de  Lafayette  og  Baron  von
Steuben.  Dette  er  så  absolut  skandaløst;  det  står  100%  i
modsætning til Lafayettes og von Steubens stolte tradition.

Hvis man i den grad vender sandheden på hovedet, og forvandler
den til det stik modsatte, kan det kun betegnes som satanisk.
De mennesker der begik kuppet i Ukraine, og som er Ruslands
fjender, er mennesker i tradition af nazisten Stepan Bandera.
Vi  husker  alle  de  berygtede  ord  fra  Victoria  Nuland,  der
sagde, at udenrigsministeriet brugte 5 milliarder dollars til
at finansiere denne opposition i Ukraine.

Mindre vigtigt, men stadig betegnende for den nye ånd i de
neokonservative og neoliberale kredse i USA, er rapporten i
2019 til Kongressen fra Undersøgelsesudvalget for Amerikansk-
Kinesisk Økonomi og Sikkerhed’, der netop er udgivet, som
benægter at Kina [er en] nationalstat ved at henvise til Xi
Jinping som ’generalsekretær for det kinesiske kommunistparti’
og ikke længere som præsident for Folkerepublikken Kina. Dette
er værre end McCarthyisme, og den eneste gode ting er, at
udfaldet af dette kup ikke er givet, idet kupmagerne er under
kriminel efterforskning af justitsminister William Barr; og de
kan alle ende med at blive retsforfulgt og i sidste instans
blive fængslet.

Se, det der foregår i USA er som sagt en politik for statskup
og regimeskifte, som vi har set det i mange lande over hele
verden – hvad der for indeværende sker i Hongkong og Bolivia.
Hvis man sammenligner det med, hvad massemedierne i Europa
siger, kunne det ikke være mere utroligt… det er virkelig en
slags – jeg vil næsten sige “Goebbels-lignende” propaganda.
Det er meget tydeligt, at tiden er inde for det endelige
opgør.  Hvad  der  ligger  bag  alt  dette  er,  at  det  gamle,
oligarkiske paradigme sætter [alt] ind imod fremkomsten af et
helt nyt paradigme i menneskehedens historie.



 

Denne konference er tilegnet Lyndon LaRouche

Denne konference er viet til mindet om min afdøde mand, den
store  statsmand,  økonom,  visionære  og  menneske,  Lyndon
LaRouche. Dog ikke som noget, der hører fortiden til, men som
en højtidelig forpligtelse til at holde hans ideer i live og
få  dem  til  at  sprede  sig,  fordi  de  repræsenterer  de
uomgængelige løsninger på de eksistentielle problemer, som den
menneskelige civilisation står overfor i dag. De løsninger,
som han har fremsat, er absolut realiserbare, men de kræver en
helt anden tankegang end de fleste europæiske regeringer og
befolkninger har i dag. For at transformere denne tankegang,
der kun kan føre til katastrofe, til et alternativt tankesæt
hvor  løsningerne  kan  realiseres,  er  forståelsen  af  Lyndon
LaRouches videnskabelige metode absolut uundværlig.

Det er denne metode der er grunden til, at han var den mest
succesrige prognosemager. Ud af de mange tilfælde hvor han fik
ret, og alle hans kritikere tog fejl, lad mig vælge et af de
mest vidtskuende eksempler. I august 1971, da præsident Nixon
ødelagde  Bretton  Woods-systemet  ved  at  erstatte  det  faste
valutasystem  med  flydende  valutakurser,  sagde  LaRouche
profetisk: ”Hvis denne tendens i pengepolitikken fortsættes,
vil  det  [enten]  føre  til  faren  for  en  ny  [økonomisk]
depression  og  fascisme,  eller  en  ny  retfærdig  økonomisk
verdensorden.”  Det  er  nøjagtigt  det  tidspunkt,  hvor  vi
befinder os i dag.

 

Kontrolleret opløsning af nationalstaterne

Ved  enhver  given  lejlighed  advarede  LaRouche  om
konsekvenserne, og selvom den transatlantiske sektor afviste
hans løsninger, foreslog han hver gang et middel til at forme
historiens  forløb.  Denne  tendens  fortsatte  med  1970’ernes
politik fra ‘Council of Foreign Relations’ med den såkaldt



“kontrollerede  disintegration”  af  verdensøkonomien,  hvilket
resulterede i en fuldstændig ødelæggelse af den industrielle
produktion og relaterede forsyningskæder i USA, og den form
for ‘chilensk’ model’, som vi i dag ser eksplodere i mange
lande over hele verden.

Outsourcing af indenlandsk produktion til billige udenlandske
arbejdsmarkeder;  højrentepolitikken  fra  Paul  Volcker,  den
daværende  formand  for  den  amerikanske  centralbank,  Federal
Reserve;  overgangen  fra  en  fysisk  økonomi  til  et  samfund
baseret  på  aktieværdier;  Thatcherisme  og  Reaganomics;
ophævelse  af  Glass/Steagall-loven;  deregulering  af  de
finansielle  markeder;  politikken  med  kvantitative  lempelser
efter sammenbruddet i 2007-2008; og nu, de negative renter;
samt til sidst helikopterpenge og hvad direktøren for Bank of
England,  Mark  Carney,  foreslår:  et  paradigmeskifte  med
eliminering af suveræne regeringers magt og overgang til et
globalt  diktatur  af  centralbankfolk,  som  agter  at  indføre
lovgivning om at kanalisere al finansiering over til grønne
investeringer  kombineret  med  bankredningspakker  og  brutal
nedskæringspolitik,  der  vil  føre  til  en  massiv
befolkningsreduktion.

Vi  har  set  denne  sidste  fase  siden  midten  af  september.
Venligst giv mig billedet med den ”tredobbelte kurve”, Figur
1. Dette er en pædagogisk graf, som Lyn udviklede i 1995, og
som viser Jer det punkt, hvor de finansielle aggregater er
fuldstændig ude af kontrol.

I  henhold  til  de  seneste  tal  fra  ‘Bank  for  International
Settlements’ steg den nominelle værdi af ‘over-the-counter-
derivater’ med 20% fra 2018 til juni i år, til 640 billioner
$. Den er generelt mindst det dobbelte af det officielle tal,
og skal sammenlignes med en stigning i den globale handel på
3% og BNP på 2.9%.

Ifølge data fra den amerikanske centralbank, der er citeret i
bloggen Econimica, er Federal Reserves aktiver steget med 300



milliarder  dollars,  til  4,04  billioner  dollars  siden  17.
september. Men da megabankernes overskydende reserver, der er
deponeret i Federal Reserve, er lavere end i august, betyder
det, at de nyligt trykte penge er gået direkte til al slags
spekulation:  til  aktier,  obligationer,  gældssekurisering,
rentederivater og så videre. Derfor er den tidligere Fed-
formand Ben Bernankes påstand om, at kvantitative lempelser
alene  ville  opbygge  overskydende  bankreserver,  og  aldrig
forårsage  hyperinflation,  helt  klart  en  løgn.  Globale
finansielle aggregater er nu over 1,8 billarder $, og er på
vej mod forventede 2 billarder $ ved udgangen af året.

Figur 2, Man kan faktisk se, at vi befinder os på et punkt der
toppede i 2008, og så fik man sammenbruddet, og nu er vi
faktisk  på  samme  niveau,  men  fortsætter  derudaf.  Så  alle
instrumenterne  i  den  ”værktøjskasse”,  som  den  tyske
forbundskansler Angela Merkel talte om i 2008, er brugt op.
Hvorfor  ændrede  Frau  Merkel  sin  holdning  til  ideen  om  en
europæisk bankunion og en EU-indskudsgarantifond under hendes
nylige  rejse  til  Rom?  Jeg  tror,  at  Fed,  Draghi,  Lagarde,
Carney, Scholz, Merkel, alle er de klar over, at systemet er
ufatteligt bankerot. Men de er betonhoveder, huleboer, som
formand og administrerende direktør for JPMorgan Chase, Jamie
Dimon,  netop  demonstrerede  i  en  efterligning  af  Erich
Honecker, der den 14. august 1989 talte om, at socialismen
ville  eksistere  tusinde  år  endnu,  da  han  erklærede:  “Den
amerikanske økonomi er den mest velstående økonomi verden har
set, og den vil være meget velstående i de næste 100 år”.

Vi skal huske på, at det tog kun to måneder, før Honecker blev
væltet  efter  hans  berømte  udtalelse,  tre  måneder  før
Berlinmuren  faldt,  om  at  socialismen  ville  eksistere  i
yderligere 1.000 år.

Dette  system  er  absolut  ikke  holdbart.  Vi  befinder  os  på
randen  af  en  generel  sammenbrudskrise  i  verdens  monetære
system, nøjagtigt som Lyndon LaRouche advarede om. Vi er på
det punkt, som han forudsagde i 1971: depression og fascisme,



eller en ny retfærdig økonomisk verdensorden.

 

Massedemonstrationer mod nedskæringer. Men hvem vil føre an?

Man  ser  lige  nu  oprør  overalt  i  verden  i  form  af
massedemonstrationer mod denne politik i Chile, Haiti, Irak,
Pakistan, Libanon og blandt de tyske landmænd. Dernæst havde
vi,  på  den  ene  side,  valgsejren  til  præsident  Alberto
Fernandez og vicepræsident Cristina Fernandez de Kirchner i
Argentina mod denne nyliberale politik, og på den anden siden
en gentagelse af det af udenrigsministeriet støttede Maidan-
kup,  men  denne  gang  rettet  mod  præsident  Evo  Morales  i
Bolivia – fordi Morales turde følge det kinesiske eksempel med
at  løfte  befolkningen  ud  af  fattigdom  ved  hjælp  af
videnskabelige fremskridt og endda forsøgte at springe frem
til de mest avancerede teknologier.

De sociale virkninger af denne neoliberale økonomiske politik
ødelægger landenes sociale strukturer over hele kloden. Fordi
adskillige lande i G20 faktisk forsvarer det britiske imperium
– City of London, Wall Street og centralbankerne – er jeg er
bange for, at løsningen ikke kommer fra G20, der som den
repræsentative organisation normalt forventedes at påtage sig
omorganiseringen af systemet, da den systemiske krise udbrød i
2008.

Men det gjorde de ikke; de har gjort det værre siden da med
deres  politik.  Dette  er  grunden  til,  at  Lyndon  LaRouche
allerede i 1997 insisterede på, at kun kombinationen af USA,
Rusland,  Kina  og  Indien  som  de  centrale  repræsentative
nationer  vil  være  stærke  nok  til  at  indføre  et  nyt
kreditsystem, et Nyt Bretton Woods system. Det strategiske
samarbejde mellem Rusland og Kina er faktisk blevet styrket
til et uhørt niveau, som et resultat af den mislykkede indsats
for  at  påtvinge  en  unipolær  verdensorden  –  som  den  nye
inkarnation  af  det  britiske  imperium  efter  opløsningen  af



Sovjetunionen – og det vil vi høre mere om fra professor
Ostrovskii.

Indien er rykket nærmere, og der er flere organisationer, der
har udviklet sig – i virkeligheden som en modreaktion til
dette  imperium,  nemlig  BRICS,  Shanghai  Cooperation
Organization,  Bælte-  og  Vejinitiativet  og  andre.  Så
potentialet for et sådant samarbejde findes, men jeg er ikke
sikker på, om man har en beredskabsplan til at lægge den
rigtige løsning – et nyt Bretton Woods-system – på bordet,
inden  systemet  sprænger.  Man  træffer  alle  slags
foranstaltninger – bevæger sig væk fra dollaren; organiserer
handel i bilaterale valutaer; opkøber guld; opretter cyber-
valutaer.  Men  det  er  ikke  tilstrækkeligt  i  forhold  til
problemet,  fordi  –  og  dette  er  ikke  et  punkt  der  kan
diskuteres – hvis USA ikke er en del af løsningen, vil det
kollapse. Og jeg tror ikke, at et sådant sammenbrud ville
ligne Sovjetunionens opløsning. Det er mere sandsynligt, at
der  ud  af  et  uorganiseret  sammenbrud  af  det  globale
finanssystem  ville  opstå  krig.

 

LaRouches fire love og præsident Trump

Hvad der i stedet kræves er iværksættelsen af Lyndon LaRouches
fire love. Et globalt Glass/Steagall-system – bankadskillelse,
hvor så godt som alle de udestående derivater og ubetalte
gældsposter  afskrives.  De  kommercielle  banker  ville  blive
underlagt  regeringsbeskyttelse,  og  derefter  oprettes  der  i
hver  nation  en  nationalbank  i  traditionen  efter  Alexander
Hamilton  og  Kreditanstalt  für  Wiederaufbau  i  Tyskland  i
efterkrigstidens genopbygningsperiode. For det tredje, et nyt
internationalt kreditsystem; et nyt Bretton Woods. Og for det
fjerde,  internationalt  samarbejde  om  et  lynprogram  for
udvikling  af  termonuklear  fusionskraft,  rumforskning  og  -
rejser, der fører til kolonisering af kosmos.



Jeg ved, at ledende skikkelser i Rusland og Kina er meget
skeptiske  over  muligheden  for  at  få  USA  med  i  den  slags
samarbejde  jeg  taler  om.  Jeg  er  bekendt  med  de  nuværende
forhindringer, men potentialet er der absolut.

Dette  er  hele  årsagen  til,  at  den  britiske
efterretningstjeneste,  især  GCHQ  (Government  Communications
Headquarters), allerede i efteråret 2015 blev ”alarmeret” om
Trump-kampagnens  pro-russiske  holdning  og  kontakter.  De
sammensvor  sig  med  Obamas  amerikanske  efterretningsapparat,
fordi  de  med  Trump  opdagede  potentialet  for  [amerikansk]
deltagelse i et nyt system med suveræne nationalstater. I
henhold  til  retningslinjerne  fra  H.G.  Wells  ‘åbne
sammensværgelse’, der er dybt indgroet i tankegangen hos det
britiske  imperium,  som  har  overtaget  det  amerikanske
nyliberale etablissement – lugtede man den trussel, som Trump
kunne  udgøre  for  deres  system.  I  disse  kredse  –  det
angloamerikanske militærindustrielle kompleks – som Trump for
nylig  angreb  med  navns  nævnelse,  har  man  givetvis  haft
mareridt  efter  at  have  hørt  Trumps  tale  på  FN’s
generalforsamling i år. Trump sagde:Ved at kigge rundt på
denne store og flotte planet, er sandheden tydelig at se. Hvis
du vil have frihed, så vær stolt af dit land. Vil du have
demokrati, hold fast ved din suverænitet. Og hvis du vil have
fred, hold af din nation. Kloge ledere prioriterer altid deres
eget folk og deres eget land først. Fremtiden tilhører ikke
globalisterne. Fremtiden tilhører patrioterne.

Denne anskuelse hænger faktisk perfekt sammen med ånden fra
den Nye Silkevej, som er baseret på ideen om fuld respekt for
hver nations suverænitet og accept af andres sociale systemer.
Trumps erklærede syn er i harmoni med, ikke i modsætning til,
Præsident Xi Jinpings vision: Et fællesskab for menneskehedens
fremtid.

 

Imperialisterne reagerer med rædsel, søger krig



Denne  form  for  tankegang  er  imidlertid  en  rædselsvækkende
vision for kræfterne bag det britiske imperium, fordi den
overvinder geopolitik, og den lægger grunden til en stræben
efter det almene vel for menneskeheden.

Jeg mindes reaktionen fra Tysklands forsvarsminister, Ursula
von der Leyen, dagen efter Trumps valgsejr i 2016. Hun sagde,
at hun var dybt chokeret over at denne mand havde vundet. Den
1. december bliver hun formand for EU-Kommissionen. I en nylig
tale i Konrad Adenauer Stiftelsen i Berlin fremstillede hun
sin britisk inspirerede imperialistiske holdning ved at vende
tilbage  til  en  konfronterende  koldkrigsretorik  for
afskrækkelse: ”Europa må lære magtens sprog. Det må opbygge
sine  militære  muskler”  Mod  hvem?  Imod  det  hun  kalder
”autokratiske  regimer”,  hvis  ”uhæmmede  indkøbsture  må
stoppes”,  i  en  åbenbar  reference  til  Kina.  Von  der  Leyen
lovede også at gennemføre en Ny grøn Aftale i løbet af de
første  100  dage  i  embedet,  ved  at  presse  på  for  at
brandbeskatte co2-udslip, så folk vil ændre deres adfærd. Med
andre ord, på et tidspunkt hvor Merkel er i færd med at
overdrage de sidste rester af suverænitet over Tysklands egen
økonomi til EU, til skade for den tyske befolkning, agter von
der  Leyen  at  påtvinge  en  grøn  økonomisk  politik,  der  vil
ødelægge enhver industriel økonomi i Europa, af årsager belyst
af Lyndon LaRouche, og som vi kan tage op i diskussionen.

I lyset af den forestående finansielle/økonomiske katastrofe,
er det ligeså vanvittigt som ugennemførligt, når den tyske
forsvarsminister, Annegret Kramp-Karrenbauer, meddeler, at hun
ønsker at sende ”Bundeswehr”, Tysklands militærstyrker, til
Stillehavsområdet som en modvægt til Kina, som hun for nyligt
erklærede på Bundeswehrs akademi i München, hvilket passer
perfekt med det koldkrigeriske syn, der blev udtrykt i det
amerikanske  forsvarsministeriums  rapport,  Indo  Pacific
Strategy, den 1. juni, 2019. Bundeswehr er ved at kollapse, så
hvis den tyske økonomi bryder sammen, vil Bundeswehr have
problemer med at udføre denne politik. Det er simpelthen rent



vanvid.

Så, hvorfor sker alt dette? Er denne politik, der blot vil
føre  til  krig  med  Rusland  og  Kina,  er  det  i  Tysklands
interesse? Det er ikke andet end det britiske imperiums gamle
geopolitiske dagsorden for ”the Great Game” mod Rusland, under
lord Palmerston og hans efterfølger, Halford Mackinder, den
officielle ophavsmand til ”geopolitik”, den imperiale ide om
at den som kontrollerer Eurasiens centrale dele styrer verden
på  bekostning  af  Atlanterhavets  randstater.  Hvilket  blandt
andet  var  det  britiske  imperiums  reaktion  på  den
transsibiriske jernbane i slutningen af det 19. århundrede.

Dette bras, ligesom Samuel Huntingtons onde bog, The Soldier
and the State, hører til det påkrævede pensum for uddannelse
af  USA’s  kampstyrker,  samt  underholdningslitteratur  for
imperiefraktionen på begge sider af Atlanterhavet. Dette er
det forældede tankesæt for et system i opløsning. Det er den
tilbagestående geopolitiske tankegang om, at relationer mellem
nationer er et nulsums spil. Når fortalere for dette system
insisterer  på  en  ”regelret  lov  og  orden”  i  stedet  for
international lov under FN’s charter, mener de i virkeligheden
Thrasymachos’ retfærdighed i Platons ”Republikken”: At de love
der gavner den stærke må gælde, og at denne magts dominerende
rolle derfor må fastholdes.

 

Den Nye Silkevej ændrer historien

Efter  at  præsident  Xi  Jinping  satte  den  Nye  Silkevej  på
dagsordenen i Kasakhstan i 2013, et program der hænger nøje
sammen med de udviklingsprogrammer som Lyndon LaRouche have
arbejdet på siden begyndelsen af 1970’erne, er der blevet
etableret  en  helt  anderledes  model  for  internationale
relationer. Bælte- og Vejinitiativet (BVI) har udviklet sig
til  historiens  største  infrastrukturprogram.  Omkring  157
nationer og 30 store internationale institutioner deltager i



dette projekt, som har til hensigt at kopiere det program for
at bekæmpe fattigdom, der med stor succes blev indført i Kina
og andre udviklingslande.

Til trods for den voksende anti-Kina-kampagne fra de samme
politikere, efterretningstjenester og tænketanke, der støtter
kuppet imod præsident Trump, og som lægger en dæmper på EU, så
havde  Kinas  Statsbaner,  ifølge  den  kinesiske  nyhedsportal
Sina.com,  6.300  togrejser  fra  Kina  til  Europa  i  2018,  en
stigning  på  72  %  sammenlignet  med  året  før.  Ud  af  disse
returnerede 2.690 tog til Kina, en stigning på 111 %. Siden
2011 har Kina sendt mere end 11.000 godstog til Europa som del
af BVI. I alt er 65 godsruter blevet åbnet mellem kinesiske
byer, samt udvalgte ruter i 44 byer i 15 europæiske lande,
sammenlignet med næsten ingen for 10 år siden (Figur 3)

Den travleste rute er Chungking-Duisburg, med 39 ankomne tog
hver uge i Duisburg. Blandt byer i Europa, der betjenes af
godstog fra Kina, er Hamburg, Nürnberg, Lyon, Madrid, Wien,
Prag, Trieste, Budapest, Tilburg, men især Duisburg, der har
fungeret som et center for godstrafik i Europa med adskillige
destinationer derfra.

Foruden  godstog,  der  kommer  direkte  til  Europa  fra  Kina,
bliver  gods  også  fragtet  ind  på  Europas  landmasser  via
jernbaneruter  fra  de  europæiske  havne,  hvoraf  Piræus,
Rotterdam og Hamburg i dag er de vigtigste med hensyn til
søgående containere, der ankommer fra Kina (Figur 4).

Så, i stedet for at modsætte sig BVI, burde de europæiske
nationer og USA benytte sig af Xi Jinpings tilbud om win-win-
samarbejde, ikke kun på et bilateralt grundlag, men især om
fælles operationer for store projekter, såsom den økonomiske
genopbygning af det sydvestlige Asien, industrialiseringen af
Afrika  og  Latinamerika,  og  ikke  mindst  moderniseringen  af
infrastruktur i USA og Europa.

 



Det monetaristiske finanssystem er ved at sprænges

For at tage fat på den umiddelbare fare for et sammenbrud af
finanssystemet, må der gøres præcis hvad LaRouche i årtier har
forlangt:  Et  nyt  system  må  indføres  af  de  amerikanske  og
europæiske nationer, som tilbageviser alle de ændringer af den
globale monetaristiske finans- og handelspolitik efter 1971,
som jeg indledningsvis nævnte. Og de må omgående indføre et
nyt kreditsystem, et nyt Bretton Woods-fastkurssystem.

Ligesom  det  gamle  Bretton  Woods-system,  som  Churchill  og
Truman havde fordrejet væk fra Franklin Roosevelts intention
om at afslutte kolonialisme, må det eftertrykkeligt omfatte
langfristet kredit til lav rente for industrialiseringen af
udviklingssektoren. Den kendsgerning at Kina, Rusland, Indien
og mange andre lande allerede samarbejder med BVI, skaber
grundlag for, at en sådan forandring absolut er gennemførlig.
Hvis præsident Trump, der har afvist den britiske doktrin for
geopolitik, kan bekæmpe det igangværende kupforsøg mod ham, og
hvis  justitsminister  William  Barr  fortsætter  sin
efterforskning af kupmagerne, så vil det faktum, at der er en
amerikansk  præsident,  som  tilslutter  sig  princippet  om
suverænitet og patriotisme, bane vejen for at Europa slutter
sig til perspektivet for en eurasisk økonomisk integration fra
Vladivostok  til  Lissabon,  som  nyligt  omtalt  af  præsident
Putin.

 

LaRouches opdagelse

For  at  dette  kan  ske  kræves  den  form  for  ændring  af
tankegangen i en betragtelig stor del af befolkningen i USA og
Europa, som går til kernen i Lyndon LaRouches livsværk. Det
kræver  en  afvisning  af  de  underliggende  aksiomer  for  den
oligarkiske models tankemåde, og at erstatte dem med ideen om
at mennesket adskiller sig fra alle andre arter i kraft af en
åndelig egenskab, der nemmest kan betegnes kognition. Det er



denne egenskab ingen dyr har, som gør mennesket i stand til
igen og igen at gøre kvalitative opdagelser af hidtil ukendte
fysiske principper, der øger menneskets magt over universet
per person og per kvadratkilometer.

Den store russiske videnskabsmand Pobisk Kuznetsov anerkendte
betydningen af LaRouches opdagelse af begrebet om potentiel
relativ befolkningstæthed og den beslægtede ide om en stigning
i  energi-flux-tætheden  i  den  produktive  proces,  som  en
målestok for samfundets varige bæredygtighed. Han forudså, at
eftersom  mange  opdagelser  har  fået  navn  efter  deres
opdagere/opfindere, som Watt og Ampére, ville LaRouches begreb
blive betegnet som ”La” i fremtidens videnskab. At mestre
denne  videnskabelige  metode  er  nøglen  til  at  forstå  hans
succes med økonomiske prognoser.

Med  en  klarhed,  uforlignelig  med  enhver  anden  vestlig
videnskabsperson, identificerede Lyndon LaRouche den afgørende
begrebsmæssige strid mellem den åndsforladte dårskab i de rene
matematiske  og  lineære  fysiske  doktriner  i  den  euklidiske
tradition  af  Galilei,  Ptolemæus,  Kopernicus,  Tycho  Brahe,
Newton, Euler og Cauchy, op til det 20 århundredes Russell,
Wiener  og  von  Neumann,  i  modsætning  til  den  platoniske
tradition  af  den  anti-euklidiske  videnskab  fra  Cusanus,
Kepler, Fermat, Huygens, Leibniz m.fl.

LaRouche  pegede  på  betydningen  af  det  misforståede  og
angiveligt selvindlysende princip om den korteste afstand for
brydning af lys, sammenlignet med det fysisk eksperimentelle
princip om korteste tid, og Leibniz’ udvidelse af dette til
sit eksperimentelle almengyldige mindste aktionsprincip, som
beviset på at enhver, virkelig ny, opdagelse af hidtil ukendte
fysiske principper kun kan komme fra den anden tradition.

Grunden til at LaRouches værker er så afgørende for videnskab
i dag er, at de anviser en metode til at fastlægge en vej til
det næste, absolut nødvendige, højere niveau af opdagelse, ved
at sætte en videnskabsmand ind i en riemannsk tankemåde, der



giver en ikke-deduktiv løsning på paradokser i almindeligt
anerkendte antagelser.

Lyndon LaRouche er helt enestående, ved at han har påvist
overgangen  mellem  relativistisk  fysik  og  det  menneskelige
sinds kreativitet, som sådan, og forbindelsen af dette domæne
til  klassiske  former  for  kunst  og  statskundskab.  LaRouche
beviste til fulde, at det kun er gennem klassiske former for
poesi, drama og musik, at disse åndsevner, der er i stand til
at  skabe  gyldige  hypoteser  om  nye  indsigter  i  universets
lovmæssighed, udvikles. Thi, det er i musik, poesi og drama,
at de samme kampe mod reduktionistiske og deduktive begreber
må udkæmpes, og det er derfor, at egenskaben ved metafor,
ironi  og  Wilhelm  Furtwänglers  ide  om  at  ”spille  mellem
noderne”  er  så  afgørende  for  at  opløfte  sindet  til  denne
højere riemannske tankemåde.

Med dette følger opøvelsen af følelserne ud af den sanselige
og  verdslige  verden,  op  til  niveauet  af  ”agapisk”,
menneskekærlig  lidenskab.

Mens den oligarkiske samfundsmodel og menneskesyn reducerer
individet til et hedonistisk, begærligt væsen, der nemt kan
manipuleres  og  acceptere  rollen  som  en  undersåt  af
Thrasymachos’  lov  og  ordensbaserede  magt,  er  det  den
kognitive,  erkendelsesmæssige,  oplevelse  forbundet  med
klassiske former for komposition, der frigør individet ved at
fremmane  åndens  skønhed  og  slippe  den  form  for  agapisk
menneskekærlighed løs, som er nødvendig for at vælge det Nye
Paradigme for én menneskehed, og forlade den snæversynede,
onde søgen efter en privilegeret klasses påståede geopolitiske
interesser på bekostning af de lavere klasser.

 

Stiftelsen for LaRouches Arv

Det er for den rigdom, der er uden sidestykke, og betydningen
af  Lyns  livsværk  for  at  løse  vor  tids  eksistentielle



udfordringer samt visionen for en sand menneskelig fremtid for
menneskeheden,  at  jeg  vil  bekendtgøre,  at  vi  netop  har
oprettet  Stiftelsen  for  LaRouches  arv,  hvis  mål  er  at
offentliggøre hans samlede værker, samt at skabe en renæssance
med studier af hans ideer overalt i verden.

Jeg vil invitere Jer alle til at tage aktiv del i dette
foretagende.  Lyndon  LaRouche  var  den  mest  menneskekærlige,
agapiske, person jeg nogensinde har mødt. Han var en mand der
lod forsynet råde, fordi han levede sit liv i samhørighed med
historien  og  universets  love.  Han  lever  i  evighedens
samtidighed.

 

Et særdeles værdifuldt historisk øjeblik

Vi er ved et meget værdifuldt historisk øjeblik, og det er
fuldt af utrolige udfordringer. Det Nye Paradigme, visionen om
en fuldstændig ny epoke for menneskeheden, er imidlertid inde
for  rækkevidde.  Lad  os  være  den  afgørende  faktor  til  at
virkeliggøre dette. Lad os udkæmpe denne krig for en smuk
fremtid for menneskeheden med en lidenskabelig kærlighed til
mennesket, ligesom Lyn havde. Han er ikke sammen med os i dag
i egen person, men hans ånd er med os. Og på dette utrolige
tidspunkt, fordi et imperium er ved at bryde sammen, og slår
fra sig for at ødelægge verden, snarere end at tillade det Nye
Paradigme at vokse frem.

Vi tror imidlertid på menneskets iboende godhed, og lad os
derfor kigge frem på menneskeheden om 100 år; lad os kigge på
menneskeheden med Lyndon LaRouches sind.

Vi vil have fusionskraft, energisikkerhed, råstofsikkerhed. Vi
vil have landsbyer på Månen, vi vil have byer på Mars. Og vi
vil have etableret et fællesskab for menneskeheden. På trods
af alt det ukendte i vores meget store univers – to milliarder
galakser  er  hidtil  blevet  opdaget  –  med  denne  metode  vil
menneskeheden blive en udødelig art.



 

 

Berlinmurens  fald,  anden
chance  for  en  gunstig
mulighed
Schiller  Instituttets
konference, 9. november 2019
1989 – Berlinmurens fald og
en mistet mulighed
2019 – En anden chance for en
stor mulighed
HELGA  ZEPP-LAROUCHE:  Vi  fejrer  i  dag  et  tredobbelt
jubilæum:  30-årsdagen  for  Berlinmurens  fald;  Friedrich
Schiller, den store tyske frihedsdigters 260-års fødselsdag;
og 35-årsdagen for grundlæggelsen af Schiller Instituttet. Og
når sådanne tre jubilæer falder sammen, er det faktisk værd at
se tilbage på, hvordan de hænger sammen.

Nu om dage kan mange mennesker ikke engang huske murens fald,
fordi de enten ikke var født endnu, eller fordi de var for
unge til at følge med i det. Men det er virkelig vigtigt at
lære lektien om hvad der skete dengang, og hvad der gik galt,
i forhold til den situation som vi har i dag.
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Jeg kan huske mange af begivenhederne, som om det var i går,
fordi vi ikke bare stod på sidelinjen og så på, men vi befandt
os midt i disse begivenheder og prøvede på at forme dem med
vores ideer.

Der gives næsten ikke eksempler på en større forskel mellem
den officielle fortælling om, hvad der skete i forbindelse med
den tyske genforening og murens fald, [og hvad der egentligt
skete]: Den officielle fortælling er en ting, og hvad der
virkelig skete er noget ganske andet. For hvis man lytter til
den officielle fortælling, så var dette demokratiets sejr over
kommunismen,  friheden  over  diktaturet,  og  Fukuyama,
historikeren,  sagde  to  år  senere,  da  Sovjetunionen  faldt
sammen, at dette var slutningen på [verdens-]historien. Og
opfattelsen  var  generelt,  at  hele  verden  ville  tage  den
vestlige  model  for  “demokrati”  til  sig,  herunder
menneskerettigheder og det parlamentariske system, og at det
simpelthen bare ville gå den vej.

Imidlertid advarede jeg i mange taler i 1990 om, at hvis man
agtede at presse en ligeså falleret vestlig liberal model ned
over det sammenbrudte kommunistiske økonomiske system, vil man
over en vis periode kunne opleve et opsving, men at det til
sidst ville føre til et meget, meget større sammenbrud af
systemet. Og jeg tror, at det er præcist der hvor vi er i dag.

Hvis man betragter verden rundt om på hele kloden, har man et
system i fuldstændig uorden: Se på massedemonstrationerne i
Chile, i Irak, i Libanon, se på de ‘gule veste’ i Frankrig; se
på hvad der foregår med Brexit; de tyske landmænd er i totalt
oprør.  Efter  min  mening  er  det  faktisk  første  gang  i
historien, at det sker samtidigt i alle hjørner af verden. Og
jeg tror virkelig, at det i dag er sandt hvad Leibniz sagde i
slutningen af 1600-tallet: Han sagde, at hvis hele verden på
et tidspunkt bliver domineret af utilitarisme, vil det komme
til en verdensrevolution.

Det vestlige etablissements intentioner i ’89 – og især efter



Sovjetunionens sammenbrud i ’91 – om at påtvinge verden en
unipolær orden, hvilket var denne idé om “demokrati-som-det-
eneste”,  har  åbenlyst  givet  tilbageslag.  De  prøvede  at
påtvinge  denne  unipolære  verdensorden  med  regimeskifte-
operationer, med farverevolutioner, med interventionskrige; og
ideen om at historien op til dette punkt, i det væsentlige,
kun drejer sig om den atlantiske sektor. Men tilbageslaget mod
denne indsats for at påtvinge en unipolær verden har ført til
fremgangen for en hel række forskellige nationer, Rusland,
Kina, Indien, og andre asiatiske nationer. Det har ført til en
helt  anden  selvforståelse  i  Afrika.  Det  har  øget  kløften
mellem de rige og de fattige på en sådan måde, at det ikke
længere er bæredygtigt. Middelklassen forsvinder.

Så hvis man tager dette i betragtning, og spørger sig selv
hvordan vi er nået til den såkaldte ”enden på historien”,
demokrati  overalt,  og  så  de  gigantiske  omvæltninger,  som
finder sted lige nu?  Nuvel, ’89 var det man på tysk med rette
kunne kalde en “Sternstunde der Menschheit”, hvilket betyder
en  enestående  chance  [for  forandringer]  i  historien,  en
“stjernestund for menneskeheden.” Og det var et af disse store
øjeblikke,  hvor  man  faktisk  kunne  forme  historien,  fordi
kommunismen  var  forsvundet,  og  man  kunne  have  indført  en
fredelig verdensorden i det 21. århundrede. Og den vision
havde vi:

Allerede i ’84, da Sovjetunionen afviste hans tilbud om SDI
(Strategiske  Forsvarsinitiativ  –red.),  efter  at  præsident
Reagan havde gjort det (SDI) til den officielle amerikanske
politik,  forudsagde  Lyndon  LaRouche,  at  hvis  Sovjetunionen
ville  fastholde  deres  daværende  politik,  hvilket  var  en
indsats for militær dominans, og ‘primitiv akkumulation’ imod
deres egen økonomi, ville Sovjetunionen kollapse i løbet af
fem år. Og det skete: Lyndon LaRouche, der også iagttog de
økonomiske vanskeligheder i Comecon-landene, forudsagde i 1988
den snarlige tyske genforening, samt at det [gen-]forenede
Tyskland skulle udvikle Polen med vestlig teknologi som en



model for at omdanne hele Comecon.

Da  muren  faldt  –  i  grunden  efter  de  tiltagende
mandagsdemonstrationer – var vi faktisk de eneste, der havde
en forestilling [om det]. Husk tilbage på den utrolige glæde –
folk dansede på Berlinmuren, da den blev åbnet, og det var et
utroligt øjeblik med en potentiel forandring i historien. De
officielle  dokumenter  fra  den  tyske  regering,  der  blev
offentliggjort et par år senere, viser, at til trods for at
tysk genforening var det primære mål for tysk politik, havde
man ingen beredskabsplan! De troede i virkeligheden ikke, at
det  nogensinde  ville  ske!  Ingen  troede  for  alvor  på,  at
Sovjetunionen ville forsvinde. Men vi havde en idé om det, og
hr. LaRouche foreslog første gang i 1988, at det genforenede
Tyskland skulle udvikle Polen, og jeg skrev en løbeseddel, der
blev offentliggjort i midten af november 1989, “Kære Tyskland,
gå videre med selvtillid,” og jeg foreslog nøjagtigt dette, at
vi med vestlig teknologi skulle udvikle Polen og de andre
Comecon-lande.

Dette  var  naturligvis  endnu  ikke  blevet  til  politik,  men
Helmut Kohl, Tysklands kansler på det tidspunkt, tog et første
‘baby-skridt’ i retning af suverænitet, ved den 28. november,
et par dage efter min løbeseddel, at offentliggøre et 10-
punkts program, som endnu ikke var ideen om genforening, men
en konføderation af de to tyske stater.

To dage derefter, den 30. november, blev Alfred Herrhausen,
lederen af Deutsche Bank på det tidspunkt, myrdet af en meget
tvivlsom  –  sandsynligvis  ikke  eksisterede  –  ”tredje
generation” af terrororganisationen Røde Armé Fraktion. Det er
i det mindste et spørgsmål, der stadig skal undersøges af
historikere. Men det var et budskab til Kohl, “vov ikke på at
gå i retning af tysk suverænitet.”

På det tidspunkt kom der en voldsom reaktion: [Den daværende
britiske premierminister] Margaret Thatcher igangsatte denne
kampagne  for  “Det  fjerde  Rige”;  den  franske  præsident



Mitterrand  krævede,  at  Tyskland  skulle  opgive  D-marken  og
indføre Euroen; Bush Sr. krævede selvbegrænsning af Tyskland
gennem  yderligere  integration  i  NATO  og  EU,  accept  af
Maastricht-traktaten, og dermed det regime med nedskæringer
der nu fører til sprængningen af EU, spændingerne mellem øst
og vest, nord og syd.

Vi  foreslog  den  produktive  ‘Paris-Berlin-Wien-trekant’,  som
var ideen om at bruge vestlig teknologi til at transformere
landene i Østeuropa, og dybest set bruge deres produktive
potentialer til at modernisere og integrere med Europa. Det
første sådant forslag offentliggjorde vi i januar 1990, og da
Sovjetunionen kollapsede i ’91 udvidede vi straks idéen om den
produktive  trekant  til  hele  Eurasien  for  at  forbinde  de
produktive befolkningscentre i Europa med dem i Asien gennem
udviklingskorridorer,  og  vi  kaldte  det  for  ‘Den  eurasiske
Landbro’, Den nye Silkevej. Dette skulle også [danne basis
for] den fredelige verdensorden i det 21. århundrede.

Naturligvis brød de neo-konservative, som ønskede at påtvinge
deres  unipolære  verdensorden,  løfterne  de  havde  givet  til
Gorbatjov,  om,  at  NATO  aldrig  ville  blive  udvidet  til
Sovjetunionens grænser. I ’91 offentliggjorde CIA ifølge en
tysk avis en rapport om, at Rusland havde en bedre uddannet
arbejdsstyrke og flere naturressourcer end USA, og at landet
derfor ville blive en konkurrent på verdensmarkedet, hvis man
tillod  økonomisk  udvikling.  Derfor  skulle  den  økonomiske
udvikling afværges.

Hvad der trådte i kraft var chokterapien fra Jeffrey Sachs,
den samme Jeffrey Sachs, der nu befinder sig midt i den grønne
klima-finansieringssvindel.
George Soros var involveret i en enorm hjerneflugt fra Rusland
og de øvrige tidligere sovjet-lande, og i Tyskland forsøgte de
virkeligt  at  sprænge  potentialet  for  et  godt  forhold  til
Rusland på det tidspunkt. Den 8. marts 1990 var den sidste
samling i DDR’s ‘Volkskammer’ [parlamentet i Østtyskland]. De
skabte ‘Treuhand Anstalt’, som senere skulle blive til den



største industrielle bedrift i verden. Og de skulle angiveligt
beskytte DDR’s statsejede ejendom, men et ‘koldt kup’ blev
udført:  Allerede  den  26.  juni  1990  offentliggjorde  De
Maizière-regeringen  vedtægter,  der  alene  handlede  om
“privatisering”  og  “omorganisering”  af  de  statsejede
industrier.

I august 1990 blev Detlev Karsten Rohwedder, som var en meget
god og effektiv industrialist, udpeget til at foretage en
omlægning af førnævnte ‘Treuhand’, og han havde en fremragende
forståelse  af  kravene  til  realøkonomien,  så  han  satte
genopretning  før  privatisering  med  det  primære  formål  at
beskytte  arbejdspladserne  fra  de  tidligere  statsejede
virksomheder. Straks kom han under ondskabsfulde angreb fra de
britiske og amerikanske investeringsbanker, der beskyldte ham
for at blokere for udenlandske investeringer. Den 1. april
1991 blev han skudt af den samme tvivlsomme, sandsynligvis
ikke  eksisterende,  “tredje  generation”  af  ‘Rote  Armé
Fraktionen’  af  den  terroristiske  Baader-Meinhof-gruppe.  Han
blev  erstattet  af  Birgit  Breuel,  en  datter  af  Alvin
Münchmeyer, hvis bank har en meget dyster historie, idet den
var med til at finansiere NSDAP [nazist-partiet] i 30’erne
sammen med Harriman i USA og Montagu Norman, bankdirektør for
Bank of England.

Hvad  der  skete,  var  en  gigantisk  ekspropriation  af  den
østtyske  befolknings  ejendom.  Pludselig  betød  alle  disse
menneskers livsværk intet; det blev erklæret værdiløst; og
dette  er  et  chok,  som  disse  mennesker  i  det  tidligere
Østtyskland ikke er kommet sig over den dag i dag. Og jeg vil
sige, at denne ekspropriation har spillet meget ind på det
faktum, at vi nu har fået fremkomsten af Alternativet for
Tyskland (AfD), en populistisk organisation som imidlertid har
en masse af alle de onde elementer, højreekstremisme, hvis
ikke værre – fascistiske elementer – i sig.

Se,  etablissementet  udnyttede  grundlæggende  det  faktum,  at
kommunismen  var  forsvundet,  og  der  skete  noget  nyt.  Da



Sovjetunionen  stadig  eksisterede,  så  oligarkiet  i  Vesten
stadig  et  vist  behov  for  videnskabelig  og  teknologisk
fremgang, for dybest set at holde trit med våbenkapløbet i Den
kolde Krig, af årsager, der allerede var blevet formuleret af
Machiavelli:  At  man  altid  skal  forblive  på  samme
teknologiniveau  som  ens  modstander,  eller  være  foran.

Men med Sovjetunionens sammenbrud gik det britiske imperium
ind  i  en  absolut  ubændig  deregulering  af  de  finansielle
markeder,  og  de  gik  tilbage  til  den  gamle  oligarkiske
tankegang om befolkningsreduktion, og at holde befolkningen i
tilbageståenhed, og især efter at det lykkedes at eliminere
Glass/Steagall-loven i USA i 1999, fik vi en fuldstændig,
uhæmmet deregulering af de finansielle markeder på bekostning
af  industrien  og  velfærden,  til  fordel  for  spekulanternes
profitmaksimering.

I  juli  2007,  da  den  anden  ejendomsmarkedskrise  brød  ud
– faktisk en uge før – optog Lyndon LaRouche en verdensberømt
video, hvor han sagde, at ”Dette system er absolut færdigt, og
alt hvad vi vil se nu er, hvordan de forskellige aspekter
kommer til at manifestere sig”. Og som et resultat af det
faktum, at folk ikke lyttede til ham, fik vi så det store
systemiske nedbrud i 2008. Intet blev gjort af centralbanker
for at eliminere de grundlæggende årsager til dette nedbrud,
og derfor står vi nu, ca. 11-12 år senere, overfor en endnu
værre krise, fordi det eneste man lavede var kvantitative
lempelser, nulrenter, negative renter, og i dag ser man et
sammenbrud af hele systemet, i meget, meget værre grad end i
2008.

Men  i  mellemtiden  udviklede  sig  også  en  anden  tendens:  I
forbindelse med vores forslag til den ‘Eurasiske Landbro’,
arrangerede vi konferencer og seminarer på fem kontinenter. I
’96 var der en stor konference i Beijing, hvor jeg forelagde
vores forslag om at bruge den Eurasiske Landbro som hjørnesten
for  en  ny  verdensøkonomisk  orden,  og  på  det  tidspunkt
erklærede  Kina,  at  den  Eurasiske  Landbro  skulle  være  det



strategiske mål inden år 2010. Men så kom naturligvis krisen i
Asien i ’97. I ’98 kom den russiske statsbankerot, og disse
lande – de asiatiske lande – blev tvunget til at udvikle et
alternativ for at forsvare sig selv. Og siden da har der
udviklet  sig  en  hel  række  organisationer:  BRICS,  Shanghai
Cooperation  Organization,  Global  South;  og  Schiller
Instituttet fortsatte med at afholde konferencer med forslag
om,  at  den  Eurasiske  Landbro  skulle  blive  til  en
‘Verdenslandbro’,  der  forbinder  alle  fem  kontinenter.

I 2013 i Kasakhstan annoncerede præsident Xi Jinping så den
Nye Silkevej. Og i de forløbne seks år siden da, er dette
blevet  det  største  infrastrukturprojekt  nogensinde  i
historien. Det har allerede fået tilslutning fra 157 nationer
og 30 store internationale organisationer. De har skabt et nyt
paradigme,  der  er  baseret  på  respekten  for  national
suverænitet og ikke-indblanding i de andres landes sociale
system. Det er en model for samarbejde, som ifølge præsident
Xi  Jinping  er  åben  for  samarbejde  med  enhver  nation  på
planeten.

Når man ser rundt omkring på kloden er der demonstrationer i
mange  lande,  mange  af  dem  er  større  end  ‘mandags-
demonstrationerne’ i DDR. i ’89, og nogle af dem er ikke så
fredelige som de var. Vi konfronteres også med eksistentielle
farer: Det udgår især fra narkokartellerne, hvis man betragter
situationen i Mexico, eller hvis man ser på de overvejende
Soros-sponsorerede  farverevolutioner,  såsom  i  Hongkong  og
andre destabiliseringer rundt om i verden. Det er i realiteten
de samme kræfter, der står bag kuppet mod præsident Donald
Trump,  siden  2016.  Men  der  er  også  en  modbevægelse.  Den
kriminelle efterforskning af kupmagerne mod Trump ledes af
justitsminister William Barr.

Så 30 år efter murens fald er vi præcist på det punkt, som jeg
har påpeget i mange taler, at hvis man påtvinger det liberale
system, så vil man få et langt større sammenbrud, og det er
præcis,  hvad  vi  ser  i  dag.  Men  vi  har  også  den  nye



konstellation med Bælte- og Vejinitiativet og præsident Trump,
som mange gange har sagt, og bevist gennem sine handlinger, at
han  ønsker  at  forbedre  forholdet  til  Rusland  og  Kina.  Så
faktisk oplever vi lige nu den store chance igen i 2019, men
hvad der [nu] må ske, for at tage ved lære af hvad der gik
galt for 30 år siden, er, at de fire [stor-]magter – USA,
Rusland, Kina og Indien – skal gennemføre Lyndon LaRouches
recept:

–  Vi  skal  have  en  global  Glass-Steagall,  adskillelse  af
bankerne. Kasinoøkonomien må slutte, og dette bør ske inden
sammenbruddet for alvor kaster verden ud i kaos.
– Derefter har vi i brug for en nationalbank efter Alexander
Hamiltons principper i ethvert land.
–  Der  er  brug  for  en  ny  Bretton  Woods-aftale,  et  nyt
kreditsystem til at finansiere internationale projekter under
Bælte- og Vejinitiativet.
– Og vi er nødt til at have en forøgelse af produktiviteten i
økonomierne gennem et fælles lynprogram til realisering af
fusionskraft, samt internationalt samarbejde om rumfart og -
forskning.

Nu må disse lande – de fire stormagter – gå sammen med andre
lande om den økonomiske genopbygning af Sydvestasien, som er
blevet ødelagt af disse interventionskrige; og vi har brug for
industrialiseringen  af  Afrika,  fordi  dette  er  den  store
udfordring  for  hele  menneskeheden.  Vi  må  få  bugt  med
geopolitik, og vi må samtykke i hvad præsident Xi Jinping har
foreslået  igennem  mange  år:  Et  fællesskab  for  hele
menneskehedens  fremtid.

Dette  skal  dog  kombineres  med  en  renæssance  af  klassisk
kultur, og det er derfor at Schiller Instituttets rolle og
ideerne fra Friedrich Schiller er så absolut uundværlige. Det
var  principielt  for  Schiller  Instituttet,  da  det  blev
grundlagt  i  1984,  at  en  ny  økonomisk  verdensorden  i
virkeligheden  kun  kan  lykkes,  hvis  den  kombineres  med  en
klassisk  renæssance.  Vi  har  brug  for  en  dialog  mellem  de



bedste traditioner indenfor alle kulturer, og for europæisk
civilisation betyder det, at det smukke menneskebillede, som
det blev udtrykt af Friedrich Schiller, og som det blev fejret
af Beethoven i ‘Ode til Glæden’ i den niende symfoni, må blive
grundlaget for vores uddannelsessystem og vores sociale liv.
Fordi hvert menneske, ifølge Schiller, har potentialet til at
blive en smuk sjæl, og hans definition af dette er, at ethvert
menneske potentielt kan blive et geni. Han har en idé om, at
ethvert menneske har en ubegrænset evne til selvforbedring,
intellektuelt og moralsk.

Så hvis man ser på det, har den liberale model ikke bare
fejlet  økonomisk,  men  også  kulturelt.  Hvis  man  ser  på
narkotikaepidemien,  for  eksempel  i  USA,  grimheden  i
ungdomskulturerne,  volden  i  den  såkaldte  ”underholdning”,
skoleskyderier og lignende ting, er det meget, meget tydeligt,
at hvis Vesten ønsker at overleve, er der brug for en æstetisk
uddannelse.  Præsident  Xi  Jinping  har  sagt  ved  mange
lejligheder,  hvor  vigtig  han  betragter  den  æstetiske
uddannelse, fordi den fører til et smukt sind og en smuk sjæl,
og det er kilden til skabelsen af store kunstværker.

Så,  I  USA  og  Europa  må  vi  til  at  genskabe  de  bedste
traditioner for humanisme og klassisk kunst; i traditionen fra
den italienske renæssance, de tyske klassikere, musikken fra
Bach, Mozart, Beethoven, Schubert, Schumann, Verdi og andre.
Dette  er  ikke  en  mulighed:  Det  er  en  nødvendighed.
Civilisationer er forsvundet, og hvis man går til museerne, er
de fulde af eksempler på nationer, kulturer og civilisationer,
som moralsk var for anløbne til at klare sig. Europa og USA
kunne muligvis helt forsvinde! Og dette siger jeg ikke som en
pessimistisk prognose, men som et incitament for os til at
ændre vores vaner og antagelser. Vi er nødt til at genskabe
vores civilisation baseret på de høje idealer fra de store
digtere, som Schiller, hvis 260 års fødselsdag vi fejrer i
dag.



Alle fire paneller: Schiller
Instituttets  konference  i
Tyskland forener folk med god
vilje til
at skabe et nyt paradigme
Panel 2:

Panel 3:

Panel 4:

Den 17. nov. (EIRNS) – To begivenheder i den forgangne uge
demonstrerer de to modsatrettede fremtider, som menneskeheden
står  overfor  i  dag.  I  Washington  er  den  skandaløse  og
selvklart  svigagtige  rigsretsundersøgelse,  der  ledes  af
demokraterne og de korrupte efterretningsfolk og embedsmænd,
som  sidder  tilbage  efter  George  Bush’  og  Barack  Obamas
mislykkede præsidentskaber – alt imens de keder de fleste
amerikanere, ude af stand til så meget som at nævne hvilken
forbrydelse  der  undersøges  –  ikke  desto  mindre  en  farlig
fortsættelse af kupforsøget mod USA’s præsident; et kupforsøg,
der hidrører fra den britiske efterretningstjeneste og deres
nynazistiske allierede i den tidligere ukrainske regering. Med
mindre dette kup afværges, vil det så godt som givet føre til
verdenskrig  på  kort  sigt.  Samtidigt  afholdtes  Schiller
Instituttets internationale konference med deltagelse af over
300  ”nationale  patrioter  og  verdensborgere”  (som  Schiller
definerede ægte statsborgerskab). Under titlen: “The Future of
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Humanity as a Creative Species in the Universe” (Menneskets
Fremtid som Kreativ Art i Universet) var konferencen viet til
mindet om Lyndon LaRouches levende ideer. Alt imens hovedtalen
blev  holdt  af  grundlægger  og  præsident  for  Schiller
Instituttet,  Helga  Zepp-LaRouche,  inkluderede  rækken  af
talere:

* Wang Weidong, ministerrådgiver, direktør for handels- og
handelsafdelingen ved den kinesiske ambassade i Tyskland, om
”Potentialet for den Nye Silkevej for Europa”;

* Natalia Vitrenko, doktor i økonomisk videnskab, leder af det
progressive  socialistiske  parti  i  Ukraine,  tidligere
parlamentsmedlem, Ukraine, om “LaRouches Videnskab om Fysisk
Økonomi som nøglen til at løse verdens problemer, Eurasien og
Ukraine”;

* Professor Andrei Ostrovskii, vicedirektør for Institut for
Fjernøsten Studier ved Det Russiske Videnskabelige Akademi, om
“Rusland i det kinesiske Bælte-og Vejinitiativ: Muligheder og
udsigter”;

*  Jozef  Miklosko,  tidligere  vicepremierminister  i
Tjekkoslovakiet,  om  “LaRouche  og  videnskab”;

* Theo Mitchell, tidligere delstatssenator i South Carolina,
om LaRouche, “manden, der skulle have været præsident for De
Forenede Stater”;

*  Nino  Galloni,  tidligere  generaldirektør  for  budget-  og
arbejdsministerierne, Italien, om “Fædreland, nation og stat
som set af progressive katolikker og af Lyndon LaRouche.”

Der blev endvidere holdt taler af andre medlemmer og venner af
Schiller Instituttet fra U.S.A. Grækenland, Frankrig, Irak og
Libanon.  En  koncert  med  musik  af  Beethoven,  Schumann  og
Schubert  blev  afholdt  på  den  første  aften  af  todages
begivenheden;  koncerten  var  viet  til  mindet  om  Lyndon
LaRouche.



Fru  Zepp-LaRouche  indfangede  i  hendes  bemærkninger  de
afgørende  aspekter  af  hendes  afdøde  mands  ideer,  der  er
nødvendige for, at nutidens ”verdensborgere” kan overvinde den
permanente  krigsførelse,  kulturelle  nedbrydning  og  det
endelige sammenbrud af verdens finansielle system, som vi nu
står overfor, og skabe et nyt paradigme baseret på en global
renæssance af kunstnerisk og videnskabelig kreativitet:

”Det er absolut enestående for LaRouche, at han demonstrerer
overgangen mellem relativistisk fysik og kreativiteten i det
menneskelige  sind  som  sådan,  og  forbindelsen  mellem  dette
domæne og klassiske former for kunst og statsmandskunst. Lyn
leverede rigeligt bevis for, at det alene er gennem klassiske
former for poesi, drama og musik, at de åndsevner, der er i
stand  til  at  skabe  gyldige  hypoteser  og  nye  indsigter  i
universets lovmæssighed, kan udvikles. Og hvorfor det er i
musik, poesi og drama at de samme kampe mod reduktionistiske
og  deduktionistiske  forestillinger  må  udkæmpes,  og  hvorfor
kvaliteten af metafor, ironi og Furtwänglers idé om at spille
mellem noderne er så afgørende for at hæve sindet til denne
højere  riemannske  tankemåde.  Hermed  følger  opøvelsen  af
følelserne  væk  fra  det  sanselige  og  profane  område,  til
niveauet  for  lidenskabelig  kærlighed  til  menneskeheden
(agape).  Den  oligarkiske  samfundsmodel  og  dets  menneskesyn
reducerer individet til en skabning af hedonistiske ønsker og
begær, hvilket gør det let manipulerbart og modtageligt for
rollen som ‘undersåt’ for Thrasymachos’ lov og orden’. Det er
den kognitive oplevelse forbundet med klassiske former for
komposition, der frigør individet ved at appellere til sindets
skønhed  og  frigøre  den  form  for  ”agapisk”  kærlighed  til
menneskeheden, som er nødvendig for at vælge det Nye Paradigme
for  menneskeheden,  der  kan  sætte  en  stopper  for  den
privilegerede  klasses  snæversynede  og  onde  stræben  efter
påståede geopolitiske interesser på bekostning af de lavere
klasser”.

Program  for  Schiller  Instituttets  Europæiske  Konference  d.



16.-17. november

Menneskehedens Fremtid som Kreativ Art i Universet

Lørdag d. 16. november

Panel 1: I en tid med strategiske omvæltninger: Vil Europa
være  i  stand  til  at  hjælpe  med  udformningen  af  det  ’nye
paradigme’?

 

* Vi kan forme en ny æra for menneskeheden!: Helga Zepp-
LaRouche, formand for Schiller Instituttet

* Potentialet for den Nye Silkevej for Europa: Wang Weidong,
ministerrådgiver, direktør for ‘handelsdepartementet’ ved den
kinesiske ambassade i Tyskland

* LaRouches videnskab om fysisk økonomi som nøglen til at løse
verdens  problemer,  Eurasien  og  Ukraine:  Natalia  Vitrenko,
doktor  i  økonomisk  videnskab,  leder  af  det  Progressive
socialistiske  Parti  i  Ukraine,  tidligere  parlamentsmedlem,
Ukraine

*  Ruslands  deltagelse  i  det  kinesiske  “Ét  Bælte  Én  Vej”-
initiativ:  Muligheder  og  fremtidsudsigter:  Professor  Andrei
Ostrovskii,  viceadministrerende  direktør  for  Institut  for
Fjernøstenstudier ved Det Russiske Videnskabelige Akademi

*  Broforbindelserne  mellem  Italien-Tunesien  og  Italien-
Albanien:  Forbindelsen  af  Bælte-  og  Vejkorridorerne:  Prof.
Enzo  Siviero,  direktør,  E-Campus  Universitet,  Italien;
Næstformand  i  Réseau  Méditerranéen  des  Ecoles  d’Ingénieurs
(Netværk af Ingeniører i Middelhavsområdet)

* Udvikling af forbindelserne mellem Grækenland og ‘Bæltet og
Vejen’:  Leonidas  Chrysanthopoulos,  ambassadør,  Grækenland,
tidligere  generalsekretær  for  Sortehavets  Økonomiske
Samarbejdsorganisation



* Pragmatisme versus ideologier: Alain Corvez, konsulent i
international strategi, Frankrig

 

Panel 2: De grundlæggende videnskabelige spørgsmål vedrørende
fremtiden og den ‘Nye Silkevej i rummet’

 

*  Kan  Europa  spille  en  nøglerolle  indenfor  videnskaben:
Jacques  Cheminade,  præsident  for  Solidarité  et  Progrès,
tidligere [fransk] præsidentkandidat

* Månebyen: Næste skridt mod en ny æra for menneskeheden:
Sébastien  Drochon,  formand  for  rumpolitik,  det  franske
Schiller Institut

* LaRouches opdagelser: Uddannelse af en ny generation: Megan
Beets og Jason Ross, Lyndon LaRouches “kælder-team”

*  Til  forsvar  for  afrikansk  suverænitet:  Diogène  Senny,
præsident for den Panafrikanske ‘Umoja’-Liga

 

Klassisk koncert: en hyldest til Lyndon LaRouche med værker af
Beethoven, Schubert og Schumann

 

Søndag d. 17. november

 

Panel 3: Hvem er Lyndon LaRouche?

 

* Fornuftens magt: Den levende arv efter Lyndon LaRouche:
Dennis  Small,  koordinator  for  Latinamerika  ved  Schiller
Instituttet



*  LaRouche  og  videnskab:  Josef  Miklosko,  tidligere
vicepremierminister  i  Tjekkoslovakiet

* Manden der skulle have været USA’s præsident: Theo Mitchell,
tidligere statssenator i South Carolina

*  ‘Fædreland,  nation  og  stat’  som  set  af  progressive
katolikker  og  af  Lyndon  LaRouche:  Nino  Galloni,  tidligere
generaldirektør for budget- og arbejdsministerierne, Italien

* LaRouche, betydningen af Lyndon LaRouches ideer for den
arabiske verden: Hussein Askary, Sydvestasien-koordinator for
det Internationale Schiller Institut

*  LaRouche,  et  “florentinsk”  sindelag:  Claudio  Giudici,
formand,  Uritaxi  (Nationale  Taxi  Fagforening),  Firenze,
Italien

* Lyndon LaRouches kamp for fred og udvikling i Libanon og
Mellemøsten: Bassam El-Hachem, professor ved det libanesiske
universitet, Beirut, Libanon

* Hvor er Amerika på vej hen? LaRouches løsninger som vejen ud
af  kaos:  Harley  Schlanger,  tidligere  talsmand  for  Lyndon
LaRouche, bestyrelsesmedlem i Schiller Instituttet

 

Panel  4:  Skønhed  og  klassisk  kunst  som  et  ‘kald’  for
menneskeheden:  Den  kulturelle  silkevej

 

*  Nødvendigheden  af  en  klassisk  renæssance  for  ungdommen:
Diane Sare, direktør for Manhattan Kor-projektet

* LaRouche og harmonien mellem kunst og videnskab: Antonella
Banaudi, Sopran og sanglærer, ekspert i Verdis kammertone

* Sand frihed gennem ægte kunst: ‘Negro Spirituals’ enestående
bidrag til klassisk boglig dannelse i Amerika: Elvira Green,



mezzosopran,  30-årigt  medlem  af  Metropolitan  Opera,
grundlægger  af  Spirituel  Renaissance  Sangere  i
Greensboro/North  Carolina,  USA

 

Tilegnelsen  af  LaRouches
metode  er  påkrævet  for  at
organisere  kræfterne  for
sejr.
Den 7. november (EIRNS) – I en tale, der var forberedt den 26.
maj 2000, af statsmand Lyndon LaRouche med titlen “Vedrørende
emnet strategisk metode” (EIR, 2. juni 2000), beskrives en
tankegang, hvis tilegnelse er afgørende, hvis vi skal komme
sejrrigt ud af det nuværende politiske og økonomiske rod i
USA,  hvor  sejr  også  er  kritisk  for  [resten  af]  verden.
Tankegangen  bygger  på  metoden  for  videnskabelig  hypotese
kombineret med en analyse af den kulturelle og økonomiske
dynamik, der faktisk bestemmer væsentlige ændringer.

LaRouche siger, at “den afgørende faktor … er den menneskelige
vilje,  der  vælger  eller  fravælger  passende  former  for
frivillige, kritiske ændringer i politik, som former nationer
og  menneskehedens  fremtid  som  helhed.  Disse  er  de
beslutninger,  som  har  forholdsvis  afgørende  indflydelse  på
begivenhedernes  forløb,  især  under  kriseramte  forhold,  der
ligner dem som er fremherskende verden over i dag. ”Han pegede
på et sæt af sådanne beslutninger, som virkelig var onde, for
at demonstrere hvad han mente med kritiske beslutninger, der
har dyb indvirkning selv over generationer. Disse beslutninger
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stammer fra 1975-76 [og blev truffet] af New York Council on
Foreign Relations og Den Trilaterale Kommission, og er kendt
som  ”1980’erne-projektet”,  hvilket  lagde  grundlaget  for
ødelæggelsen  af  USA’s  fysiske  økonomi,  omdannelsen  til  et
forbrugerdrevet post-industrielt samfund, og i den endelige
manifestation af denne politik, noget vi stadig oplever i dag,
den  tilstræbte  triumf  for  globalisering  og  opgivelse  af
suveræne  nationale  regeringer  til  fordel  for  den  type  af
bankdiktatur, der blev foreslået den 23. august, 2019 af Bank
of  Englands  bankdirektør,  Mark  Carney,  i  Jackson  Hole,
Wyoming.  Og  denne  plan  for  et  bankdiktatur  har  taget  et
væsentligt skridt fremad med meddelelsen om, at milliardæren
Michael  Bloomberg  går  ind  i  demokraternes  primærvalg  i
Alabama, uden endnu at ”have besluttet” om han stiller op som
præsidentkandidat.

Præsident Donald Trump afbrød den langsigtede udvikling, som
disse  fyre  dengang  satte  i  værk,  en  udvikling  hen  imod
fuldstændig opgivelse af vores grundlæggeres store eksperiment
med  den  suveræne  republik  kendt  som  De  forenede  Stater.
LaRouche siger: ”Metoden for det sædvanlige slæng af bankfolk
og advokatfirmaer fra Wall Street var forkert, endda ond, men
disse fyre havde i det mindste en vision om en række kulturelt
motiverede ændringer i USA og verdenssamfundet, som de havde
til hensigt at fremkalde de kommende årtier. ”Det lykkede de
med, fordi borgerne var optaget af øjeblikkelige begivenheder,
på en selvbegrænsende måde, og nægtede at strække deres sind
og vision til hvilken fremtid de søgte at skabe de kommende 50
år. Denne smålighed tillod ondskaben at triumfere.

LaRouche spørger derefter, hvordan vi kan imødese og arbejde
for at påvirke de kulturelle paradigmer, som igen vil afgøre
den måde hvorpå befolkninger og andre beslutningstagere vil
reagere  på  det  globale  finansielle  og  politisk-økonomiske
chok, af den slags der nu hastigt nærmer sig? Og, siger han,
der er virkelig kun et tidspunkt, hvor man dramatisk kan ændre
ting, og det er når begivenhedernes chok får folk til at



undersøge deres eget tankesæt, de underliggende aksiomer og
postulater, på hvilke de baserer deres meninger.

Det  er  netop  situationen  i  dag,  hvor  en  udfordret  og
modtagelig befolkning søger efter løsninger på, hvad de ser
der sker omkring dem. Som LaRouche uddybede, er den eneste
rigtige  måde  at  fjerne  kræfterne  bag  kuppet  mod  denne
præsident – ud fra en strategisk betragtning – at vælte hele
skakbrættet, ved at slutte sig til Rusland, Kina og Indien for
at skabe traktater, der er centreret om et nyt monetært system
med faste valutakurser, der kun udsteder kredit til økonomisk
udvikling  og  avancerede  videnskabelige  udforskninger,  der
fremmer hele menneskehedens produktive kapacitet.

LaRouche peger på adskillige bestemmende kulturelle chok, der
førte  til  USA’s  tilbagegang  under  Barack  Obama,  og  som
demokraterne nu beskriver som ”normale tilstande.” Blandt dem
er  brugen  af  nuklear  terror  til  at  skabe  et  krav  om  en
verdensregering, som forestillet af Bertrand Russell og andre
talsmænd for det britiske oligarki, og stillet til skue under
betegnelserne  “globalisering”  og  “lov  og  orden”.  Der  var
fremkomsten af ‘rock/stoffer/sex-modkulturen’ i kølvandet på
drabet på præsident John Kennedy; bestræbelserne på at standse
den  teknologiske  udvikling  gennem  miljøbevægelsen  og
afviklingen af centrale initiativer for NASA; udryddelsen af
klassisk  uddannelse  i  skolerne;  fremme  af  fri  handel  og
traktater  som  NAFTA,  der  decimerede  den  amerikanske
arbejdsstyrke  og  opgav  enhver  beskyttelse  af  amerikanske
industrier.

Denne  dekadence  blev  af  LaRouche  beskrevet  som  en
“grundlæggende  konflikt”  i  geometrien  af  aksiomer  og
postulater om menneskets natur. Hvad han betegnede som ‘det
romantiske syn’, ser mænd og kvinder som grundlæggende onde,
som dyr, med dyriske sanselige impulser, ude af stand til at
ræsonnere  ud  over  øjeblikkets  sanseopfattelser.  Denne
opfattelse er grundlæggende for tolerancen over for imperier i
histories løb, og er i stigende grad dominerende i USA i dag.



Det  modsatte,  klassiske  tankesæt,  især  i  dets  kristne
manifestation, definerer mennesker som grundlæggende gode, som
hævet over dyrene, som værende skabt i billedet af universets
skaber  og  i  stand  til  kreativ  forandring  og  opdagelse  af
universets  grundlæggende  love.  Det  var  tankesættet  hos
grundlæggerne  [af  republikken],  der  måtte  fordrives  og
ødelægges af de fundamentale ændringer, der er nævnt ovenfor.

Præsident Trump har taget skridt til at vende alt dette, nogle
skridt er stærke, andre mere tøvende, men han hæmmes af det
kulturelle forfald, selv blandt hans mest glødende tilhængere.
Hvad der mangler her er dybden af intelligens og analyse, som
LaRouche  drøftede  [i  talen],  hvor  han  bemærkede,  at  det
største  problem  er  opgivelsen  af  de  former  for  klassisk
uddannelse og klassisk drama og musik, som bevidst er udformet
til  at  nære  og  styrke  det  menneskelige  sind,  menneskelig
kreativitet, og får os til at gå uden for vores umiddelbare
omgivelser,  og  beherske  hvordan  vi  ændrer  dem.  Store
forsamlinger råber taktfast “U.S.A.!” igen og igen, men er
blevet  nægtet  dette  middel,  hvilket  viser,  at  vi  ikke
indgående uddanner de generaler, der faktisk er i stand til at
vinde denne krig for USA, og i sidste ende verden. I mangel på
LaRouches  metode  kan  og  vil  disse  menneskemængder  blive
manipuleret og dræbt af vor fjendes evne til at manipulere dem
gennem populærkultur og den offentlige mening.

 

’Vi går igennem et minefelt
med bind for øjnene’
Den 30 oktober (EIRNS) ”Verden hvirvler ud af kontrol,” sagde
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Helga  Zepp-LaRouche  i  går  i  en  diskussion  med
samarbejdspartnere,  ”med  et  nært  forestående  fuldstændigt
sammenbrud af det transatlantiske finanssystem”, til trods for
desperate  forsøg  fra  den  amerikanske  centralbank,  Federal
Reserve, ECB og centralbankerne på at afværge det uundgåelige
ved  hjælp  af  de  sidste  krampetrækninger  med  kvantitative
lempelser og andre forsøg på bankredninger. Som en italiensk
analytiker udtrykte det kortfattet i Il Sussidiario den 25.
oktober: ”Vi går igennem et minefelt med bind for øjnene.”

Minefeltet er ikke kun økonomisk; det er også politisk. Der er
en masseeksplosion af protester internationalt [rettet] imod
de nuværende bankerotte institutioner – fra Chile, Libanon,
Argentina  og  endog  til  Italien  og  Tyskland,  som  det  blev
tydeliggjort ved de nylige valg i disse europæiske lande.
Under  disse  omstændigheder,  sagde  Zepp-LaRouche,  er  det
latterligt  at  tro,  at  de  malthusianske  grønne
finansieringsplaner  fra  Bank  of  Englands  direktør,  Mark
Carney, eller Europa-Kommissionens præsident, Ursula von der
Leyen, vil fungere. Hvis man prøver at “puffe” befolkningen
til at acceptere yderligere fascistisk nedskæringspolitik –
som  de  kuleskøre  adfærdsøkonomer  foreslår  –  vil  man  kun
forårsage en fuldstændig eksplosion.

Efterhånden som den økonomiske og politiske krise bliver mere
bitter,  optrappes  i  farlig  grad  det  britiske  imperiums
operation for at fjerne præsident Donald Trump fra embedet, af
frygt for at han handler imod deres interesser – som han netop
har gjort i Syrien. Den demokratiske ledelse i Kongressen har
udarbejdet  en  resolution,  der  formelt  igangsætter  en
rigsretsundersøgelse, som de vil forsøge at banke igennem i
denne  uge,  på  trods  af  at  et  voksende  flertal  af  den
amerikanske befolkning ikke er i humør til dette kup. Der
ligger en dobbelt fare i denne udvikling: Det er farligt for
bagmændene, fordi det efterlader dem fuldstændig udsat for en
folkelig afvisning; men det er også farligt for nationen og
verden,  i  betragtning  af  den  erklærede  hensigt  fra  det



britiske imperiums fortalere om at nå deres mål for enhver
pris.

Vi  står  over  for  en  sammenbrudskrise  af  historiske
proportioner,  tilføjede  Zepp-LaRouche;  langt  større  end
Sovjetunionens sammenbrud for 30 år siden. Men i modsætning
til dengang, er der ved at tegne sig et alternativt system
omkring Kinas Bælte- og Vejinitiativ.

Sådanne omstændigheder, med et smuldrende finansielt system
kombineret  med  et  voksende  internationalt  oprør  mod
politikkerne og institutionerne af denne gamle orden, betyder,
“at vi er nødt til at frembringe hele spektret af Lyndon
LaRouches ideer”, sagde Zepp-LaRouche. Denne kamp kan vindes,
konkluderede hun, så længe vi lykkes med at vinde USA og
Europa tilbage til deres egne bedste klassiske traditioner,
som finder deres højeste udtryk i LaRouches livsværk.

 

Det næste anslag mod terror:
Hjælp Mexico med at forsegle
dets grænse mod narkotika og
våbenhandel
Den 28. oktober (EIRNS) – Præsident Donald Trumps succes med
at afskære ISIS i Sydvestasien, efterfulgtes af hans dristige
beslutning om at trække amerikanske tropper tilbage fra Syrien
og anvende internationalt samarbejde mod narkotikasmuglende,
menneskehandlende  terrorister.  Her  har  han  bekæmpet
terrorisme, mens han hjalp med at stabilisere Syrien, i stedet
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for at nedbryde de nationale regeringer og skabe terrorisme,
som tidligere præsidenter gjorde.

Nu til et klart og åbenlyst nødvendigt næste skridt: Samarbejd
med Mexico for at besejre de narkotika- og våbensmuglende og
menneskehandlende terrorister, der truer med at overtage dette
land. Åbningen er allerede skabt.

LaRouches borgerbevægelse i Mexico, MOCILA, sendte et åbent
brev til den mexicanske præsident Andrés Manuel López Obrador
(AMLO) den 25. oktober 2019. Skrivelsen var en opfølgning på
narkotikakartellernes  nærmest  militære  overtagelse  af  byen
Culiacan den 17. oktober. Med titlen: “Fire foranstaltninger
til at besejre A/S Narkotikas overtagelse af Mexico” hedder
det i det åbne brev fra MOCILA:

“Det er ofte tilfældet i historien, at kræfter der fører en
ond politik bliver blændet af deres eget hybris og tror, at de
kan  påtvinge  hele  nationer  deres  vilje  med  rå  vold  og
terrortaktik. Men selve deres arrogance blotter deres egen
akilleshæl og kan føre til deres undergang forårsaget af deres
tiltænkte ofre, hvis sidstnævnte går til kraftigt modangreb på
den udsatte svage flanke.

”Sidste  uges  magtdemonstration  af  A/S  Narkotika,  det
internationale narkotikakartel, styret af bankerne i City of
London  og  Wall  Street,  omkring  Ovidio  Guzmán-sagen,  udgør
netop en sådan mulighed.

“I den samme ånd som vi udsendte et ‘Åbent brev til AMLO’
tilbage  i  september  2018,  inden  De  tiltrådte,  opfordrer
LaRouche-bevægelsen i dag – baseret på afdøde Lyndon LaRouches
anerkendte anseelse i disse anliggender – indtrængende om at
vedtage fire konkrete foranstaltninger, der vil fratage A/S
Narkotikas taktiske sejr i Ovidio Guzmán-sagen og vende den
til deres strategiske nederlag”.

“1)  Afsæt  omgående  Deres  indenrigsminister,  Olga  Sánchez
Cordero, som er en ledende talsmand for A/S Narkotikas politik



for  narkotikalegalisering,  og  en  trojansk  hest  i  Deres
regering.

“2)  Fortsæt  indædt  den  offensive  politik  De  allerede  har
indledt,  for  samarbejde  med  Trump-administrationen  om  at
fastfryse  eller  hermetisk  forsegle  grænsen  mellem  USA  og
Mexico, både mod våbenstrømmene sydpå og narkotikastrømmene
nordpå,  ved  anvendelse  af  avancerede  teknologier,  herunder
opsporing med laser, MR, røntgenstråler og mere. Dette er en
vigtig del af LaRouches mangeårige plan mod narkotika [se
Dennis  Small,  “LaRouche-planen  for  at  ‘hermetisk  forsegle’
grænsen mod narkotikatrafik,” EIR, 29. marts, 2019].

“3) Udvidelse af sådan et internationalt samarbejde, ved at
forhandle en aftale med Kina om at samarbejde 100% for at
stoppe indstrømningen af fentanyl til Mexico, og især i staten
Sinaloa, hvorfra det i stigende grad skæres ned til lavere
koncentrationer for videreforsendelse til USA. Dette vil skabe
et effektivt trepartssamarbejde mellem Mexico, Kina og USA, da
Kina og USA allerede har nået en betydelig bilateral aftale om
at stoppe fentanylens plage.

“4) Foreslå yderligere trepartssamarbejde mellem Mexico, Kina
og  USA,  for  at  bringe  afgørende  infrastruktur  og  andre
udviklingsprojekter til Mexico og Mellemamerika i forbindelse
med  Bælte-  og  Vejinitiativet  (BVI),  som  nu  omfatter  157
nationer i hele verden. Kun ved at stille sådanne muligheder
for produktiv beskæftigelse for regionens ungdom til rådighed,
kan  de  frigøres  fra  slaveri  af  narkotikahandelen  og  dens
terroristbander, og fra det desperate behov for at migrere til
USA for at sikre basal overlevelse for sig selv og deres
familier.

”Et sådant globalt paradigmeskifte hen imod BVI ville også
medføre  en  gældssanering  af  hele  det  bankerotte
transatlantiske  finanssystem,  som  er  drivkraften  bag  den
internationale  narkotikahandel,  og  som  under  alle
omstændigheder  er  på  vej  mod  en  sprængning  af  dets  1,5



billiarder $ store spekulationsboble, der får 2008-krisen til
at ligne en skovtur til sammenligning.

“cc: Præsident Donald Trump; Det Hvide Hus; Washington, D.C.”

 


